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نوبت اول فراخوان مناقصه عمومی  یک  مرحله ای

گانی شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان روابط عمومی و آموزش هم

شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان به عنوان دستگاه مناقصه گزار در نظر دارد  
مناقصه مشروحه ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. 
کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه 
گران و بازگشــایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) 
ســتاد ( به آدرس www.setadiran.ir    انجام خواهد شد و لازم است مناقصه 
گران در صورت عدم عضویت قبلی , مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 

گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند .
موضوع مناقصه: عملیات انتقال آب از ســامانه نمکزدایی چارک تا تقاطع جاده 
پارســیان  مبلغ برآورد اولیه  : 511,937,089,711  ریال ) پانصد و یازده 
میلیارد و نهصد و سی و هفت میلیون و هشتاد و نه  هزار  و هفتصد و یازده ریال ( 
 ) اعتبار پروژه فوق تواما از طریق اسناد اعتباری اوراق مشارکت و اسناد خزانه 

اسلامی  تامین میگردد ( 
مبلغ تضمین شــرکت در فرایند ارجــاع کار :  14,139,000,000  ریال 
)  چهارده میلیارد و یکصد و ســی و نه میلیون ریال (. رتبه و رشته مورد نظر : 
دارای رتبه 2 آب  مبلغ خرید اسناد : 5,000,000 ریال به شماره حساب سپهر 
0102934990003 بانک صادرات شعبه گلشهر جهت فروش اسناد مناقصه  
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 14 تاریخ  1400/09/13 
ساعت 14 تاریخ 1400/09/21 مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت 14 مورخ   
1400/10/05 زمان بازگشایی پاکت ها :  ساعت 10  مورخ  1400/10/08  
محل بازگشایی : سالن کنفرانس شــرکت آب و فاضــاب استان هرمزگان و 
حضور یک نفر نماینده از طرف هر یک از پیشنهاد دهندگان در جلسه بازگشایی 
پیشنهادها آزاد است . امتیاز کیفی لازم : پیشنهادات واصله پس از ارزیابی کیفی 

مناقصه گران و احراز حداقل امتیاز لازم )75( بازگشایی خواهد گردید. 
پیشــنهاد دهندگان موظف می باشــند اسناد مناقصه را از  ســامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت )ســتاد ( به آدرس www.setadiran.ir دریافت و با توجه به 
مندرجات اسناد مناقصه مدارک لازم شامل پاکات الف ، ب و ج تهیه و به صورت 
فایلهای pdf در سامانه فوق درج نمایند . سایر جزئیات و شرایط در اسناد مناقصه 
درج شده است .  اطاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطاعات 
بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف و ارزیابی کیفی آدرس : 
بندرعباس    - بلوار ناصر - جنب بیمارستان شریعتی – شرکت آب و فاضاب استان 
هرمزگان   ) امور قراردادها (   تلفن 87-86-33350582 سایت اینترنتی شرکت 
  :  WWW.Abfa Hormozgan.comآب و فاضاب استان هرمزگان به نشانی
اطاعات سامانه ســتاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس 

تهران: 27313131  دفتر ثبت نام : 88969737 و 85193768  .    
شناسه آگهی : 1231720

کم آبی دیگر شعار نیست

آگهی مزایده  فروش ضایعات تولیدی 

نحوه شرکت در مزایده: کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی براي شرکت در مزایده مي توانند جهت بازدید و دریافت اسناد مزایده مبلغ 500/000 ریال به 
حساب 0111111100008 بنام شرکت فولاد هرمزگان جنوب، نزد بانک ملی شعبه گمرک بندرعباس واریز نموده و با ارائه فیش واریزي و درخواست 
کتبي در ساعت اداري )بجز روزهای پنجشنبه و ایام تعطیل( پس از هماهنگی به شرکت فولاد هرمزگان مراجعه نمایند و یا با ارسال فیش واریزی از 
طریق فکس به شماره 33530055-076 و یا آدرس ایمیل Nikhalat.m@hosco.ir اسناد را از طریق الکترونیکی دریافت نمایند. ارائه معرفي نامه، 

داشتن مهر شرکت )اشخاص حقوقی( و رسید واریزي هزینه خرید اسناد جهت دریافت حضوری اسناد الزامي است.
محل دریافت اسناد: بندرعباس، کیلومتر 13 جاده اسکله شهید رجایي، شرکت فولاد هرمزگان جنوب، واحد خرید مواد مصرفي و فروش کالای مازاد.

جدول زماني انجام مزایده:

روابط عمومی شرکت فولاد هرمزگان جنوب

متقاضیان براي آگاهي بیشتر مي توانند در ساعات اداري با شماره تلفن 44848813-076 تماس حاصل فرمایند و یا به سایت فولاد هرمزگان به 
آدرس www.hosco.ir مراجعه نمایند. جهت حضور افراد در فولاد هرمزگان و بازدید از موضوع مورد مزایده، هماهنگی با شماره فوق )48 ساعت 

قبل از حضور( الزامیست. هزینه درج آگهی با برنده مزایده می باشد.

تاريخ شروع فروش اسناد
1400/09/08

تاريخ گشايش پاكت ها
1400/09/23

تاريخ پايان فروش اسناد
1400/09/15

آخرين مهلت ارائه پاكت هاي مزايده
1400/09/22 تا ساعت 12:00

شماره مزايده
00414

شرح كالا
شلاكه ورقه ای

واحد
كیلوگرم

مقدار
9،000،000

مبلغ ضمانت شركت در مزايده )ريال(
9،260،000،000  ريال

رديف
1

موضوع مزایده:  فروش ضایعات تولیدی
مواد مورد مزایده بهشرح جدول ذیل:

حکایت تلخ محلات قطب اقتصاد کشور 
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گروه خبر // معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی استانداری هرمزگان گفت: 
برنامه های گرامیداشت هفته معلولان 
برای دستیابی به اهداف مورد نظر به 

صورت مردمی برگزار شود.
به گــزارش خبرنگار دریــا ، دکتر علی 
رئوفی در نشست هماهنگی برگزاری هفته 
بزرگداشــت معلولان با اشاره به اهمیت 
رســیدگی به امور معلولان، عنوان کرد: با 
توجه به اهمیت رسیدگی به امور معلولان، 
سازمان بهزیســتی در کشور با محوریت 

رســیدگی به امور این قشر تشکیل شده 
اســت. وی افزود: معلولان ظرفیت ها و 
توانمندی های بســیاری دارند که باید در 
جامعه معرفی شوند. معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی استانداری هرمزگان در همین 
خصوص، افزود: نابینایان و معلولان حافظ 
قرآن، ورزشکار، هنرمند در بخش صنایع 
دستی و سایر نخبگان معلول ظرفیت های 

هرمزگان هستند. رئوفی، خاطرنشان کرد: 
از ظرفیت رسانه های جمعی و شبکه های 
اجتماعــی برای معرفــی توانمندی های 
جامعه معلــولان در بخش های مختلف 
استفاده شود. وی با اشاره به اهمیت جذب 
کمــک های خیران برای توانمندســازی 
معلــولان، تصریح کرد: ضروری اســت 
در مســیر جذب کمک های خیران برای 

توانمندســازی معلولان از ســوی اداره 
کل بهزیســتی اقدام شود. معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی اســتانداری هرمزگان، 
گفت: سازمان بهزیستی همه انجمن ها را 
به صورت یکســان کمک و حمایت کند 
تا به اهداف مورد نظر خود دســت یابند. 
رئوفی، افزود: از ظرفیت ها و پتانسیل های 
مردمی در راستای گره گشایی از مشکلات 

جامعه معلولان استان، استفاده شود. وی 
در همین خصوص، خاطرنشان کرد: محیط 
و مراکــز نگهداری معلولان، ســالمندان، 
شیرخوارگاه ها ضروری است بیش از پیش 
در معرض بازدید عموم مردم برای آشنایی 

آنها با این مراکز قرار گیرد.
 رئوفی تصریح کرد: برنامه های گرامیداشت 
هفته معلولان مردم محور برگزار شــود تا 
مردم با آشنایی با مشکلات، چالش ها و 
پتانسیل های معلولان در جهت حمایت از 

آنها بیشتر ترغیب شوند.

مدیرکل آموزش وپرورش  هرمزگان خبر داد 
آغاز بسته تحولی »مدرسه خوانا«
 در ۳۱۳ مدرسه ابتدایی هرمزگان 

  گروه خبر //  مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان گفت: اجرای 
بسته تحولی مدرسه خوانا در سال تحصیلی جاری در ۳۱۳ مدرسه 
در قالب ۲ هزار و ۳۹۹ کلاس درس دوره ابتدایی اســتان آغاز شد. 
ایرج بیت اللهی در آیین افتتاح بسته تحولی خوانا که با حضور سید 
محمدحسین حسینی مدیرکل دفتر آموزش دبستانی وزارت آموزش 
وپرورش برگزار شد،افزود: در سال تحصیلی جاری طبق تفاهم نامه 
منعقد شده با وزارت آموزش وپرورش، ۱۵ درصد مدرسه های ابتدایی 
هرمــزگان به همراه ۲ هزار و ۳۶۶ معلم تحت پوشــش طرح خوانا 
هستند.وی بیان داشت: در سال تحصیلی گذشته نیز بسته تحولی خوانا 
در پنج درصد از مدرسه های ابتدایی هرمزگان در ۲۲ منطقه آموزشی 
و ۱۰۵ آموزشگاه تحت پوشش قرار گرفت که نتیجه رضایت بخشی 
در خصوص یادگیری دانش آموزان تحت پوشش را بدنبال داشت.
مدیرکل آموزش وپرورش هرمزگان اظهارداشت: بسته  تحولی مدرسه 
خوانا یکی از بسته های آموزشی با کیفیت و تاثیرگذار جهت آموزش 
و تقویت مهارت های چهارگانه زبانی خواندن ونوشتن، گوش دادن 
و صحبت کردن و حساب کردن و آداب و مهارت های زندگی دانش 
آموزان است.رئوفی ادامه داد: آموزش و نهادینه کردن یادگیری دانش 
آموزان دوره ابتدایی بسیاری از مشکلات یادگیری آن ها را در مقاطع 
تحصیلی بالاتر مرتفع می کند.وی گفت: دبیرخانه ها و کارگروه های 
استانی و منطقه ای با برنامه ریزی و برگزاری نشست های تخصصی 
خوانایی با حضور مســوولان وزارتخانه و اســتان، ویژه مدیران و 
معلمان مجری،  دوره های آموزشی تامین مدرس، دوره های اموزش 
مجازی ویژه معاونان، کارشناسان آموزش، راهبران آموزشی و تولید 
محتوای آموزشــی ویژه بسته تحولی خوانا در جهت اجرایی نمودن 
کیفی طرح اقدام نموده اند.   مدیــرکل آموزش وپرورش هرمزگان 
اهتمام لازم در ســطح مختلف اجرایی برنامه را مورد تاکید قرار داد 
و گفت: تمامی عوامل اجرایی باید با دقت لازم و کافی نحوه اجرای 
طرح را به طور مستمر رصد و مورد ارزیابی قرار دهند و چالش ها 
و مشکلات را شناسایی و نقاط قوت و ضعف طرح به منطقه و استان 
گــزارش نمایند.به گزارش ایرنا ؛  وی در پایان اظهار امیدواری کرد 
که بتوانیم با همکاری و هم افزایی جمعی در اجرای دقیق ، درست  و 

تحقق اهداف طرح یادشده توفیق های لازم را کسب کنیم.

لزوم تشکیل کمیته ویژه پرورش ماهی در هرمزگان 
 گــروه خبر // سرپرســت معاونت هماهنگی امــور اقتصادی 
اســتانداری هرمزگان بر لزوم تشکیل کمیته ویژه پرورش ماهی در 
هرمــزگان تاکید کرد.به گزارش خبرنــگار دریا ، علی فیروزی در 
نشســت کارگروه شیلات اســتان هرمزگان، عنوان کرد: باید کمیته 
ویژه ای برای پرورش ماهی در هرمزگان با تعیین اهداف مشخص 
برای کســب و کارهای نوین و توسعه کســب و کارهای موجود و 
تعیین وظایف مشــخص برای هر یک از دســتگاه های مسئول در 
این زمینه، تشــکیل شود.وی با تاکید بر لزوم تعیین تکلیف بیمه در 
زمینه پرورش ماهی با برگزاری جلسات تخصصی، ادامه داد: برای 
پرداخت تســهیلات مرتبط نیز می توان از ظرفیت منابع تبصره ۱۸ 
استفاده کرد. سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
هرمزگان افزود: جلسات کمیته پرورش ماهی باید پروژه محور باشد 
و نیاز اســت کســب و کارهای خرد در این زمینه نیز تعریف شود.
فیروزی همچنین از پیگیری حمل و نقل هوایی مناسب محصولات 
شیلاتی و کشاورزی استان هرمزگان با جذب سرمایه گذاری در این 

زمینه خبر داد.

خبر

خبری
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سرمقاله

  وقتی که می بینیم مادری توان پرداخت هزینه های سنگین درمان 
حتی برای بیماری های فصلی مانند سرماخوردگی واسهال و استفراغ  
و... را ندارد و گریه می کند که چرا آن قدر محروم هست که نمی تواند 
جگرگوشه هایش را در قطب اقتصاد کشور درمان کند؛ ضرورت دارد که 
بنگاه های اقتصادی فعال در هرمزگان در راستای انجام مسئولیت های 
اجتماعی شان چندین کلینیک و درمانگاه خیریه را در مرکز و شهرهای 
مختلف استان احداث، تجهیز و راه اندازی کنند تا به بیماران محروم و 
فقیرخدمات رسانی رایگان داشته باشند تا به فرموده رهبر معظم انقلاب، 
بیمار به غیر از رنج مریضی، رنج دیگری نداشته باشد. اما این سرزمین 
گنج ها که بدلیل ضعف مدیریت به سرزمین رنج ها تبدیل شده است، 
حتی برخی صنایع مانند پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس آنطور که 
مدیرکل اقتصاد ودارایی استان نیز مدتی قبل به آن اشاره داشت مالیات 
بر ارزش افزوده اش که بایستی به استان محل فعالیت )هرمزگان( بپردازد 
که نمی پردازد وبه گفته همین مقام مسئول مالیات بر ارزش افزوده یک 
سال این پالایشگاه ۱7۰۰میلیارد تومان است که رقمی چشم گیر است 
ومی توان بخشــی از محرومیت استان را با اجرای طرح هایی کاهش 
داد و می طلبد که دستگاه های نظارتی و مدیریت عالی استان تدابیری 
بیندیشند تا از یک طرف حق و حقوق قانونی صنایع به استان بازگردد 
ودر استان پرداخت شود واز آن طرف این صنایع به انجام مسئولیت های 
اجتماعی شان با اقدامات بزرگ و اثرگذار اقدام کنند وسهم هرمزگانی ها 
از این صنایع فقط آلودگی، ترافیک، گرانی مسکن و.... نباشد. چرا دولت 
)سابق( حتی حاضر نشد ۵۰درصد مازاد درآمد استان که بیش از 4هزار 
میلیارد تومان بود را بر اساس قانون به استان برگرداند و پیگیری های 
رئیس مجمع نمایندگان استان هم اثرگذار نبود که امیدواریم در دولت 
جدید تضییع حقوق هرمزگان ادامه نیابد. در اســتانی که قطب اقتصاد 
ایران نیز نام دارد، چرا بایســتی در فقر، فلاکت، محرومیت، گرانی و... 
صدر نشین باشیم که این معادله غیرقابل حل است که هم در درآمدزایی 
و هم فقر و فلاکت در صدر اســتان های کشــور باشیم؟ چرا خانواده 
های محروم نباید توان درمان فرزندانشــان را داشته باشند؟ انتظار می 
رود مراکز درمانی خیریه هرچه سریعتر در استان راه اندازی شود. ماه 
گذشته نیز محمدرضا صفا رئیس اتاق بازرگانی هرمزگان اعلام کرد که 
این اتاق چندین مدرسه و درمانگاه خیریه را در استان احداث می کند و 
انتطار می رود با تسریع در تحقق این وعده، به بخشی از نیاز آموزشی 
و درمانی در استان پاسخ داده شود ونیاز است صنایع نیز با الگوگیری از 
اتاق بازرگانی استان هرکدام چندین مدرسه، مرکز درمانی و... احداث و 
راه اندازی کنند تا هرمزگان غنی از ثروت و صنعت، همچنان در حوزه 
های مختلف در محرومیت نماند و مشکلات استان برطرف شود. نباید 
شاهد این باشیم که در استان زرخیز هرمزگان خانواده های زیادی بدلیل 
مشــکلات مالی توان پرداخت هزینه های درمان را نداشته واشک از 
چشمان شان جاری شود و انتظار می رود در دولت سیزدهم، به تبعیض 
ها و بی عدالتی هایی که تاکنون در حق استان روا شده است، پایان داده 
شود تا مردم برای درمان و معیشت اینقدر در مضیقه نباشند و سلامتی 

شان در معرض خطر قرار نگیرد.
    علی زارعی

گریه برای درمان 

گروه خبر // دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان از 
تشکیل قرارگاه نظارت بر خدمات شهری در دادسرای بندرعباس 

خبر داد.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ مجتبی قهرمانی در این خصوص اظهار داشت: 
به منظور ســاماندهی وضعیت خدمات شــهری و نظارت بر عملکرد 
شهرداری ها، خصوصاً مسائل مربوط به مبلمان شهری، بهداشت محیط، 
نحوه خدمت رسانی و انجام وظایف قانونی شهرداری ها و سایر ادارات 
خدمات رسان، قرارگاه ویژه ای در دادسرای عمومی و انقلاب بندرعباس 

تشکیل شده است.
وی تصریح کرد: بر این اساس به معاون دادستان عمومی و انقلاب مرکز 

اســتان هرمزگان مأموریت داده شده است ضمن هماهنگی با شهرداری 
بندرعباس، جهت اســتخراج نواقص و مشکلات موجود در سطح شهر، 
پس از تقســیم بنــدی نواحی و مناطق شــهری و همچنین تهیه برنامه 
زمان بندی شده به صورت میدانی نسبت به بازدیدهای روزانه و مستمر از 
تمامی محلات  با حضور شهرداران نواحی و مناطق مختلف در خارج از 
وقت اداری اقدام و ضمن اعلام تذکرات لازم به عوامل مربوطه در محل، 

تا رفع کامل مشکلات و نواقص، موضوع را پیگیری نمایند.
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان همچنین با بیان این مطلب 
که قرارگاه نظارت بر خدمات شــهری دادسرای بندرعباس در راستای 
دستورالعمل نظارت و پیگیری حقوق عامه تشکیل شده است، خاطر نشان 

کرد: در صورت مشاهده ایراد در خدمت رسانی سایر ادارات مربوطه نیز 
این قرارگاه، با ورود به موضوع تمهیدات لازم را اتخاذ خواهد کرد.

تشکیل قرارگاه نظارت بر خدمات شهری در دادسرای بندرعباس

گروه خبر // در نشســت شــورای 
حفاظــت از منابــع آب و کارگروه 
آب کشاورزی اســتان هرمزگان که 

به ریاســت مهندس مهدی دوستی 
استاندار هرمزگان برگزار شد، برنامه 
مدیریت منابع و مصارف آب شرب در 

استان هرمزگان به تصویب رسید.
به گزارش خبرنگار دریا ، مهندس مهدی 
دوستی اســتاندار هرمزگان در خصوص 
نتایج این نشست، گفت: به منظور مدیریت 
منابع آبی و مقابله با خشکسالی ها، برنامه 

مدیریت منابع و مصارف آب شــرب در 
استان هرمزگان، تدوین و به تصویب رسید. 
 وی افزود: بر اســاس این مصوبه، شرکت 
آب منطقه ای و سازمان جهاد کشاورزی 
هرمزگان مکلف شدند در راستای حمایت 
از بخش کشاورزی، مقابله با خشکسالی 
و حفظ شــرایط موجود بــاغ ها، تمامی 
توان خود را در راســتای تامین آب باغ 

های حقابه بر پایین دســت سد میناب، از 
سایر منابع قابل استحصال به کار گیرند و 
مکاتبه های لازم را به منظور تامین منابع 

مالی مقابله با خشکسالی انجام دهند.
 اســتاندار هرمزگان همچنیــن یکی از 
چالش های شــهر بندرعباس را وضعیت 
پساب فاضلاب شــهر بندرعباس عنوان 
و تاکید کرد: بــرای مقابله با این معضل، 

مدیران مربوطه مکلف به شناسایی نقاط 
ضعف شبکه جمع آوری فاضلاب، برآورد 
هزینه های اجرایی، ارائه برنامه زمانبندی و 

بررسی چالش های اجرایی شدند.
همچنین بــا تاکید اســتاندار هرمزگان، 
نشســتی فوق العاده با هدف بررسی روند 
اجرایی پروژه ساماندهی پساب فاضلاب 

بندرعباس برگزار می شود.

تصویب برنامه مدیریت منابع و مصارف آب شرب در هرمزگان 

  

گروه خبر // یعقوب دبیری نژاد عضو شورای 
اســلامی شــهر بندرعباس در چهاردهمین 
جلسه علنی شــورا ضمن تبریک روز نیروی 
دریایی اظهار کرد: خانه های بافت ســنتی و 
تبدیل  و  تخریب  در حال  بندرعباس  تاریخی 
به آپارتمان های نوســاز هستند، حفظ بافت 
های  مکان  خصوصا  بندرعباس  شهر  تاریخی 

تاریخی برای جذب گردشگر بسیار مهم است.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی افزود: شــاید اولین 
قدم برای تشــویق مالکان خانه های ســنتی ایجاد 
گذر فرهنگی میان اماکن تاریخی باشد و از مدیران 
شهرداری درخواســت دارم برای حفظ اصالت این 
محلات و شناساندن اماکن تاریخی اقدام به ساخت 

گذر فرهنگی و تاریخی نمایند.
دبیری نژاد همچنین تاکید کرد: اماکن تاریخی همچون 
مسجد گله داری و حمام گله داری برای گردشگران 
خارجی شناخته شده تر اســت تا مردم ساکن این 
شــهر و از طرفی با ایجاد گذر تاریخی و فرهنگی و 

تاریخی میان این دو بنای تاریخی می توان یک گام 
به سمت حفظ اصالت محله اوزی ها حرکت کرد تا 
نسل های بعد از ما با هویت تاریخی شهر بندرعباس 
بیگانه نباشند. یعقوب دبیری نژاد عضو شورای شهر 
بندرعباس همچنین در خصــوص نام گذاری روز 
بندرعباس گفت: با پیوند دادن روز بندرعباس به روز 
ملی خلیج فارس و هفته هرمزگان در اردیبهشت ماه 
مخالفم ، چرا که بهترین تاریخ برای نامگذاری روز 
بندرعباس می تواند  ۳۰ آذر بعنوان سالروز آزادی 
این شهر از چنگ استعمار پرتغالی ها باشد و از طرفی 
هوای هرمزگان در این موقع از ســال قابلیت جذب 

گردشگر بیشتری نســبت به اردیبهشت ماه و هفته 
هرمزگان دارد. اگر قرار است روزی بنام بندرعباس 

ثبت شود باید این موارد را هم در نظر داشته باشیم.
وی گفت: در هفته فرهنگی هرمزگان فقط به چاپ 
چند بنر و جشن گرفتن در برج میلاد تهران اکتفا شده 
و مردم استان هرمزگان بهره ای از صرف این هزینه ها 
نبرده اند. طبق قانون هم شهرداری بندرعباس فقط 
باید در چارچوب خدمت رســانی به شهروندان این 
شهر هزینه صرف نماید و هر گونه هزینه شهرداری 
برای برگزاری چنین مراســماتی در خارج از استان 

مغایر با ضوابط بودجه ای شهرداری است.

یعقوب دبیری نژاد عضو شورای شهر بندرعباس تاکید کرد
لزوم حفظ اماکن و بافت تاریخی شهر بندرعباس 

پشت پرده سیاست 

تقدیرامام جمعه اصفهان از عملکرد صداوسیما درباره وقایع اخیر زاینده رود  
سید یوســف طباطبایی نژاد امام جمعه اصفهان و نماینده استان اصفهان در مجلس 
خبرگان رهبری علت عمده کمبود آب در این اســتان را »خشکســالی و کاهش 
بارندگی« دانســت و گفت: آقای رئیس جمهور دستور داده وزیر نیرو و وزیر جهاد 
بررسی کنند که چه کار می توانند بکنند اما من به عنوان کسی که ۲۰ سال است در 
جریان مشکلات اصفهان هستم، می گویم هیچ فکری نمی شود کرد که الان به این ها 
آب بدهیم. امام جمعه اصفهان در ادامه با اشاره به این که حداقل ۱۰ سال برای حل 
معضل کم آبی کشــاورزان اصفهانی وقت لازم است، درباره راه حل کوتاه مدت این 
مسئله، افزود:»  به نظر من دولت می تواند به کشاورزانی که الان واقعا مشکل دارند و 
درآمد دیگری ندارند ، کمک بلاعوض بدهد. همچنین برخی از این ها حاضر هستند 
زمین هایی را که دارند به مغازه و کارگاه تبدیل کنند و دولت می تواند اجازه انجام این 
کار را بدهد و حق دولت را هم از آن ها نگیرد  چون حدود 4۰ درصد از قیمت زمین 
را باید بدهند تا تغییر کاربری زمین کشاورزی انجام شود. این پول را از آن ها نگیرند 
و اجازه بدهند که کارهای دیگری راه اندازی کنند. یعنی اصلا خوب بود کارخانه هایی 
را که آب کمی می خواهند در آن مناطق به وجود می آوردیم. ما در تقسیم کارخانه 
ها و کارگاه ها اشــتباه کردیم. الان باید با تسهیلاتی که داده می شود آن ها را تأمین 
کرد، که داده هم می شود اما کم است.« وی در  بخش دیگری از اظهارات اخیر خود 
از عملکرد صدا و سیما تقدیر کرد و گفت:» به نظر من صدا و سیما در نشان دادن این 
وقایع کار بســیار خوبی کرد. اگر ما نشان نمی دادیم، انگلستان داشت نشان می داد. 
پس بهتر این اســت که خود ما نشان دهیم و به مردم احترام بگذاریم. کما این که در 
قضیه حمله سایبری به پمپ های بنزین هم صدا و سیما کار خوبی کرد قبل از این که 
دیگران بگویند گفت که یک مشکل این جوری پیش آمده و مردم هم آرام شدند. اما 
این که ما نگوییم و بعد مردم از جاهای دیگر بفهمند خیلی جالب نیست. مردم آمده اند 
که مسئولان حرفشان را بشنوند و مسئولان هم از طریق پخش در صدا و سیما متوجه 
می شوند. به نظر من چیزی را که اگر ما نگوییم دیگران می گویند نباید با مردم پنهان 

کاری داشته باشیم.«/جماران
 واکنش معاون وزیر کشور به برخی ادعاها درباره انتخاب استانداران نظامی

محمدباقر خرمشــاد  معاون سیاسی وزیر کشور درباره برخی ادعاهای مطرح شده 
درباره انتخاب استانداران نظامی گفت: »از ۳۱ استان کشور، استانداران ۲7 استان تعیین 
شده اند که در این بین تعداد استانداران به اصطلاح نظامی از تعداد انگشتان یک دست 
تجاوز نکرده است و نخواهد کرد. طرح این گونه مسائل و شبهات بیشتر بزرگ نمایی 
و تبلیغات رقبای سیاسی دولت با هدف تخریب آن محسوب می شود که البته چنین 
رویکردی جوانمردانه و منصفانه نیست، چرا که واقعیات و شواهد قابل مشاهده، آمار 
واقعی و هدف واقعی همان اســت که عرض کردم.« وی با یادآوری این موضوع که 
تقریباً به همین تعداد هم از اســتانداران، فرمانداران و مقامات دولت قبل در پســت 
استانداری استفاده شده است  یا می شود،افزود:» حداقل یک سوم استانداران منصوب 
شده هم از جوانان کشور هستند که در مسیر تحقق گام دوم ترسیم شده برای انقلاب 
عزیز اسلامی قرار دارند.« خرمشاد در بخش دیگری از سخنان خود  شبهه افکنی ها 
درباره سابقه ایثارگری برخی استانداران را غیرمنصفانه و تبلیغات سیاسی برای تخریب 
دولت، بیان و اظهار کرد: » داشتن سابقه داوطلبانه رزمندگی و مقاومت در برابر هجوم 

رژیم بعثی صدامی، مدافعان را نظامی نمی کند.«/ ایرنا

اژه ای: همه اقدامات دادسرا و ضابطین باید مستدل و مستند باشد
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای در جلسه شورای عالی قوه قضاییه با اشاره 
به مطالبات مردمی در زمینه آب، این مطالبات را بحق و درست دانست، اما در عین 
حال گفت که مردم متدین و موقعیت شــناس باید مراقب تحرکات دشــمن باشند و 
در پیگیــری مطالبات صنفی و بحق خود اجازه ندهنــد بدخواهان در صفوف آن ها 
رخنه کنند.به گزارش میزان،وی تصریح کرد: دشــمنی که طی 4 دهه گذشته با تمام 
نقشه های شومی که اجرا کرده و مزاحمت هایی که داشته اما به دلیل استقامت، دینداری 
و ولایتمداری مردم به هیچ یک از اهدافش نرسیده، دست بردار نیست و تلاش می کند 
در برخی قضایا موج سواری کند.رئیس قوه قضاییه با تقدیر از مردم متدین استان های 
اصفهان، چهارمحال و بختیاری، یزد و خوزستان که هوشمندانه و خردمندانه مطالبات 
خود را پیگیری می کنند از آن ها خواســت که مراقب تحرکات افراد غافل یا بدخواه 
و اشخاص وابسته به خارج که ســعی می کنند آرامش و امنیت مردم را به هم بزنند 
،باشند و اجازه ندهند از مطالبات بحق آن ها سوءاستفاده کنند. محسنی اژه ای افزود: 
طبیعی و بدیهی است در شــرایطی که دشمن و افراد غافل و نادان می خواهند فشار 
مضاعف به مردم وارد کنند، نیرو های انتظامی و امنیتی و دادستان ها به کسانی که مخل 
نظم و امنیت و آرامش مردم هستند فرصت ابراز وجود نمی دهند.رئیس دستگاه قضا 
در بخش دیگری از ســخنانش با بیان این که قوه قضاییه باید بیش از همه ملتزم به 
قانون باشد، اظهار کرد: در همه بخش ها از جمله دادگستری، دادسرا و حوزه ضابطین 
اقداماتی که صورت می گیرد باید مســتدل و مستند بوده و از اتقان کامل برخوردار 
باشد.حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای افزود: مهم این است که همه از ضابط 
تا دادیار و بازپرس و قاضی در دادســرا و دادگاه به قانون عمل کنند.وی خاطرنشان 
کرد: نباید این گونه باشد که کسی را دستگیر و بازداشت کنیم و بعد به دنبال دلیل برویم 
و اگر فردی شاکی خصوصی دارد باید دلیل آن را هم اقامه کند تا ادعایش ثابت شود 
و به صرف  ظن نباید کسی را بازداشت کنند.حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای 
به دادستان ها به عنوان مدعی العموم متذکر شد که هم باید خودشان و هم ضابطان و 
دستگاه های نظارتی از جمله سازمان بازرسی کمک کنند در مواردی که نیاز به اقدام 
قضایی است که منجر به بازداشت می شود، حتماً پیش از آن، مسائل کاملًا روشن و 
مســتدل باشد که وقتی متهم محاکمه شد رأی دادگاه تا حدممکن تفاوتی با اقدامات 
دادســرا نداشته باشد.رئیس قوه قضاییه گفت: ممکن اســت در مواردی رأی دادگاه 
منطبق با نظر دادسرا نباشد، اما اگر هر چه بیشتر مراحلی که در دادسرا طی می شود 
دقیق باشد همان کیفرخواست صادرشده در دادگاه پذیرفته می شود و در دادگاه بدوی 
نیز اگر حکم صحیح و مســتند و متقن صادر شود، کمتر شاهد نقض احکام خواهیم 
بود.حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای همچنین از رسانه ها و جریانات سیاسی 
خواست که اجازه دهند اجرای عدالت و احکام عادلانه در فضایی آرام صورت گیرد 
و تأکید کرد: شاهد هستیم بسیاری حتی با انگیزه درست و صحیح اقدام به فضا سازی 
می کنند، ولی وقتی فضا ناآرام و مسموم باشد، حق و باطل مخلوط می شود و امکان 
دارد تصمیم گیری و حکم عادلانه برای همکاران قضایی سخت شود.وی با بیان این 
که در فضای نامتعارف نمی توان درست تصمیم گیری کرد، به صاحبان تریبون و قلم 
توصیه کرد اجازه دهند دستگاه قضایی در فضایی آرام و مناسب عدالت را اجرا کند 
و اگر چه فشار ها تأثیری در آرا  و تصمیمات قضات نخواهد داشت، اما ممکن است 

موجب کندی و اخلال در کار ها شود.

پرونده ترور شهید سلیمانی در آستانه صدور کیفرخواست 
معاون حقوقی ســپاه: امیدواریم با ظهور امام زمان )عج( حاج قاسم رجعت کند و 

به میان ما بازگردد.
ســردار شمخانی معاون حقوقی ســپاه پاسداران در نشســت تخصصی آخرین 
وضعیت حقوقی پرونده ترور شــهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی گفت: در انقلاب 
شــخصیت و مجاهدین زیادی داشتیم اما شهید سلیمانی یک شخصیت ویژه بوده 
است؛ امیدواریم با ظهور امام زمان )عج( شهید سلیمانی رجعت کنند و به میان ما 
بازگردند.وی افزود: مطالبه حقوقی این موضوع از جهت این که ســردار سلیمانی 
یکی از شــخصیت های مؤثر در سپاه بود، برعهده ماســت چراکه وظیفه دفاع از 
کارکنان ســپاه را ما برعهده داریم.شمخانی بیان کرد: در چند بعد ما با قوه قضاییه 
همکاری داشتیم هم با ضابط و هم مرتبط و شاکی؛ اطلاعات و اسنادی برای اثبات 
جنایات در اختیار قوه قضاییه قرار داده شــده است.معاون حقوقی سپاه پاسداران 
گفت: هزاران برگ سند و اسناد جامع تهیه و در اختیار قوه قضاییه قرار داده شده 
اســت که امیدواریم هرچه زودتر پیگیری این موضوع به نتیجه برسد البته در این 
پرونده خیلی نیازی به اســناد نیست چون افراد رسماً به این جنایت اعتراف کرده 
اند.وی ادامه داد: پرونده ترور شــهید سلیمانی به قدری کامل و جامع است که در 
آستانه صدور کیفرخواست است و ان شاءا... به زودی به نتیجه می رسد.هزاران نفر 
نیز در دادگاه شعبه ۵۵ دادخواست حقوقی داده اند که انتقام خون سردار سلیمانی 
را از قاتلان او بگیریم که ان شــاءا... دادگاه در ســالروز ترور این شهید بزرگوار 
برگزار می شــود.معاون حقوقی ســپاه تاکید کرد: البته متأسفانه اقدامات جدی و 
ملموســی در زمینه پیگیری بین الملل پرونده سردار سلیمانی انجام نشده است.از 
سوی دیگر،»کاظم غریب آبادی« دبیر ستاد حقوق بشر با اشاره به برگزاری جلسه 
هیئت کمیته تحقیق مشترک پرونده ترور شهید سلیمانی و ابو مهدی المهندس طی 
هفته گذشته در کشور عراق، گفت: در پایان این جلسه بیانیه مشترک بسیار خوبی 
امضا شــد که حکایت از قصد طرف عراقی برای پیگیری جدی این پرونده داشت 
و مقرر شد تا یک ماه آینده دور دوم این کمیته در تهران برگزار شود.غریب آبادی 
افزود: برگزاری جلسات کمیته مشــترک ایران و عراق برای رسیدگی به پرونده 
ترور شهید ســلیمانی به این مفهوم نیست که رسیدگی کیفری منوط به نتایج این 
کمیته است چراکه کیفرخواست دادستانی تهران به زودی آماده و برای دادگستری 

ارسال می شود./مهر
تازه های مطبوعات

شــرق-عطاءا... مهاجرانــی در مصاحبه بــا این روزنامه از بازنگشــتن خود به 
عالم سیاســت خبر داده و گفته است: ۲۵ سال سیاســت بس است، دیگر به آن 
برنمی گردم.مقابل براندازان و مخالفان وحدت ملی می ایســتم،حتی اگر ناســزا 
بگویند. موضع گیری های سیاســی و اجتماعی من از موضع وطن دوستی بوده و 

هست، حتی اگر من به ایران سفر نکنم.
 اطلاعات -این روزنامه نوشت:در حالی که جهان در هراس از انتشار سویه جدید 
و خطرناک ویروس کرونا موسوم به »امُیکرون« تدابیر شدیدی را برای جلوگیری 
از ورود مســافر از آفریقا اتخاذ کرده، مقامات اقتصادی دولت میزبان هیئت هایی 
از کشورهای آفریقایی بودند که این ویروس در آن جا شیوع یافته است. در اوج 

ورود کرونای آفریقایی، استقبال از هیئت »زیمبابوه« ضرورت داشت؟

 ایران-این روزنامه نوشت: زمان بربودن ایجاد ثبات اقتصادی از یک سو و بی تابی 
عمومی برای عمل به وعده ها و حل مشــکلات موجود به ویژه کاهش تورم، در 
کنار اشکال تراشــی و نقص یابی جریان غربگرا و عقبه آنان در رسانه های مجازی 
داخل و شــبکه حامی آن در خارج راجع به عملکرد دولت، موضوعی اســت که 

باید جدی گرفته شود.
 جوان-  رضا عامری، عضو هیئت علمی دانشگاه به این روزنامه گفت: ۳7 درصد 
از دارندگان مدال المپیادهای دانش آموزی در بازه زمانی دهه ۸۰ تا ۹۰ مهاجرت 
کردند...ساختار های مدیریتی، اداری و سازمانی ما اجازه ورود نخبگان برای رفع 
مسائل را نمی دهد و راه برایشان باز نیست.متأسفانه دنبال این نیستیم که بخواهیم 
سیستماتیک از نخبگان اســتفاده کنیم تا دانش و فناوری جدیدی را وارد عرصه 

تولید و صنعت کنیم.
انعکاس

خبر آنلاین مدعی شــد: برخلاف تحریف برخی رسانه ها، دستور رهبری درباره 
بازنگــری حکم قضایی متهمان پرونده بانک مرکزی، منحصر به یک نفر نیســت 
بلکه شامل سه نفر  یعنی ولی  ا... سیف )رئیس( و هر دو معاون او، احمد عراقچی 
و فرشــاد حیدری است، در این میان، داوود دانش جعفری عضو مجمع تشخیص 
مصلحت نظام در نامه به رهبر انقلاب ،نکاتی را درباره حکم صادرشده برای ولی 
ا... سیف رئیس کل پیشین بانک مرکزی، احمد عراقچی و فرشاد حیدری معاونان 
او نوشته است. رهبر انقلاب نیز در هامش نامه ارسالی از سوی دانش جعفری به 
ایشــان، خطاب به رئیس قوه قضاییه تأکید کرده اند که مبادا حکم جائرانه ای برای 

این افراد صادر شود و دقت کنید که اجرای جائرانه هم اتفاق نیفتد.
 مدارا مدعی شــد: در روزهای اخیر خبر غیررسمی مبنی بر آزادی محمد علی 
نجفی منتشــر شــد اما حمیدرضا گودرزی، وکیل نجفی درباره آزادی مشروط 

شهردار اسبق تهران گفت: نجفی نه آزاد شده نه به مرخصی آمده است.
 برخط نیوز نوشــت: مصباحی مقدم، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: ما 
امروز با مشــکلی مواجه هستیم که در ۵۰ سال پیش ریشه دارد و اصلاح آن هم 
نیازمند زمان اســت.باید مردم را به صبوری دعوت کرد و برایشان توضیح داد که 
وقتی در سال هایی قرار می گیریم که با کمبود بارش مواجه ایم این مسئله تقصیر 

دولت نیست.
 دیده بان ایران نوشت: استاندار تهران گفت: فرمانداران و شهرداران از انتصابات 
فامیلی اجتناب کنند و آن مدیری که دست به انتصاب فامیلی بزند دیگر غم مردم 

را نمی خورد و شخصا به شدت و بدون اغماض با این مورد برخورد می کنم.
 دیپلماسی ایرانی نوشت : محمدرضا باهنر رئیس جبهه پیروان خط امام و رهبری 
گفت : به اعتقاد من اگر چند حزب فراگیر شــکل نگیرد این جبهه های ژله ای ما 
را به جایی نمی رســاند. شورای ائتلاف و شــورای وحدت باید با هم یکی شوند 
و در آن طرف هم اصلاح طلبان و آن بخشــی که هنجارشکن نیستند باید به یک 
حزب فراگیر برسند. البته در اصولگرایی هنوز در زمینه یکی شدن شورای وحدت 
و شــورای ائتلاف روند کامل خود را طی نکرده است و تفاوت نظراتی در برخی 

موارد بین این دو وجود دارد که امیدواریم در نهایت به یکی شدن این دو برسد.

معاون استاندار هرمزگان:
انجمن های معلولین مورد حمایت قرار گیرند 
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حذفیات
تمام خرج ها را حذف کردیم
ز پهنا و درازا حذف کردیم

درآمد رفته پایین، خرج بالاست
که از پایین و بالا حذف کردیم

خرید ما سبد لازم ندارد
از این بابت سبد را حذف کردیم
دو دانه تخم مرغ و رب و روغن

سبد می خواهد آیا؟ حذف کردیم!
سه تا نان مصرف ما بود هر روز
که از آن نیز دو تا حذف کردیم
خورش ها را بدون گوشت پختیم

پلو را از غذاها حذف کردیم
پنیر و زعفران و مرغ و آجیل

شده مانند رویا، حذف کردیم!
روند مصرف ما را ببینید

که یا کمتر شده یا حذف کردیم!
تمام خرج های زندگی را

به یک نحوی حذف کردیم
نشد اما تراز این دخل با خرج
اگرچه بی محابا حذف کردیم

 ارمغان زمان فشمی 
***

گرانی 
مبلغی اندوختم در بیست سال
بلکه ویلایی بگیرم در شمال
قیمت ویلا گران شد ناگهان

صاحبش خندید: خانم! بی خیال!
خواستم تا رهن سازم خانه ای

گفت بنگاهی که این باشد محال!
با خودم گفتم که فردا می کنم
از نمایشگاه ماشین ها سوال

بی خبر از آن که بدتر می شود
صبح فردا باز هم وضع ریال

یک سفر گفتم به خارج می روم
می کنم با دوستانم عشق و حال!

دوستم بی پول بود و گفت نه
نیست هنگام سفر این وقت سال!

با خودم گفتم طلا باید خرید
شد گران  تر آن هم از روی روال
من شدم بدبخت ظرف چند روز
می دهم بدتر از این را احتمال

ارزش پولم شود اندازه ی
یک دو کیلو موز و سیب و پرتقال

 ارمغان زمان فشمی 

طنز

علیرضا حائری زاده سرویس استان ها //  
امام جمعه یزد با تاکید بر این که مسئله 
بهره برداری  جهت  عده ای  توســط  آب 
از گروه های  سیاسی هدایت می شــود، 
راه  تدوین  دنبال  به  اندیشه ورز خواست 

حل های قابل اجرا باشند. 
آیــت الله »محمدرضا ناصــری« در دیدار با 
اعضای اندیشکده جهش با اشاره به مسائل 
اخیر در حوزه آب، اظهــار کرد: به نظر می 
رســد مســئله آب توســط عده ای، جهت 
بهره برداری سیاسی هدایت می شود و برخی 

بــه عمد در زمان فعلی به این مســئله دامن 
می زنند تــا کار دولت را مختل و برنامه های 

خود را اجرا کنند.
وی عنوان کرد: البته مســئولان امر به ویژه 
استاندار محترم باید با برنامه ریزی و پیگیری 
بیشــتر و با راهکارهای مختلــف از جمله 
ساخت سایر خطوط انتقال آب، مشکل آب 

شرب مردم نجیب یزد را برطرف کنند.
امام جمعه یزد در بخش دیگری از ســخنان 
خود با بیان این که بســیاری از کشورهای 
جهان به سمت پوچی می روند و قدرتمندان 
به دنبال تسلط بر جوامع بشری هستند، افزود: 
آنچه مکتب اســلام به ما آموخته، زندگی با 
هدف و برنامه است زیرا خلقت انسان و زمین 
و آســمان بی هدف نبوده بنابراین انسان باید 
این اهداف را شناســایی و بر اساس آن در 

زندگی حرکت کند.وی با بیان اینکه خداوند 
متعال حکیم است و انسان را بی هدف خلق 
نکرده اســت، عنوان کرد: هدف اصلی انسان 
در دنیا رســیدن به کمال اســت تا به وسیله 
آن در حیــات ابدی و جاودان آخرت نیز به 
سعات دســت پیدا کند. ناصری تصریح کرد: 
در نظام اســلامی، هدف از زندگی، گمشده 
انسان هاست و باید با سبک زندگی اسلامی، 
راه و برنامه صحیح و درست زندگی را پیدا 
کنیم و پیدا کردن ســبک زندگی بر اســاس 

هدف زندگی، وظیفه همه ماست.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با بیان 
اینکه علم آموزی انســان باید با تعهد همراه 
باشــد، افزود: اگر غیر از این باشــد، انسان 
علم را در مسیر غیرانســانی و غیراخلاقی 
به کار می گیرد.ناصــری تاکید کرد: زرق و 

برق های زندگی همه توجه انســان را سمت 
مادیات برده به نحوی که بسیاری از افرادی 
که تحصیل می کنند، حتی اگــر در خانواده 
متدین پرورش یافته باشــند، بــه تدریج به 
ســمت مادیات پیش می روند در حالی که 
هر چه علم آموزی بیشــتر می شود، باید در 
ایمــان و تعهد و خدمت به مردم، از یکدیگر 
سبقت بگیریم.نماینده ولی فقیه در استان یزد 
در بخش دیگری از سخنان خود تاکید کرد: 
برنامه ریزی ها باید به سمتی پیش برود که با 
قوت در اقتصاد و صنعت و ... پیش برویم اما 
دین و اخلاق را نیــز فراموش نکنیم و همه 
امور را بر اساس دین و اخلاق و توحید پیش 

ببریم.
وی اظهار کرد: ثمره علم با تعهد می شــود 
جوانــان و نیروهایی کــه در صنعت انرژی 

هسته ای شبانه روز کار کردند و در این مسیر 
حتی از جان خود دریغ نکردند.

ناصری عنوان کرد: در نظام اسلامی، خدمت 
به مردم و جامعه اصل و اســاس کار اســت 
و بنابرایــن در این جلســات باید به نحوی 
برنامه ریزی و عمل شــود که بی اخلاقی ها 
برطرف و انســجام و همبســتگی و مودت 

تقویت شود.
امــام جمعه یزد تاکید کرد: زمانی یزد بالغ بر 
۱۰۰ مجتهد و عالم و دانشمند داشت اما اکنون 
شرایط تغییر کرده زیرا سبک آموزش ها تغییر 
کرده و در شرایطی که تدین، تعقل و تفکر از 
سیستم آموزشی حذف شده باشد، اندیشمند 

و عالم تربیت نمی شود.
ناصری با اشــاره بــه چالش هایی که اکنون 
کشــور ما با آن مواجه است، اغلب ریشه در 

فرهنگ دارد، اظهار داشت: وقتی فرهنگ ما 
دستخوش تغییر و تحولات جدی شده، همه 
چیــز از جمعیت تا آمــوزش و صنعت و ... 

تحت تاثیر قرار می گیرد.
وی تصریح کرد: برنامه ریزی ها باید به نحوی 
باشــد که هم قابل اجرا باشد و هم مشکلات 
جامعه را برطــرف نماید و هــم جامعه به 
پیشرفت و کمال در همه امور معنوی و مادی 
برســد.ناصری ادامه داد: باید موانع پیشرفت 
کشور شناســایی و راهکارهای رفع آنها نیز 
بررسی و ارائه شود و این راه حل ها به عنوان 
نقشــه راه در اختیار دولت ها قرار گیرد و به 
مرحله اجرا درآید. امام جمعه یزد با اشــاره 
به اینکه مشکلات کشور شناسایی شده و باید 
برای آنها راه حل ارائه شود، گفت: گروه های 
اندیشــه ورز باید به دنبال تدوین راهکاری 
های اجرایی و راه حل های قابل اجرا باشند.

در این مراســم از نقشــه راه و طرح سامان 
خانواده که توســط اندیشــکده جهش در 
 طول چند ســال اخیر تدوین شــده است،

 رونمایی شد.

امام جمعه یزد:

عده ای از مسئله آب بهره برداری سیاسی می کنند

// ها  استان  نژاد سرویس  مهران سلطانی 
رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی استان 
بوشــهر گفت: ســقف قیمت عرضه مرغ  
منجمــد و گرم در این اســتان به ترتیب 
۲۰ هــزار و ۳۱ هزار تومان تعیین شــده 
و شــهروندان باید از خریــد فراتر از این 

قیمت  ها اجتناب کنند. 
محمدتقی منوچهری افزود: در پی کمبود مرغ 
در بازار واحدهایی محدود اقدام به عرضه مرغ 
با قیمت بالا کردند که شــهروندان در صورت 
مشــاهده مورد را به ســامانه ۱۲4 ســازمان 
صنعت، معدن و تجارت گزارش کنند.وی بیان 
کرد: در راستای متعادل  سازی بازار مرغ استان 
بوشهر ۱۲۲ تن مرغ گرم به بازار استان بوشهر 
تزریق شد که این روند همچنان تداوم می   یابد.

منوچهری ادامــه داد: در موضوع مرغ منجمد 
نیز برنامه  ریزی لازم صــورت گرفته تا تعادل 
بازار مرغ اســتان هر چه زودتر محقق شــود.

وی عنوان کرد: در راســتای تعادل بازار مرغ 
در جنوب اســتان بوشــهر نیز با توجه به نبود 
کشــتارگاره ۳۳ هزار قطعه مرغ از شهرستان 
کنگان برای کشــتار به استان فارس منتقل شد 
که مرغ های کشتار شــده به وزن ۵4 هزار تن 
وارد این اســتان می شود تا نسبت به توزیع آن 
اقدام شود.منوچهری ادامه داد: ماموران سازمان 
جهاد کشاورزی در استان بوشهر مستقر شدند تا 
نظارت لازم بر کشتار مرغ و عرضه آن در بازار 
داشته باشند.وی عنوان کرد: ذخیره مرغ منجمد 
اســتان بوشهر نیز ۲۰۰ اســت که در راستای 

تنظیم بازار به مراکز فروش عرضه می شود.
منوچهری افزود: با ساز و کار ترسیم شده انتظار 
اســت بازار مرغ استان بوشهر ظرف چند روز 

آینده به شرایط عادی بازگردد.
 در چند روز اخیر استان بوشهر با کمبود مرغ 
مواجه شد که این مهم به تشکیل صف در برخی 

از مرکزهای عرضه انجامید.

استان  ســرویس  ســیلاوی  حسن 
ها // مدیرکل هواشناســی اســتان 
خوزستان، وضع بارندگی را در استان 
نگران کننده اعلام کرد و گفت: طبق 
تا ۲۰ روز دیگر هیچ  پیش بینی ها ۱۵ 
بارشــی در خوزستان وجود  سامانه 

نخواهد داشت.
به گــزارش خبرنــگار دریــا ، محمد 
در گفت وگویی رســانه ای  ســبزه زاری 
بارندگی آذرماه  اینکه وضعیــت  بیان  با 
استان خوزستان نگران کننده است، گفت: 
بر اســاس مدل های فصلی، بارندگی در 
زمستان نرمال پیش بینی شده که امید است 

این اتفاق صورت بگیرد.
وی با اشاره به اینکه طبق پیش بینی ها ۱۵ 
تا ۲۰ روز دیگر هیچ ســامانه بارشی در 
خوزســتان وجود نخواهد داشت، افزود: 
در آخر ایــن هفته نیز ســامانه ضعیفی 
در خوزســتان خواهیم داشت که بیشتر 

ارتفاعات استان را درگیر می کند و بعد از 
آن دیگر خبری از بارندگی نیست که این 

وضعیت نگران کننده است.
مدیرکل هواشناســی خوزســتان گفت: 
بر این اســاس ممکن است در دهه سوم 
آذرماه بارندگی داشته باشیم و این شرایط 
در حالی اســت که وضعیت بارندگی در 
آذرمــاه نرمال پیش بینی شــده بود یعنی 
بارندگی برخلاف مدل هــا در حال رخ 

دادن است.
وی افزود: با این روند نیز میزان بارندگی 
آذرماه زیر نرمال و بسیار کمتر از میانگین 
درازمدت و شرایط، خطرناک خواهد بود 
و اگر بارندگی در آذرماه خوب نباشــد، 
ضرر بزرگی به اســتان خوزســتان وارد 

می شود.
ســبزه زاری گفت: آذرمــاه بهترین فصل 
میانگین  است.  خوزســتان  در  بارندگی 
بارندگی درازمــدت در آذرماه ۶۹ میلی 

متر اســت اما تاکنــون کل بارندگی در 
آذرمــاه در پهنه خوزســتان ۱۸.۵ میلی 
متر و بســیار کم بوده و اگر این میانگین 
بارندگی اتفاق نیفتد، مشکل ایجاد می شود 
و ســدها وضعیت بدی پیدا می کنند. وی 

در ادامه بیان کرد: در بررســی نقشه های 
پیش یابــی تا اوایل وقت روز پنجشــنبه 
جوی نسبتاً پایدار به روی استان مشاهده 
می شود و پدیده غالب در این ایام مه رقیق 

یا غبار صبحگاهی خواهد بود.

مدیرکل هواشناسی خوزستان:

وضع بارندگی در خوزستان نگران کننده است  قیمت مصوب مرغ در بوشهر اعلام شد 

  

حسن سیلاوی ســرویس استان ها //معاون سیاسی اجتماعی استانداری خوزستان 
گفت: عدم ارائه آب بهداشتی به مردم هیچ توجیهی ندارد و قابل قبول نیست. 

به گزارش خبرنگار دریا ، رضا نجاتی در پایان نشست کمیته آب و فاضلاب که در استانداری 
خوزســتان برگزار شــد، اظهار کرد: در صورت کم آبی در پی کم بارشــی در استان، ایجاد 
محدودیت کشاورزی توجیه دارد اما عدم ارائه آب بهداشتی به مردم هیچ توجیهی ندارد و قابل 
قبول نیست.وی افزود: موظف هستیم، سلامت مردم در حوزه آب شرب را تامین کنیم. نجاتی 
با بیان اینکه آبفا با هماهنگی با فرمانداران باید کارها را انجام دهد، بیان کرد: هر جایی بهداشت 
مشــکلی گزارش کرده است بلافاصله آبفا ورود و لایروبی را انجام داده و در صورت وجود 

مشکل فیلتراسیون و کلرزنی نیز نسبت به رفع این مشکلات اقدام کرده است.

معاون سیاسی استاندار خوزستان:
عدم ارائه آب بهداشتی به مردم هیچ توجیهی ندارد

علیرضا حائری زاده ســرویس استان ها //معاون 
برنامه ریزی و توســعه فرمانداری شهرستان یزد با 
اشــاره به افزایش نرخ نان در تابستان سالجاری، 
اعلام کرد: فعلًا تصمیمی مبنی بر افزایش نرخ نان 

در یزد وجود ندارد. 
به گزارش خبرنــگار دریا ؛ به دنبــال اعلام تدریجی 
افزایش نرخ نان در برخی اســتانهای کشــور، شایعاتی 
مبنی بر افزایش مجدد قیمت نان در استان یزد نیز مطرح 
بود ولی معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری شهرستان 

یزد بر نبود تصمیمی مبنی بر این اقدام خبر داد.
»علی احمدیان« در گفت وگو با ایســنا ضمن اعلام این 
مطلب، تصریح می کند: هرچند تصمیــم در این باره از 
طریق کارگروه آرد و نان اســتان اخذ می شــود ولی با 
توجه به افزایش چند ماه قبل قیمت نان در اســتان، در 

حال حاضر تصمیمی در این مورد وجود ندارد.
با این حال »حســین ملت یزدی« مدیر اجرایی اتحادیه 
نانوایــان یزد با توجه به این که نرخ نان در اســتانهای 
همجوار ۳۰ تا 4۰ درصد بیشــتر از یزد اســت، نظر به 

مشــکلات فعالان این صنف، درخواستی برای افزایش 
قیمت داشــته ایم ولی هنوز تصمیمی در این باره اعلام 

نشده است.
وی با اشاره به افزایش اخیر قیمت نان استان در مردادماه 
امسال، عمده علت تاثیرگذار بر ارائه درخواست مجدد 
این اتحادیه برای افزایش نرخ را افزایش دستمزد نیروی 
انسانی خواند و گفت: به دلیل پایین بودن حق الزحمه در 
این حوزه، برخی از فعــالان این صنف با کمبود نیروی 

کار مواجه هستند.

طرح: بیتا هوشنگی

فعلاً افزایش قیمت نان در یزد نداریم

مهران سلطانی نژاد سرویس استان ها //مدیرکل 
آموزش وپرورش استان بوشهر با اشاره به کمبود 
امکانات در مدارس عســلویه گفت: شهرستان 
عسلویه در حوزه آموزش وپرورش نیازمند توجه 

بیشتری است.
به گزارش خبرنگاردریا ، علی موحدی در نشســت 
شورای آموزش وپرورش عسلویه اظهار داشت: وقتی 
از بیرون به عسلویه نگاه می کنید فکر می کنید اینجا 
همه چیز خوب و مطلوب است وقتی وارد آن می شوید 

می بینید که چنین چیزی نیست.
وی تصریح کرد: در جاهای دیگر اســتان همه فکر 
می کنند و می گویند خوش به حال عسلویه ولی وقتی 
می آیی اینجا می بینی شــرایط خیلی فرق می کند و 

مشکلات خاص خودش دارد.
موحدی اضافه کرد: برای عسلویه در مرکز استان به 
دنبال طراحی یک برنامه جامع و کامل هستیم که همه 
بخش ها اعم از آموزشی و پرورشی و نیروی انسانی 
و ارتباط مقاطع تحصیلی در آن با چشم انداز مشخص 

گنجانده شود و بر اساس آن چشم انداز حرکت کنیم.
مدیرکل آموزش وپرورش استان بوشهر با بیان اینکه 
خدماتی که صنعت در شهرســتان و اســتان داشته 
نمی توانیم نادیده بگیریم کارهای بزرگی انجام دادند 
افزود: از مدیر یک هنرســتان که رشــته رایانه دارد 
پرســیدم چند رایانه دارد گفتند ۶ دســتگاه رایانه 

قابل استفاده دارد که این زیبنده عسلویه نیست.
وی با بیان اینکه رنگ آمیزی دیوار یک مدرسه مگر 

چقدر هزینه دارد که صنعت می توانســته ولی انجام 
نداده اســت گفت: از مدیرعامل منطقه ویژه و دبیر 
شورای راهبردی انتظار داریم در این کارهای کوچک 

و جزئی هم به کمک آموزش وپرورش بیایند.
* باید به نرم افزار پا به پای سخت افزار توجه کنیم

موحــدی به اهمیت توجه به مســائل آموزشــی و 
نرم افزاری اشــاره کرد و افزود: ما در نرم افزار کم کار 
کردیم، آموزش را رها کردیم به همان اندازه که دغدغه 
تجهیزات و ساختمان داریم باید دغدغه آموزش هم 
داشته باشیم، تجهیزات و امکانات خوب است اما اگر 
از انگیزه دانش آموزان غافل شویم در مسیر درست 
قرار نمی گیرند اگر بچه ها از نظر علمی رشــد نکنند 
تأسیسات مشکلی از ما حل نمی کند باید به نرم افزار 

پا به پای سخت افزار توجه کنیم.
* بومی گزینی اولویت اول ما است

مدیرکل آموزش وپرورش استان بوشهر در خصوص 
نیروی انســانی آموزش وپرورش عسلویه گفت: ما 
وضعیت نیروی انسانی عسلویه از سال ۹۱ تا ۱4۰۰ 
بررســی کردیم در این مدت بیش از 4۰۰ نفر نیرو 
به عسلویه وارد شده اکثراً غیربومی بودند این نیروها 
چند سال می مانند زحمت هم می کشند ولی بالاخره 
متقاضی انتقال به شهر خود می شوند ولی از عسلویه 
می روند ما باید به سمتی برویم که بومی گزینی اولویت 

اول ما باشد.
موحدی با بیان اینکه در ماده ۲۸ و هم در دانشــگاه 
فرهنگیان باید به سمت بومی گزینی برویم افزود: باید 

به دنبال پذیرش نیروی انسانی بومی عسلویه باشیم و 
به ندرت نیروی غیربومی وارد کنیم.

* عدم تخصیص اعتبارات ساخت و تجهیزات در 
سال های گذشته

موحدی افــزود: بیــش از ۹۸ درصــد اعتبارات 
آموزش وپرورش صرف حقوق و دســتمزد می شود 
ما بودجه ای برای ساخت وســاز نداریــم و کار ما 
ساخت وساز نیســت، تنها در کمیته برنامه ریزی اگر 
ما خوب دفاع کنیم و فرماندار عنایت داشــته باشند 
مبالغی جذب خواهد شــد و با هماهنگی نوسازی 
مدارس برای ساخت و تجهیزات هزینه می شود و این 
اعتبارات هم یکی دو سال اخیر تخصیص پیدا نکرده 
ان شــاءالله امیدواریم با کمک استاندار شاهد جذب 

اعتبارات کمیته برنامه ریزی باشیم.
* عوارض شهرداری صفر بوده است

مدیرکل آموزش وپرورش استان بوشهر افزود: در بحث 
جذب عوارض شهرداری ها با بررسی که انجام داده ایم 
در عسلویه طبق قوانین شورای آموزش وپرورش در 
این زمینه خوب عمل نشــده و مبلغی پرداخت نشده 
و صفر بوده اســت این جای تأمــل دارد و علاوه بر 
کمک های متفرقه شهرداری باید این عوارض که قانون 

اجازه داده هم پرداخت کنند.
موحدی در خصوص اســناد ملکی مدارس عسلویه 
هم گفت: با توجه به اهمیت ملک و افزایش قیمت ها 
سعی شود با کمک فرماندار برای مستندسازی املاک 

آموزش وپرورش در شهرستان عسلویه اقدام شود.

مدیرکل آموزش وپرورش استان بوشهر: 

امکانات مدارس عسلویه زیبنده پایتخت اقتصادی و انرژی کشور نیست

  

ها  استان  ســرویس  توکلی  آرزو 
// معاون دانشــگاه علوم پزشکی 
کرمان با بیان اینکه علاقمندان به 
تاتو در خطر تهدید ابتلا به بیماری 
از افراد  ایدز هستند، گفت: خیلی 
ناخواسته بر حسب شرایطی که در 
اختیار آنها نیست و یا ناآگاه هستند 

به این بیماری مبتلا شده اند. 
به گزارش خبرنگار دریا  ، حســین 
صافی زاده در نشســت مجازی با 
خبرنگاران گفت: اگر تاتو در شرایط 
اســتاندارد و بهداشتی، توسط افراد 
خبــره و حرفه ای نباشــد و اگر از 
وسایل مشترک استفاده شود چنانچه 
به  بین مراجعــه کنندگان  از  فردی 
این بیماری مبتلا باشد ممکن است 
باعث انتقال به سایر افراد نیز بشود 
و بقیه افراد را در معرض خطر قرار 
دهد. اگر مردم با این مسایل آشنایی 
داشته باشــند اولا از انجام کارهای 
غیرضــروری پرهیز می کنند و ثانیا 
بهداشتی  به مکانهای اســتاندارد و 

مراجعه می کنند.
معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 

کرمان گفت: حدود 4۰ سال است که 
دنیا با بیماری ایدز سرو کار دارد در 
بسیاری از کشورها با توجه به برنامه 
ریزی هایی که انجام شــده اســت 
توانســته اند تا حدود زیادی آن را 

محدود و کنترل کنند.
از  تعــدادی  در  داد:  ادامــه  وی   
کشورها همچنان بیماری ایدز یکی 
از اولویتهای بهداشــتی محســوب 
می شــود و در دنیــا ۱۰ آذر)اول 
دســامبر( به عنوان یک روز خاص 
به آن پرداخته شده است و این نشان 
مــی دهد که توجه بــه این بیماری 
همچنان باید در اولویتها قرار بگیرد 
و کشــورها همچنان به این موضوع 
توجه کنند که ایدز در بیخ گوش آنها 
وجود دارد و اگر بی توجهی صورت 
گیرد می تواند مشکلات متعددی را 

ایجاد کند.
وی تصریــح کــرد: در کشــور ما 
خوشــبختانه در ســالهای گذشته 
برنامه ریزی هایــی صورت گرفته 
و تا حدودی با توجــه به اقدامات 
بیماری محدود و  این  انجام شــده 

کنترل شــده است، منتها یکسری از 
مشکلات همچنان وجود دارد.

در  متاســفانه  گفت:  زاده  صافــی 
سالهای اخیر شــاهد این هستیم که 
رفتارهای جنسی حفاظت نشده و یا 
خارج از برنامه خانواده  پررنگ تر 
می شــود و نقش مهمی را در انتقال 
این بیماری ایفا می کند و این نکته 
بســیار مهمی اســت که باید به آن 
پرداخته شــود و به توده ی جامعه 

اطلاع رسانی شود.
وی با تاکید بر اطلاع رسانی گفت: 
افراد بایــد رفتارهایی که می توانند 
سلامت آنها را در این زمینه به خطر 
اندازد را بشناسند.  نکته ای که خیلی 
باید به آن توجه شــود این است که 
ما نیاز داریم آگاهی جامعه در رابطه 
با ماهیت بیماری ایدز، شرایط انتقال 
و مســائلی که مرتبط با این بیماری 
است را به نحو مناسب و کافی بالا 
ببریم. وی گفت: کســانی هستند که 
آلودگی و ویروس در بدن آنها وجود 
دارد منتها هنوز به ایدز تبدیل نشده 
چرا که سیر بیماری به نحوی است 

کــه متاســفانه از ورود ویروس تا 
زمانی که مــی خواهد تحت عنوان 
سال  چندین  شــود  شناسایی  ایدز 
بر حســب وضعیت ایمنی فرد زمان 
می برد بنابراین آنچه که مهم اســت 
باید آگاهی های لازم به جامعه در 

این زمینه منتقل شود.
معاون دانشگاه علوم پزشکی کرمان 
ادامــه داد:  افراد در حــوزه های 
مختلف باید بدانند چه مساله ای آنها 
را تهدید می کند؛ این از دو نظر مهم 
اســت، یکی اینکه راههای انتقال را 
بشناســند و خطر را حس کنند و از 
طرف دیگر بی خود هراس نداشــته 
باشند ضمن اینکه نحوه رفتار با افراد 

مبتلا را هم باید بدانند.
وی گفت: اگر فردی اچ ای وی مثبت 
داشته باشــد در محیط کار تهدیدی 
محسوب  سایرین  و  همکاران  برای 
نمی شــود مگر اینکه رفتار خاصی 
اتفاق بیفتــد. با وجود تمام اتفاقاتی 
که افتاده است ما کماکان درگیر این 
بیماری هستیم و باید همچنان نگران، 

گوش به زنگ و آماده باشیم.

معاون دانشگاه علوم پزشکی کرمان مطرح کرد
علاقمندان به "تاتو" در خطر تهدید ابتلا به ایدز 

ن سند مالکیت آگهی فقدا
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فرهنگ وهنر

تماشاخانه سیار کانون راهی مناطق جنوبی کشور می شود
 سرویس فرهنگی // تماشــاخانه سیار کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان در آستانه فصل زمستان به مناطق جنوبی کشور سفر می کند. 
با توجه به برون رفت از شــرایط بحرانی کرونا، ســفرهای فصل زمستان 
تماشاخانه های ســیار کانون آغاز و با در نظر گرفتن شرایط جغرافیایی 
و اقلیمی کشــورمان، مهمان کودکان و نوجوانان مناطق مختلف و جزایر 
استان هرمزگان می شــود. امکان سفر به جزایر جنوبی و مناطق مختلف 
اســتان هرمزگان از روز ۱4 تا ۲۳ آذر ۱4۰۰ فراهم شده است و برنامه ها 
و نمایش ها به ترتیب در محله های حاجی آباد، احمدی، فین، بندرعباس 
)پالایشگاه(، ایســین، قلعه قاضی، پل، خمیر، بستک، جناح، بندر لنگه، 
قشم، لارک، ســیریک، میناب و ابوموسی برای کودکان و نوجوانان اجرا 
خواهد شــد. برنامه های در نظر گرفته شده برای این مناطق شامل پخش 
فیلم های سینمایی و انیمیشن های کانون، اجرای تئاتر و قصه گویی می شود 
و روزانه دو تا سه سانس اجرای برنامه در مناطق مختلف پیش بینی شده 
است. تماشاخانه های سیار کانون با هدف تحقق عدالت فرهنگی و کاهش 
آسیب های اجتماعی در سراسر کشور به ویژه مناطق کم برخوردار به اجرای 
برنامه های فرهنگــی و هنری برای اوقات فراغت کــودکان و نوجوانان 
می پردازد. این تماشــاخانه ها با برنامه ریزی معاونت تولید کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان و همکاری اداره کل کانون استان هرمزگان، راهی 
مناطق جنوبی کشور می شوند. استان هرمزگان حدود ۶۸ هزار کیلومتر مربع 

مساحت دارد که از نظر پهناوری هشتمین استان کشورمان است. 

مدیر کانون کوثر بخش جغین خبرداد
تولید نرم افزار »افلاکیان خاکی« 

در کانون فرهنگی هنری کوثر روستای کم باران
 سرویس فرهنگی // رستاخیز از تولید نرم افزار افلاکیان خاکی با موضوع 
فرهنگ شهادت در کانون فرهنگی هنری کوثر روستای کم باران دهستان 
ناصرآباد بخش جغین خبرداد. به گزارش خبرنگار دریا ، » محمد رستاخیز 
« اظهار کرد: نرم افزار افلاکیان خاکي با محوریت زندگینامه و وصایاي ۳۶ 
شهید دانش آموز شهرستان رودان تولید شده است.وی با بیان اینکه این نرم 
افزار با هدف ترویج فرهنگ ایثار و شــهادت و معرفی شهدای دانش آموز 
شهرستان رودان تولید شده است، افزود: این نرم افزار توسط واحد فناوري 
کانون فرهنگي هنري کوثر طراحي و تولید و در مرحله انتشار در کافه بازار 
قرار  گرفت.مدیر کانون کوثر روســتای کم باران دهستان ناصرآباد بخش 
جغیــن ادامه داد: این نرم افزار پس از طی مرحله انتشــار، بزودی اطلاع 
رسانی و لینک آن منتشر خواهد شد.این فعال فرهنگی اجتماعی عنوان کرد: 
نرم افزار افلاکیان خاکی برای نصب بر روی سیســتم اندروید طراحی شده 
است.رســتاخیز گفت: این نرم افزار براي آشنایي عموم با ۳۶ شهید دانش 
آموز شهرســتان رودان که به عنوان  اسوه علم و دانش شهرستان شناخته 
مي شــوند در دستور کار قرار گرفت و در آینده شاهد توسعه این نرم افزار 
خواهیم بود.وی یادآور شد: پیش از این نیز نرم افزار » امام در سنگر نماز 
« در سال ۹۸ به همت واحد فناوری کانون فرهنگی هنری کوثر طراحي و 
تولید و در سامانه بچه های مسجد بارگذاری شد.گفتنی است؛ روستای کم 
باران دهســتان ناصرآباد در فاصله ۱۰ کیلومتری مرکز بخش جغین و 7۰ 

کیلومتری مرکز شهرستان رودان قرار دارد.

خبر

ســرویس فرهنگی // در پــی پایان مهلت 
قانونی ثبت نام متقاضیان شرکت در »چهلمین 
جشــنواره فیلم فجر« در ســاعت ۲۴ روز 
یکشنبه ۳۰ آبان ۱۴۰۰ هجری شمسی بود که 
دبیرخانه این جشنواره از حضور ۹۴ فیلم بلند 
ســینمایی به عنوان متقاضی شرکت در این 

رویداد مهم سینمایی خبر داد. 
مجموع آثار رســیده به دبیر خانه جشنواره فیلم 
فجر بلافاصله با آئین نامه و مقررات قانونی اعلام 
شده در فراخوان جشنواره چهلم مورد بررسی و 
مطابقت قرار گرفت و در نهایت در روز چهارشنبه 
۳ آذرماه بود که دبیرخانه این جشــنواره رســما 
اعلام داشت که این فهرست به تعداد 74 تقلیل پیدا 
نموده اســت.  در این میان تجربه برگزاری »سی 
و نهمین جشــنواره فیلم فجر« و ماجرای وعده 
کذب و رفتارهای شــبه دروغ متولیان برگزاری 
این جشــنواره؛ بالاخص در جهــت تحقق این 
وعده که »تمامــی آثار ثبت نام نموده بدون هیچ 
محدودیتی در بخش رقابتی سودای سیمرغ شرکت 
داده می شوند« سبب شد تا »هیات انتخاب« بار 
دیگر در »جشنواره چهلم« موضوعیت پیدا نماید.  
پس اگر چه اســامی افراد حاضر در این جمع به 
عنوان »هیات انتخاب« همچنان مخفی و نا معین 
است، اما این همه با اعلام موضع شفاف »مسعود 
نقاش زاده« در مقام دبیر این دوره از »جشــنواره 
فیلــم فجر« همراه بود که در نخســتین مصاحبه 
خبری خود بیان داشــت: »سینمای ما سینمای 
اخلاق مدار، امید آفرین و آگاهی بخش اســت و 

این مضامین در جشنواره مورد توجه است!« 
صراحــت بیان جناب دبیر از یک ســو می تواند 
افــق جدیدی را پیش روی مهمترین جشــنواره 
سینمایی کشــور قرار دهد و به نوعی حکایت از 
رویکرد جدید »جشنواره فیلم فجر« داشته باشد 
و معین سازد که ملاک ارزیابی و حضور آثار در 
»جشنواره چهلم« بر سه محور اساسی »اخلاق«، 
»امید« و »آگاهی بخشــی« است و ... و از سوی 
دیگر می تواند بارقه امیدی برای آینده این رویداد 
مهم سینمایی باشد. جشنواره ای که اگر چه شاهد 
چهلمین دوره برگزاری خود می باشد اما در عین 
حال همچنان گیج و مَنگ به پیش رفته و متاسفانه 
در ســال های اخیر عملا هیچ رویکرد مشخصی 
در انتخاب آثار نداشته و فقط ملاک های کیفی را 

مورد توجه قرار داده اســت. این در حالی است 
که عُرف مهمترین جشنواره های دنیا چیز دیگری 
است و عموم جشنواره های معتبر در کنار مسائل 
فنی و کیفی فیلم ها به مسائل محتوایی نیز اهمیت 
داده می شــود، به خصوص در انتخاب فیلم های 
»بخش های مسابقه« که ویترین هر جشنواره ای 
محسوب می شوند. البته این به معنی »مخفی کاری« 
و تداوم اســتراتژی »سازمان ســینمایی دولت 
دوازدهم« در »گُل و بلبل نشــان دادن شرایط« 
نبوده و لازم اســت تا در کنار این ویترین مقید؛ 
»جشنواره فیلم فجر« اقدام به نمایش »خارج از 
مسابقه« دیگر تولیدات سینمایی نموده و کارنامه ای 
واقعی از عملکرد و جهت گیری »صنعت سینمای 
ایران« را در معرض دید »خواص فرهنگی کشور« 

قرار دهد. 
اکنون با این مقدمه لازم است تا نگاهی بیاندازیم 
به برخی از فیلم های شــاخصی که قرار اســت 
توسط »هیات انتخاب« بازبینی شوند و نخستین 
حضور خود بر پرده نقره ای سینما را در »چهلمین 

جشنواره فیلم فجر« تجربه نمایند. 
 فیلم سینمایی »شب داخلی دیوار« 

کارگــردان: وحید جلیلوند ، تهیــه کننده: علی 
جلیلوند

بازیگران: نوید محمــدزاده، علیرضا کمالی، امیر 
آقایی، ســعید داخ و... و. کارگردان »شب داخلی 
دیوار« بعد از وقفه ای نســبتا طولانی، ســومین 
فیلم خود را در شــرایط سخت کرونایی ساخت. 
اثری که ظاهرا به دلیل طولانی شدن مراحل فنی 
به جشنواره ســال پیش نرسید. البته همان موقع 
شایعاتی مبنی بر عدم حضور در جشنواره به علت 
درخواست برای حضور در »جشنواره برلین« به 
گوش می رســید که با عدم پذیرش فیلم در برلین 
حالا ناچارا باید جشــنواره داخلی خودمان را به 

عنوان اولین نمایش فیلم خود در نظر بگیرند. 
در خلاصه داستان این فیلم که ماجرای یک نابینا 
را با بازی نوید محمــدزاده روایت می کند، آمده 
است که؛ زندگی علی با آمدن زنی متواری آشفته 
می شــود ... اگر بخواهیم »شب داخلی دیوار« را 
با فیلم قبلی کارگردان آن که اتفاقا جوایز زیادی 
از »جشــنواره فیلم فجــر« را نصیب خود کرد، 
ارزیابی کنیم باید منتظر یــک اثر ناامید با پایان 

دلسردکننده باشیم، مانند اتفاقی که در فیلم تلخ و 
سیاه  »بدون تاریخ بدون امضا« افتاد. با این همه 
برای قضاوت بیشتر باید منتظر تماشای فیلم ماند 
و ابراز امیدواری کرد که فیلم جدید »جلیلوند« در 
کنار نشان دادن معضلات اجتماعی دریچه هایی از 
امید و آگاهی بخشی را به جامعه نشان داده باشد، 
تا در »بخش مســابقه جشنواره فجر« به نمایش 
دربیاید. هر چند برای فیلمی که افق خود را حضور 
در جشنواره های خارجی سیاست زده ای همچون 
»جشنواره برلین« قرار داده باشد، نمی شود چنین 
حالاتی را متصور شــد و می تــوان رنگ و بوی 

سیاسی »شب داخلی دیوار« را حدس زد. 
 فیلم سینمایی »پیر پسر« 

کارگردان: اکتای براهنی
تهیه کننده: بابک حمیدیان

بازیگران: حامد بهــداد، لیلا حاتمی، محمد ولی 
زادگان و...

»اکتای براهنی« ســازنده فیلم ســینمایی »پل 
خــواب« و فرزند »رضا براهنــی« رمان نویس 
مشهور است که در دومین فیلم خود با همکاری 
»بابک حمیدیان« و با عنوان »پیر پسر« ساخته 

است. 
در خلاصه داستان پیر پسر آمده مردی که قانون 
نداشته باشه همیشــه پسره حتی اگه پیر هم بشه 

پیر پسره
البته بررسی ســوابق کارگردان »پیر پسر« نشان 
می دهد که ســوژه همه آثاری که او ســاخته یا 
فیلمنامه آن ها را نوشــته »جنایــی« بوده و در 
خصوص یک قتل هولناک شــکل گرفته است. 
رویه که احتمالا در »پیر پســر« هم دنبال شــده 
و این اثر نیز به ســوژه ای جنایی پرداخته است. 
البته باید توجه داشــت که کارگردان »پیر پسر« 
دو ســال پیش با فیلم ســینمایی »عنکبوت« به 
عنوان فیلمنامه نویس همکاری داشته که مربوط به 
قتل های زنجیره ای دهه هفتاد در مشهد بوده است. 
اثری که مشخصا از موضع به شدت سیاسی و ضد 
مذهبی به روایت داســتان پرداخته بود. پس باید 
منتظر ماند دید که آیا »پیر پسر« به عنوان نخستین 
تجربه »بابک حمیدیــان« در مقام »تهیه کننده« 
نیز دارای موضوعی جنایی و ســوژه ای ملتهب و 

سیاسی می باشد یا خیر! 
  فیلم سینمایی »دسته دختران« 

کارگــردان: منیر قیدی، تهیه کننــده: محمدرضا 
منصوری

بازیگران: نیکی کریمی، پانته آ پناهی ها، فرشــته 
حســینی و آناهیتا افشــار. کارگردان »دســته 
دختران« که با نخستین اثر سینمایی خود با عنوان 
»ویلایی ها« توانســت تا در ژانــر دفاع مقدس 
توجه ها را به سمت خود جلب نماید؛ حالا یکی 
از فیلمسازان مهم این ژانر مهم محسوب می شود. 

به نوعی که »بنیاد سینمایی فارابی« حاضر شده با 
بودجه سنگین و بیشتر از ده میلیاردی هزینه های 
فیلــم دوم خانم کارگــردان را بــا تهیه کنندگی 
همسرش تقبل کند. اثری که فیلمبرداری آن بیش 
از شش ماه در خرمشهر ادامه داشته و از کارهای 
بیگ پروداکشن سال های اخیر محسوب می شود. 
داستان »دســته دختران« در مورد دختران مبارز 
و رزمنده روزهای حصر خرمشهر است و اکنون 
بایــد منتظر ماند و دید کــه آیا این فیلم با چنین 
بودجه ای توانسته گوشه ای از ایثار و مقاومت های 

زنان رزمنده را به خوبی نمایش بگذارد؟ 
البته »دسته دختران« قطعا از فیلم های حاضر در 
»بخش مسابقه جشنواره چهلم« خواهد بود و از 
همین الان می توانیم یکی از سهمیه های حاضر در 
بخش مســابقه را برای آن رزرو نمود و امیدوار 
بود تا مخاطب »دسته دختران« بار دیگر همانند 
»ویلایی ها« سورپرایز شــده و با فیلمی خوش 

ساخت روبرو شوند. 
 فیلم سینمایی »خائن کشی« 

کارگردان: مسعود کیمیایی، تهیه کننده: علی اوجی
بازیگران: امیرآقایی، مهران مدیری، سارا بهرامی، 
پانته آبهرام و...  کارگردان »خائن کشــی« که در 
آســتانه ۸۰ سالگی هنوز از فیلمســازی ناامید 
نشدهاست این بار شانس خود را با »علی اوجی« 
امتحان کرده تا داستان یک »ضد قهرمان« به نام 
»مهدی بلیغ« را به تصویر بکشــد. فردی که از 
کلاهبرداران و سارقان دهه سی و چهل محسوب 

می شود 
  فیلم سینمایی »شادروان« 

کارگردان: حسین نمازی، تهیه کننده: عباس نادران
بازیگران: سینا مهراد، گلاره عباسی، نازنین بیاتی، 
رویا تیموریان و... کارگردان »شادروان« که پیش 
از این با فیلم سینمایی »آپاندیس« پشت درهای 
جشــنواره فجر مانده این بار با این اثر می خواهد 
شــانس خود را امتحان کند. اثری که با همراهی 
»عباس نادران« به عنوان آقازاده سینمایی »الیاس 
نادران« تولید شــده است. تهیه کننده ای تازه وارد 
که نخســتین بار با فیلم ســینمایی »شــاه کش« 
نتوانست در جشنواره فجر حاضر شود و اکنون با 
»شادروان« می خواهد بخت خود را برای حضور 

در »جشنواره چهلم« امتحان کند. 
البته در خلاصه داســتان »شــادروان« آمده که 
این اثر »ملودرام شــیرینی در بستر یک خانواده 
حاشیه نشین« اســت. اما از تصاویری که از این 
فیلم منتشر شــده می توان حدس زد که داستان 
آن روایتگر خانواده کم درآمد است که قرار است 
در مقام یک اثر سیاسی ظاهر شود. و باید منتظر 
ماند و دید که آیا »شــادروان« شاخصه های مهم 
جشنواره امسال را در خود دارد که شاهد حضور 

آن در »بخش مسابقه« باشیم. 

فیلم سینمایی »غریزه« 
کارگردان: ســیاوش اسعدی، تهیه کننده: سیاوش 

اسعدی
بازیگــران: امین حیایی، ژالــه صامتی، پردیس 

پورعابدینی و ...
کارگردان »غریزه« کــه آخرین فیلم خود یعنی 
»درخونگاه« را در جشــنواره چند ســال پیش 
رونمایی کرد؛ این بار بــا »غریزه« می خواهد به 
»جشــنواره چهلم« بیاید. این در حالی است که 
»درخونگاه« از آثار پرحاشــیه »جشنواره سی 
و هفتم فجر« بود، به طــوری که خیل زیادی از 
منتقدین ســینمایی این فیلم را از آثار ناامیدکننده 
و سیاه نمای آن دوره از جشنواره ارزیابی نمودند. 
پس شاید اگر قرار بود »درخونگاه« در جشنواره 
امســال که با رویکردی جدید آثــار را ارزیابی 
می کند، ارائه شــود؛ قطعا در میان یکی از غایبان 
احتمالی »بخش مســابقه« قــرار می گرفت. اما 
امســال کارگردان »غریزه« بــا فیلمی که به نظر 
می رسد رنگ و بوی عاشقانه نیز دارد قرار است به 
جشنواره بیاید و از این جهت باید ببینیم که این اثر 
نسبت به »درخونگاه« تغییر مثبت داشته و می تواند 
به منظور عبور از فیلترهای جدید ارزیابی جهت 
حضور در »بخش مســابقه جشنواره چهلم« به 

عنوان اثری »امید بخش« ظاهر شود؟ 
البته از »غریــزه« تا به حال خلاصه داســتانی 
منتشر نشــده و تنها اطلاعاتی که از آن درز کرده 
روایتی عاشــقانه در دهه 4۰ شمسی است. نکته 
جالب توجه این است که کارگردان »غریزه« در 
اثر قبلی خود، یعنی فیلم سینمایی »درخونگاه« 
سال های پایانی دهه شصت و ابتدایی دهه هفتاد را 
تصویرسازی کرد و سعی کرد سیاهی های فضای 
آن را جلــوه و نمایش گری کند، حالا باید ببینیم 
اسعدی چه تصویرسازی از دهه 4۰ شمسی دارد. 

  فیلم سینمایی »خط نجات« 
کارگردان: وحید موســائیان، تهیــه کننده: آزیتا 

موگویی
بازیگران: امیر آقایــی، پگاه آهنگرانی، مصطفی 
زمانی و... »خط نجات« یکی دیگر از محصولات 
»بنیاد سینمایی فارابی« است که به عنوان دستپخت 
سال آخر مدیران این سازمان در »حسن روحانی« 
محسوب می شود. اثری که تحت اشراف و مدیریت 
»معــاون جدید نظارت و ارزشــیابی ســازمان 
سینمایی« تولید شده و این گونه اعلام شده که یک 
تریلر سیاسی عاشقانه در دهه پنجاه شمسی است 
و داســتان آن در اوج »جنگ ســرد بین شرق و 

غرب« می گذرد. 
پس اگر چه باید ببینیم اثر جدید کارگردان »خط 
نجات« که همــواره یکی از ناکام های حضور در 
»بخش مســابقه فجر« نیز بــوده؛ چطور از آب 
درآمده اســت و آیا فاکتورهای آگاهی بخشی و 
اخلاق مــداری در آن وجود دارد؟ اما آن طور که 

از شواهد بر می آید باید در »خط نجات« با یک 
اثر حاشیه برانگیز روبه رو شویم و احتمالا تعبیرها 
و تفاسیر مختلفی از این تریلر عاشقانه سیاسی که 
احتمالا مربوط به حزب توده نیز باشد در این فیلم 

شاهد خواهیم بود. 
 فیلم سینمایی »زاپاتا« 

کارگردان: دانش اقباشاوی، تهیه کننده: ایرج تقی 
پور

کارگردان »زاپاتا« که آخرین بار با فیلم سینمایی 
»هیهات« در »بخش خارج از مسابقه جشنواره 
فجر« حاضر بوده؛ این بار با فیلم کم هزینه خود که 
با تهیه کنندگی »ایرج تقی پور« تولید شده، متقاضی 
حضور در »جشنواره چهلم« است. فیلمی که به 
نظر می رسد ژانر متفاوتی از آثار قبلی کارگردان 
خود دارد.  پــس باید منتظر »زاپاتا« ماند و دید 
که کارگردان این اثر به عنوان سینماگری که عموما 
عادت داشته تا با سرمایه های دولتی و و استفاده 
از بودجه  نهادهای انقلابی همچون »سازمان هنری 
رسانه ای اوج« و »حوزه هنری سازمان تبلیغات 
اســلامی« تولیدات خود را رقــم بزند؛ اکنون در 
نخستین اثر تولیدی خود در »بخش خصوصی« 
چه محتوایی را به منظر دید مخاطب سینمایی خود 

قرار می دهد. 
 فیلم سینمایی »صورت فلکی« 

کارگردان: حسین دارابی، تهیه کننده: محمدرضا 
شفاه

بازیگران: مریــلا زارعی، بهروز شــعیبی و... . 
کارگــردان »صورت فلکی« که با نخســتین اثر 
ســینمایی خود یعنی »مصلحت« توانســت در 
جشنواره ســال پیش حاضر شود؛ این بار خیلی 
سریع شــروع به ســاخت فیلم دوم خود کرد و 
تمام تلاش خود را بکار برد تا »صورت فلکی« 
را با همــان ترکیب و چینش »تهیــه کننده »و 
»سرمایه گذار« و ... راهی »جشنواره چهلم« کند. 
البته این تلاش وافر در حالی بود که »مصلحت« 
با نام قبلی »مصلحت نظام« عنوان اثری مُهم در 
»ژانر سینمای استراتژیک« بود که با سرمایه گذاری 
و استطاعت دو نهاد فرهنگی شناخته شده در پیکره 
انقلاب اسلامی، یعنی »حوزه هنری« و »سازمان 
هنری رسانه ای اوج« ساخته شده بود و به عنوان 
نخستین تجربه مشترک همکاری میان »سازمان 
تبلیغات اســلامی« و »سپاه پاســداران انقلاب 
اسلامی« از جایگاه و اهمیت ویژه ای در منظومه 
تولیدات سینمایی کشــور برخوردار می باشد. و 
اکنون کارگــردان این اثر در تجربه جدید خود با 
عنوان »صورت فلکی« ســعی دارد تا باردیگر 
روایتگر همان مقطع تاریخی به نمایش درآمده در 
»مصلحت« باشد و با تمرکز بر سال های ابتدایی 
دهه شصت قصد دارد تا یکی از سوژه های ملتهب 

این دوران را به تصویر بکشد. /قدس آنلاین

هرمز از گشــایش نمایشگاه اهل باد با هدف آشنایی ســرویس فرهنگی // مسئول بندر گاه چند منظوره 

گردشگران، مسافران و نســل جوان امروز با آداب و 
رسوم و آیین های دریایی گذشتگان در جزیره رنگین 

کمانی خلیج فارس خبر داد.
به گزارش خبرنــگار دریا ، »علیرضا ادیمی« با بیان اینکه 

رویداد »اهل باد« بخشی از یک پژوهش در وادی فرهنگ
روایتی این منطقه بوده که با آداب و رســوم ساکنین جنوب 
کشور گره خورده است، گفت: برپایی این نمایشگاه دریچه ای 
برای ثبت میراث شناســی بومیان منطقــه و تاریخ  مصور 

فرهنگ مردمان این خط از جنوب کشور است.
مدیر بندرگاه هرمز به چندین نمایشگاه دایر شده در سالهای 
گذشته نیز اشــاره ای داشت و افزود: این بندرگاه به عنوان 
مبدا ورود بــه جزیره زیبای هرمز ویترینــی مهم برای به 
تصویر کشیدن استعدادها و توانمندی های هنرمندان بومی 
بدل  شــده تا گردشگران علاوه بر لذت بردن از جاذبه های 
طبیعی و  چشم نواز جزیره هرمز از هنر فاخر هنرمندان استان 

هرمزگان نیز بازدید نمایند .
شایان ذکر است؛ نمایشــگاه اهل باد تا ۲۵ آذر ماه درخانه 
جری پولاک واقع در بندرگاه جزیره هرمز همه روزه پذیرای 

علاقه مندان و هنر دوستان است .

ن سند مالکیت آگهی فقدا
 نظر به اینکه آقای محمد/ فولادیان فرزند حسین به استناد دو فقره استشهادیه محلی بوارده شماره 1/19۵64مورخ 1400/09/0۳ مدعیست که سند 
مالکیت ششدانگ یک قطعه ساختمان تحت پلاک ثبتی 2۳16 فرعی از ۳۵6۸ اصلی، مفروز و مجزا شده از فرعی از اصلی مذکور واقع در خیابان 
شهید جعفری بخش 01 ناحیه یک بندرعباس بشماره چاپی 691964 سری الف سال 90 که در صفحه ۳۳6 دفتر املاک جلد ۳1۵ذیل شماره 70۵20 
که بنام محمد / فولادیان فرزند حسین شماره شناسنامه 2۵22 تاریخ تولد 1۳4۳ دارای شماره ملی 4699۳66120 ثبت و سند مالکیت صادر و تسلیم 
گردیده؛ سپس به موجب سند شماره 22297 مورخ 1۳9۵/11/14 دفترخانه اسناد رسمی شماره 94 شهر بندرعباس بنفع بانک ملت شعبه شهید 
بهشتی بندرعباس به مبلغ 700،000،000 ریال به مدت 4۸ ماه ثبت شده و شماره 209۸9 مورخ 1۳9۵/0۸/26 دفترخانه اسناد رسمی شماره 94 شهر 
بندرعباس بنفع بانک ملت شعبه شهید بهشتی به مبلغ 700،000،000 ریال به مدت 4۸ ماه در رهن قرار گرفته که مراتب در ظهر سند کاداستری قید 

شده است، در زمان اخذ وام مفقود گردیده که تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده ؛ لذا استناد ماده 120 آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر 
کس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه 

اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید در غیر این صورت وفق مقررات اقدام می گردد.1400/4۵9 م الف
 تاریخ انتشار: 1400/09/10

ابوالحسن دستوری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان
حصروراثت 

احتراما مفروض می دارد خواهان عبدالله گلستانی فرزند ابراهیم با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده و اشعار داشتند شادروان ابراهیم گلستانی فرزند عبداالله به تاریخ 
1۳77/11/2 به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از: 

1- عبدالله گلستانی فرزند ابراهیم  متولد 1۳۵0/4/10 به شماره شناسنامه 242۸ فرزند مرحوم
2- مریم گلستانی فرزند ابراهیم  متولد 1۳۵6/7/1 به شماره شناسنامه ۳۵66 فرزند مرحوم   و دیگر وارثی ندارد 

حامد کامران - شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان
قوه قضائیه 

دادگستری جمهوری اسلامی ایران

ســرویس فرهنگی // حسین تولایی 
که معتقد است تبلیغ کتاب باید انجام 
شــود تا به تولید آن برسیم، می گوید: 
حمایت  کتابفروشی ها  و  ناشران  وقتی 
نمی شــوند، تبلیغ کتــاب هم خیلی 

فایده ای ندارد. 
این شــاعر کودکان و نوجوانــان ، درباره 
وضعیــت تبلیغ کتاب هــا و کتابخوانی در 
رسانه ها و تبلیغات شــهری به خصوص 
برای مخاطبان نوجوان اظهار کرد: شرایط 
تبلیغ کتاب نسبت به سال های گذشته بهتر 
شده اســت؛ منتها هنوز خیلی به شرایط 
ایده آل نزدیک نیست و خیلی از آن فاصله 
دارد. او همچنین با بیان این که تبلیغ کتاب 
باید در رسانه های عمومی مثل تلویزیون 
بیشتر از این ها باشد، گفت: تبلیغ کتاب در 
واقع فرآهم کردن شرایط دسترسی به کتاب 
است. هر چقدر هم که کتاب را تبلیغ کنند، 
اگر برای خانواده و مخاطب دسترســی به 
آن وجود نداشته باشد یا دسترسی خوبی 
نباشــد، فایده نــدارد. به نظــرم، یکی از 
همین راه های دسترســی، حمایت از شغل 

کتابفروشی و کتابفروشان است.
حســین تولایی افزود: اکنون چقدر تمایل 
کتابفروشی وجود  برای سرمایه گذاری در 
دارد؟! چه بســا آن هایی هــم که فعالیت 
می کردند، بنا به شرایط جمع کردند. چون 
در کتابفروشی بحث اقتصاد مهم است. وقتی 

ناشران و کتابفروشی ها حمایت نمی شوند، 
تبلیغ کتاب هم خیلی فایده ای ندارد. در هر 
محله و خیابانی باید یک کتابفروشی داشته 
باشیم تا کتاب در معرض دید مردم باشد و 
این خیلی کمک می کند. کسی که از محله و 
خیابانش رد می شود، اگر یک کتابفروشی 
را ببیند، ناخودآگاه ممکن است چند دقیقه 
توقف و ویترین آن را نگاه کند. این اتفاق 
دسترســی مردم را به کتاب خیلی بیشتر 
می کند. البته فروش ســایت های مجازی 
هم هست؛ اپلیکیشــن هایی که پی دی اف 
کتاب را می فروشند و فروشگاه هایی که به 
صورت اینترنتی کتاب فیزیکی می فروشند. 

همه این ها باید فعال تر و بیشتر باشند.
این شــاعر در ادامه بیان کرد: اگر شرایط 
کرونا را در نظــر نگیریم، همه مدارس ما 
باید یک اتاق و فضای مســتقل و مناسب 
به عنوان کتابخانه داشــته باشند که آن جا 
ادبیات،  در حوزه  غیردرســی  کتاب های 
علــوم و ... را به بچه ها امانت بدهند. همه 
این ها در کنار هم می توانند شــرایط تبلیغ 

کتاب را بهتر کنند.
تولایی در عین حال درخصوص وضعیت 
تبلیغ کتاب گفت: البته در ســال های اخیر 
اوضاع بهتر شــده و نمی شــود منکر این 
شد. حتی یک سری گروه ها که به صورت 
مناطق  موسسات غیردولتی هســتند، در 
محروم کتابخانه هایی دایر می کنند یا فضایی 

را در روســتاها به تبلیــغ و توزیع کتاب 
اختصاص می دهند. این ها همه به شــکل 
خودجوش است و تاثیر خوبی هم گذاشته. 
حالا اگر همین موسسات غیردولتی، افراد و 
گروهای مروج کتاب و کتابخوانی حمایت 
شــوند، قطعا این تاثیر چندبرابر می شود و 
تاثیر بیشتری می گذارد که به نظرم مستلزم 
حمایت دولت است. این کار کمک می کند 
تا ناشــران ما تیراژهای شان را از ۲۰۰ و 

۵۰۰ بالاتر ببرند؛ مثل سال های دور.
او همچنین با اشاره به ضرورت تبلیغ کتاب 
برای مخاطب نوجوان، اظهار کرد: بدون در 
نظر گرفتن شــرایط کرونا، اگر جاهایی که 
با کتاب ســروکار دارند )مثل مراکز کانون 
پرورش فکری، نهاد کتابخانه های عمومی 
و ...( بتوانند جلسات هفتگی مستمر برای 
کتاب داشــته باشند، این هم تبلیغ است تا 
نوجوانان به ایــن فضاها بیایند و با کتاب 
ســروکار داشته باشــند. در حال حاضر، 
ناشــران با همین وضعیت ســخت هم کم 

کتاب چاپ نمی کنند. کتاب همچنان چاپ 
می شود اما دیده نمی شود.

حســین تولایی در پایان با انتقاد از شیوه 
برگزاری »هفته کتاب« گفت: یک هفته در 
طول ســال به نام کتاب است. در این یک 
هفته چقدر برنامه برای کتاب و مراسم های 
مختلف برگزار می شــود. این همه انرژی 
وجــود دارد و این انرژی می تواند در طی 
ســال پخش شــود و هر هفته و هر ماه 
چنین برنامه هایی داشــته باشــیم. اما در 
این یک هفته همــه اداره های غیرمرتبط 
هــم میزی می گذارند و نمایشــگاه کتاب 
برگزار می کنند، فروشگاه ها تخفیف کتاب 
می گذارند. انگار همــه منتظرند این یک 
هفته برسد و همه انرژی شان را در این یک 
هفته آزاد کنند. اما در طول سال دیگر هیچ 
اتفاقی نمی بینیم. در حالی که یک هفته در 
طول ۳۶۵ روز خیلی کم است و یک اتفاق 
مستمر نیســت. به نظرم باید کتابفروشی  و 

کتابفروش ها حمایت شوند. 

چیزی که تبلیغ کتاب را بی فایده می کند 

گشایش نمایشگاه
 »اهل باد« 
در بندرگاه هرمز 

فراخوان مزایده فروش کابل های ضایعاتی فشار ضعیف از نوع NYY  مسی
شرکت مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران )ایزوایکو(

شرکت مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران در نظر دارد مزایده فروش کابل های ضایعاتی 
فشــار ضعیف از نوع NYY  مسی به شماره3 100009229700000را از طریق سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت برگزار نماید . کلیه مراحل برگزاری مزایده از دریافت اسناد مزایده تا ارائه پیشنهاد 
مزایده گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس  انجام 
خواهد شد و لازم است مزایده گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را 

جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مزایده در سامانه ستاد تاریخ 1400/09/09می باشد .
مهلت زمانی دریافت اسناد مزایده از سایت : ساعت 19 روز پنج شنبه تاریخ 1400/09/18

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت 19 روز دو شنبه تاریخ 1400/09/29
زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت 11:30 روزسه شنبه تاریخ 1400/09/30

اطاعات تماس دســتگاه مزایده گزار جهت دریافت اطاعات بیشتر درخصوص اسناد مزایده و ارائه پاکت ها ، آدرس : 37 کیلومتری غرب 
بندرعباس ، شرکت مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران ، ساختمان منطقه ویژه اقتصادی ، تلفن :07632571045

تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/09/09
شناسه آگهی: 1231263 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/09/10

چهل سالگی »سیمرغ فجر« با چه آثاری رقم خواهد خورد؟

  

ســرویس فرهنگــی // وزارت حــج و عمره 
 عربستان شرایط جدید را برای ورود عمره گزاران

 اعلام کرد. 
 وزارت حج و عمره عربســتان ســعودی با صدور 
بیانیه ای شــرایط جدید صدور ویزا برای عمره گزاران 

را اعلام کرد.
بر اساس گزارش خبرگزاری رسمی عربستان سعودی 
عمره گزارانی که با ویزای عمره وارد کشــور شــده و 
واکســن های معتبر در کشور عربستان را تزریق کرده 
باشند، مجاز خواهند بود مســتقیماً مناسک عمره را 

به جای آورند و نیازی به قرنطینه ندارند.
پایگاه خبری الخلیج الجدید نوشت: این وزارت خانه 
در ادامــه تأکید کرد کــه عمره گــزاران خارجی که 
واکسن های مورد تأیید ســازمان بهداشت جهانی را 

تزریق کرده باشند به مدت سه روز قرنطینه می شوند و 
4۸ ساعت بعد از پایان قرنطینه باید تست کرونا بدهند 
و در صورت منفی بودن این تست، گواهی جهت انجام 
مناسک عمره به آن ها داده می شود.وزارت حج و عمره 
عربستان همچنین تأکید کرد که شرط اول برای صدور 
ویزای عمره، دریافت دو دوز واکســن کرونا اســت.
رسانه ها نیز اعلام کردند که تصمیم گرفته شد از ابتدای 
ماه دسامبر درهای سفر عمره برای مصری ها مشروط 

به دریافت دو دوز واکسن کرونا باز شود.
»عادل حنفی«، نایب رئیس فدراسیون عمومی مصریان 
در عربســتان سعودی، گفت: افرادی که واکسن چینی 
و روســی را دریافت کرده اند، قبل از انجام عمره در 

عربستان به مدت ۳ روز قرنطینه خواهند شد.
وزارت کشور عربستان سعودی پنجشنبه گذشته اعلام 

کرد که از ساعت ۱ بامداد روز چهارشنبه، یکم دسامبر 
)۱۰ آذر( به شهروندان شش کشور اجازه ورود مستقیم 
به عربســتان سعودی را می دهد بدون اینکه نیاز باشد 
آنها ۱4 روز را در کشور دیگری در قرنطینه باشند با 
این شرایط که پس از ورود به عربستان پنج روز را در 

قرنطینه بمانند.
 وزارت حج و عمره با همکاری سازمان اطلاعات و 
هوش مصنوعی عربستان، از راه اندازی سرویسی خبر 
داد که به زائران خارج از کشــور اجازه می دهد برای 
مجوز عمره و نماز در مسجدالحرام و مسجدالنبی)ص( 

درخواست دهند.
ماه گذشته وزارت کشور عربستان کاهش محدودیت ها 
را از جمله محدودیت هایی که در مسجدالحرام در مکه 

و مسجدالنبی در مدینه اعمال می شد، اعلام کرد.

شرایط جدید عربستان برای ورود عمره گزاران
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حوادث
  
 

هنگامی که دوســت بهرام در صندلی عقب خودروی شاسی بلند رفتار 
نامتعارفی با من داشت بی محابا به او اعتراض کردم و در یک لحظه خودم 

را از خودرو پایین انداختم . در این لحظه بهرام نیز پدال ترمز را فشرد و...
   این ها بخشی از اظهارات زن 26ساله ای است که به دلیل درگیری وحشتناک 
خیابانی با یکی از دوســتانش به کلانتری هدایت شــده بود . این زن جوان که 
 مدعی بود »آلاله« با افشــانه فلفلی به او آسیب رسانده است، درباره قصه تلخ 
زندگی اش به مشاور و مددکار اجتماعی کلانتری گفت: 4سال قبل در حالی از 
شــوهرم طلاق گرفتم که هنوز یک سال بیشتر از زندگی مشترکم نمی گذشت، 
با وجود این علاقه ای به شــوهرم نداشتم و اخلاق و رفتارهایش را تحمل نمی 
کردم . از ســوی دیگر هم مادرم که او نیز زنی مطلقه بود در همین مدت به عقد 
مرد دیگری درآمد و زندگی جدیدی را آغاز کرد اما من دیگر جایی در زندگی 
او نداشتم و مادرم برای حفظ زندگی خودش مرا نپذیرفت. با این حال خانه ای 
برایم اجاره کرد تا مزاحمتی برای او و ناپدری ام نداشته باشم این گونه بود که از 
چند ســال قبل به زندگی مجردی روی آوردم و گاهی برای تامین مخارجم کار 
می کردم و از مادرم نیز کمک مالی می گرفتم . در این میان، یکی از دوســتان 
دوران مدرسه ام به خانه من رفت و آمد زیادی داشت از روزی که با »آلاله« در 
کلاس سوم ابتدایی دوست شدم این رفاقت درحالی تا به امروز ادامه یافت که او 
را مانند خواهر خودم می پنداشــتم و از پیدا و پنهان زندگی هم باخبر بودیم. او 
نیز فرزند طلاق بود و چند ماه قبل از من از همســرش طلاق گرفته بود . من و 
آلاله سرنوشت مشابهی داشتیم با این تفاوت که مادرم گاهی از نظر مالی هوای 
مرا داشت اما آلاله بعد از ازدواج مجدد پدرش، بارها از خانه فرار کرده بود چرا 
که نمی توانســت با زن پدرش کنار بیاید و همواره با هم درگیر بودند . از سوی 
 دیگر آلاله پس از فرار از خانه وارد محیطی ناامن در جامعه شده بود و برای تامین 
هزینه های خوشــگذرانی اش از هیچ خلافی رویگردان نبود و گاهی نیز مردان 
هوسران را سرکیسه می کرد. با وجود این، او با همه مشکلاتش گاه و بی گاه بر سر من 
آوار می شد چون سرپناهی نداشت و نمی توانست خانه ای اجاره کند. من هم دیگر 
 به رفت و آمدها و رفتارهای خوب و بد او عادت کرده بودم تا این که باز هم زنگ 
خانه ام را به صدا درآورد وقتی در منزل را گشودم آلاله را با ظاهری نامرتب و 
چهره ای خسته و آزرده دیدم . مثل همیشه دلم به حالش سوخت . آغوش گشودم 
تا برایش خواهری کنم و پای درددل هایش بنشــینم ولی تا صبح آن قدر افراد 
مختلف با او تماس می گرفتند که صدای زنگ تلفنش خاموش نمی شد و خواب 
را از چشمان من هم می گرفت. آن شب آلاله از پسرجوانی سخن گفت که آدم 
حسابی است و قصد ازدواج با او را دارد. او از من خواست فردا صبح همراهی اش 
کنم و نظرم را درباره شکار جدیدش بگویم چرا که بهرام او را به صرف صبحانه ای 
داغ دعوت کرده بود. خلاصه صبح که از خواب بیدار شدیم من هم خودم را آماده 
کردم تا مهمان آن ها باشم البته من هم در میان ارتباط با برخی مردها به گرگی 
بالان دیده تبدیل شــده بودم و از این نوع مهمانی ها وحشتی نداشتم. بالاخره 
هنگامی که به محل قرار رســیدیم خودروی شاسی بلند سفید رنگی مقابل مان 
ترمز زد و آلاله خیلی راحت در صندلی جلو نشست . من هم در حالی در عقب 
خودرو را بازکردم که دوست بهرام نیز در صندلی عقب نشسته بود. وقتی صبحانه 
را خوردیم قرار شد آلاله و بهرام مرا تا مسیری برسانند که به خانه ام بازگردم اما 
زمانی که به پارک ملت رسیدیم دوست بهرام با جملاتی زننده از من خواست تا او 
را همراهی کنم  یا او به منزل من بیاید . با شنیدن این جملات روح و روانم به هم 
ریخت و در حالی که با فریاد به او اعتراض می کردم به زور در خودرو را گشودم 
و خودم را پایین انداختم . بهرام که از دیدن این وضعیت ترسیده بود پدال ترمز را 
فشرد و آلاله را نیز از خودرو پیاده کرد و به همراه دوستش از آن جا گریخت اما 
آلاله که معتقد بود با این رفتار ازدواجش را نافرجام گذاشته ام با چشمانی از حدقه 
در آمده و چهره ای وحشتناک افشانه فلفلی را از کیفش بیرون کشید و آن را بر سر 
و صورت من خالی کرد . او سپس به سوی من حمله ور شد و به شدت کتکم زد 
تا جایی که شهروندان از ترس وقوع حادثه ای جبران ناپذیر با پلیس 110 تماس 

گرفتند و بدین ترتیب نیروهای انتظامی ما را به کلانتری آوردند و...

سرنوشت تلخ 2 همکلاسی
در امتداد تاریکی

روابط عمومی 
م ، سلامتی جسم، با مصرف گوشت  ماهی  ومیگو شیلات هرمزگان  عدم چاقی ، تناسب اندا

 ارتش عراق ۴ تکفیری داعشی 
را شناسایی و بازداشت کرد

  نیروهای ارتش عراق طی عملیاتی گسترده در استان »الأنبار« چهار 
عنصر تکفیری داعش را شناسایی و بازداشت کردند.سلسله عملیات های 
ضد تروریســتی نیروهای ارتش عراق در نقاط مختلف این کشور ادامه 
دارد. نیروهای عراقی عملیات جدیدی را علیه تکفیری ها در استان الأنبار 
ترتیب دادند.بر اســاس این گزارش، نیروهــای ارتش عراق در جریان 
عملیات مذکور مواضع تروریست های تکفیری را در هم کوبیدند. منابع 
امنیتی اعلام کردند که در این عملیات 4 عنصر تکفیری داعش شناسایی 
و بازداشت شدند.این در حالی است که چندی پیش نیز نیروهای امنیتی 
عراق طی عملیاتی گسترده در استان صلاح الدین توانستند مقادیر زیادی 
از راکت های متعلق به تکفیری های داعش را کشف کنند.گفتنی است، در 
ادامه تحولات امنیتی عراق، چندی پیش هم شماری از عناصر تروریستی 
داعش قصد داشتند به مناطق از استان دیالی نفوذ کنند که دخالت به موقع 

نیروهای مقاومت »حشد شعبی« مانع از تحقق هدف آنها شد.

انفجار بمب در گذرگاه مرزی افغانستان و پاکستان 
  منابع خبری از وقوع انفجار بمب در گذرگاه مرزی »تورخم« در ولایت 
ننگرهار افغانستان خبر دادند.انفجاری در حد فاصل »جلال آباد« و گذرگاه 
»تورخم« ولایت ننگرهار در مرز با پاکستان به وقوع پیوست.یک منبع افغان 
به الجزیره گفت که در بر اثر انفجار این بمب، چند نفر کشته و یا زخمی شدند.
گذرگاه »تورخم« واقع در ولایت مرزی ننگرهار اصلی ترین، پرکاربردترین 
و پرترددترین مسیرها بین پاکستان و افغانستان است.تورخم همواره مسیری 
مهم تجاری بین آســیای جنوبی و مرکزی و یک مکان نظامی استراتژیک 
است.میزان تبادل تجاری سالانه پاکستان و افغانستان تا سال 2012 از طریق 
تورخم به 2.۵ میلیارد دلار می رسید، اما از سال 201۵ کاهش یافته و حجم 

سالانه این تجارت به طور میانگین تنها 400 میلیون دلار است.

تیراندازی در اتوبوس شهری میشیگان
  تیراندازی در اتوبوس شــهری میشــیگان آمریکا ۳ زخمی بر جا 
گذاشــت.فرد تیرانداز پس از ورود به اتوبوس شهری، بی دلیل به سمت 
مسافران اتوبوس تیراندازی کرده است.اطلاعات پلیس میشیگان آمریکا 
نشان می دهد در این تیراندازی ۳ تن زخمی و راهی بیمارستان شده اند.

بنا بر گزارش های موجود، درگیری میان مهاجم و ماموران پلیس، مرگ 
تیرانداز را رقم زد.

خروج قطارباری از ریل در آمریکا
  خــروج قطارباری از ریل در حومه شــمال غربی آتلانتای آمریکا 
دو زخمی بر جا گذاشــت و جاده را مســدود کرد.  قطار باری در مسیر 
نورفولک در حال حرکت بوده که از به دلیل انحراف از مسیر چند واگن 
از ریل خارج و باعث زخمی شــدن دو تن از مسافران قطار شده است.
گزارش های پلیس محلی نشان می دهد که واژگونی واگن ها که حامل 

گازوئیل بوده اند برای ساعاتی جاده را مسدود کرد. 

ســرویس حوادث// وکیل خبرنگاران سانحه 
اتوبــوس در ارومیه گفــت: مدیرکل حفاظت 
محیط زیست اســتان آذربایجان غربی، رئیس 
اداره حفاظت محیط زیست شهرستان ارومیه و 
دبیر ستاد احیای استان و منطقه ارومیه علاوه 
بر راننده، مقصران واژگونی اتوبوس خبرنگاران 

شناخته شدند.
   محمد داسمه وکیل پایه یک دادگستری که پرونده 
واژگونی اتوبوس حامل خبرنگاران محیط زیست را 
به  عهده گرفته است، با اشــاره به این که پرونده به 
دادســرای عمومی و انقلاب مرکز استان آذربایجان 
غربی با عدم صلاحیت ارجاع شده در این قرار، اتهام 
مقصران واژگونی اتوبوس خبرنگاران محیط زیست را 
علاوه بر راننده، متوجه مدیرکل حفاظت محیط زیست 
استان آذربایجان غربی، رئیس اداره حفاظت محیط 

زیست شهرستان ارومیه و دبیرستاد احیای استانی و 
منطقه ای دانسته است، افزود: در مفاد قرار، بازپرس 
تصریح کرده که با توجه به این که نظر هیئت سه نفره 
کارشناسی با اوضاع و احوال مسلم پرونده در تضاد 
است بنابراین، اعتبار و وجاهت ندارد. وی ادامه داد: 
بنابراین بازپرس، نظریه هیئت سه نفره کارشناسی   که 
اتهام این حادثه را صرفا متوجه راننده اتوبوس دانسته، 
باطل کرده است. وکیل خبرنگاران سانحه اتوبوس در 
ارومیه گفت: علاوه بر راننده،  اتهام متوجه سه مقام 
مسئول دولتی، توسط دادســتانی نقده شده است و 
احتمال افزایش تعداد متهمان در دادسرای مرکز استان 
آذربایجان غربی وجود دارد. داسمه خاطرنشان کرد: 
برحســب نظریه کمیسیون عالی تصادفات  و نظریه 
هیئت کارشناســی فرماندهی  پلیس راه آذربایجان 
غربی و طبــق گزارش تحلیلی- عمقی ســازمان 

راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور، مسئولان سفر 
و میزبان در بروز حادثه مقصر بودند.وی تاکید کرد: 

مسئولان این ســفر در کنار راننده از مقصران اصلی 
هستند.

ســرویس حوادث// همزمان با کشف جسد پسر جوانی 
که جوینده گنج و زیرخاکی بود خانواده وی مدعی شدند 

پسرشان به دست دو شریکش به قتل رسیده است.
   چند روز قبل پیکر بی جان پســر موتورســواری در خیابان 
پیدا شد و شواهد نشــان می داد بر اثر تصادف جان خود را از 
دست داده است. با اعلام موضوع به بازپرس حبیب الله صادقی 
درتحقیقات مشخص شد که امیر حسین ۳1 ساله چندین برگه 

کپی که به نظر نقشه گنج بود همراه داشته است.
   جسد به دستور بازپرس جنایی به پزشکی قانونی منتقل شد 
و با انجام آزمایشات از سوی متخصصان پزشکی قانونی علت 

مرگ شکســتگی جمجمه و خونریزی اعلام شد.در حالی که 
تحقیقات در این رابطه ادامه داشت، خانواده امیرحسین به دادسرا 

رفته و مدعی شدند که او به قتل رسیده است.
   همسر امیرحسین گفت: همسرم در کار زیر خاکی و عتیقه و 
گنج بود. او دو شــریک دیگر داشت که هر چند وقت یکبار با 
به دســت آوردن نقشه گنجی؛ راهی محل مورد نظر شده و پس 
از حفاری گنج را به دســت می آوردند. در این مدت هر گنج و 
زیرخاکی که به دست می آمد، دســت دو همدست امیرحسین 
می ماند. دفعه آخری که برای حفاری رفتند، زیرخاکی که به دست 
آمده را امیرحسین برداشــته بود و به آنها گفته بود چندین بار 

زیرخاکی دســت شما بوده و این بار دست من باشد تا مشتری 
پیــدا کنیم. آنها هم ظاهراً قبول کــرده بودند اما دو روز قبل از 
اینکه امیرحسین تصادف کند دو شــریکش به سراغ او آمدند 
و مدام ســؤال می کردند که چه ساعتی از خانه خارج می شوی 
و کی برمی گردی؟ دو روز بعد امیرحســین در حالی که کلاه 
کاسکت به سر داشــت تصادف کرد. اما می گویند علت مرگ 
او شکســتگی جمجمه بوده است. ما فکر می کنیم او را به قتل 
رسانده اند.با شکایت خانواده امیرحسین؛ بازپرس شعبه چهارم 
دادسرای امور جنایی پایتخت دستور بازداشت دو شریک او و 

تحقیقات تکمیلی را صادر کرد. 

 

سرویس حوادث// فرمانده انتظامی هرمزگان 
از کشف یک خودرو هیوندای جنسیس قاچاق 
به ارزش ۲۵ میلیــارد ریال در محور میناب 

بندرعباس خبر داد. 
  سردار غلامرضا جعفری اظهار داشت: مأموران 

یگان تکاوری امام حسن عسگری )ع( میناب با 
انجام اقدامات اطلاعاتی و بهره گیری از شیوه های 
پلیســی از تردد یک دســتگاه خودرو هیوندای 
جنســیس در محورهای خاکی روســتای سرزه 
شمیل مطلع و بررســی موضوع به صورت ویژه 

در دســتور کار قرار دادند. وی افزود: مأموران با 
هماهنگی قضایی در جهت صحت و سقم موضوع 
به محل اعزام و خودروی مــورد نظر را در یک 
عملیات موفق توقیف و برای بررسی تکمیلی به 
مقر انتظامی انتقال دادند. فرمانده انتظامی اســتان 

هرمزگان تصریح کرد: با استعلام به عمل آمده از 
سامانه راهور مشــخص شد پلاک نصب شده بر 
روی خودرو متعلق به یک دستگاه خودروی دیگر 
و شماره شاسی نیز فاقد سابقه در سامانه می باشد که 
با بررسی تخصصی مشخص شد خودرو بصورت 
قاچاق وارد کشــور شده است. به گزارش فارس، 
سردار جعفری ارزش ریالی خودروی توقیفی را 
برابر اعلام کارشناسان 2۵ میلیارد ریال عنوان کرد.

احتمال قتل در  پرونده مرگ جوینده گنج

سرویس حوادث// دادستان عمومی و انقلاب 
شهرستان زرند کرمان از ورود دادستانی این 
شهرستان به  حادثه  آتش سوزی یک کارگاه 
قالــی بافی  و انبار  قالی، پنبه و الیاف در این 

شهرستان خبر داد.
  قاضی حجت الاســلام  و المســلمین اسماعیل 

بلــوچ  زاده،  در حاشــیه بازدیــد از محل آتش 
سوزی در شــهر زرند افزود: عصر  هفتم آذرماه  
حریق  یک باب مغازه به مرکز پیام آتش  نشــانی 
زرند اطلاع داده شــده و پس از آن آتش نشانان 
به محل حادثــه  عزیمت کرده اند. وی  ادامه داد: 
با وجود  تلاش  های نیرو های امدادی و پزشکی 

متاسفانه در این آتش ســوزی دو نفر از ساکنان 
طبقه بالای این کارگاه  جان باختند  و ســه نفر با 
سوختگی بالای ۵0 درصد به مراکز درمانی منتقل 
شدند. حجت الاسلام  بلوچ  زاده  تصریح کرد: علت 
دقیق آتش سوزی هنوز مشخص نشده و در دست 
بررسی اســت.این مقام قضایی افزود: با توجه به 

گزارش های  مردمی در صحنه،  بحث  کم کاری 
آتش نشانی و کمبود امکانات و تجهیزات نیز مطرح 
اســت که این موضوع هم در دست بررسی است.  
وی تاکید کرد:در صورت تایید این موارد و ارتکاب 
جرم، موضوع از باب ترک فعل توسط دادستانی 
زرند بررسی می شود.این مسئول  قضایی در پایان 
هشــدار داد: کارگاه  های پته و قالی  بافی نباید در 
شهر و مناطق مسکونی باشند و این کارگاه ها باید 

در حاشیه شهر سامان دهی شوند.

ورود                           به حادثه  آتش سوزی زرند

سرویس حوادث// زن میانســال برای تصاحب ارثیه 
میلیاردی همسرش، ســناریوی ربودن و اسارت دختر 
جوانش در یک کمپ ترک اعتیاد را طراحی و اجرا کرد.

  چند روز قبل مرد جوانی به پلیس رفت و گفت: در 
یک شرکت معماری کار می کنم و دختر جوانی به 
نام سپیده همکارم است او طراح دکوراسیون داخلی 

است و نقاش حرفه ای نیز هســت. مدتی 
که با مادرش بر سر 

ارث و میراث 
پــدری 

ف  ختلا ا
دارد. او قبــل 

از رفتــن به من گفت 
که قرار است برای صحبت درباره ارثیه میلیاردی 
پدرش به دیدار مادرش برود و اگر تا دو ســاعت 
دیگر خبری از او نشد حتماً با پلیس تماس بگیرم، 
اما وقتی با او تماس گرفتم گوشی اش خاموش بود. 
با یکی از همکاران خانم به مقابل خانه اش رفتیم اما 
خانه نبود و ســرایدار محل سکونتش می گفت، از 
صبح که از خانه خارج شــده، برنگشته است. من 
نگران او هستم و باتوجه به حرف هایی که زده بود، 
احتمال می دهم بلایی ســرش آمده باشد.به دنبال 
اظهارات مرد جوان، موضوع به بازپرس محمدرضا 
صاحب جمعی اعلام شد و بازپرس جنایی دستور 
تحقیقات برای یافتن دختر نقاش را آغاز کرد. در 

نخستین گام کارآگاهان به سراغ مادر سپیده رفته اما 
زن میانسال مدعی بود که هیچ اطلاعی از دخترش 
ندارد.در حالی که هیچ رد و سرنخی از دختر جوان 
در دست نبود، زن جوانی به یکی از کلانتری های 
پاکدشت رفت و اظهاراتی را مطرح کرد و گفت: من 
مدت هاســت اعتیاد دارم و برای ترک به کمپی در 
پاکدشت رفته بودم. دو روز قبل دختر جوانی را به 
کمپ آوردند. او مدعی بود که اعتیاد ندارد 
و به خاطر توطئه مادرش او را به 
زور به ایــن کمپ آورده اند، 
اما مســئول کمپ هیچ 
توجهی به او نمی کرد. 
از آنجایی که بیشتر 
افــرادی که برای 
کمپ  بــه  ترک 
می آینــد، اصرار 
معتــاد  دارنــد 
نیســتند من هم 
او  کــردم  تصور 
دروغ می گویــد اما 
که سپیده  دختر جوان 
نــام داشــت، حقیقت را 
می گفت. او حتی اصرار داشت 
که مسئولان کمپ از او تست اعتیاد 
بگیرند کــه به این موضوع هم توجه نکردند. 
سپیده زمانی که متوجه شد من قرار است ترخیص 
شوم از من خواســت تا به محض بیرون آمدن از 
کمپ به سراغ پلیس بروم و ماجرای ربوده شدن و 
حبس غیر قانونی او را در کمپ بگویم.با اظهارات 
زن جوان، مشخصات سپیده در سیستم پلیس مورد 
بررســی قرار گرفت و تحقیقات نشان می داد که 
گزارش ناپدید شــدن دختر جوان 48 ساعت قبل 
در تهران اعلام شده است.بدین ترتیب موضوع به 
بازپرس شعبه ششم دادسرای امور جنایی پایتخت 
اعلام شــد و کارآگاهان پلیس آگاهی راهی کمپ 
شــده و دختر جوان را نجات دادند.سپیده درباره 
این سناریوی عجیب گفت: پدرم تاجر بود و وضع 

مالی خوبی داشت، وقتی فوت کرد بیشتر ارثیه اش 
به من رسید و مادرم از این موضوع بشدت ناراحت 
بود. همین مســأله هم آغاز اختلاف های ما شــد. 
روز حادثه مادرم با من تماس گرفت و خواســت 
در رابطه با ارثیه پدری ام صحبت کنیم. من مقداری 
طلا و سکه داشتم که می خواستم آنها را بفروشم اما 
مادرم گفت آنها را نیز می خرد. به محل قراری که 
مادرم گفته بود رفتم و چون احتمال می دادم مشکلی 
پیش بیاید به همکارم گفتم اگر تا دوساعت خبری 
از من نشد، به پلیس خبر دهد.دختر جوان ادامه داد: 
وقتی به محل قرار با مادرم رفتم، در حال صحبت 
بودم که ناگهان خودرویی در کنار ما توقف کرد و دو 
مرد و یک زن از داخل ماشین پیاده شده و با زور 
مرا سوار خودرو کرده و به راه افتادند. هر چقدر داد 
و فریاد و التماس کردم و از مادرم کمک خواستم او 
توجهی نکرد. آدم ربایان مرا به کمپ بردند و مدعی 
شدند که من اعتیاد دارم. در کمپ هر چقدر گفتم که 
معتاد نیستم هیچ توجهی نکردند و تصور می کنم که 

مسئول کمپ هم با مادرم همدست باشد.
*  دوربین های مداربسته

  در ادامــه کارآگاهــان به بازبینــی دوربین های 
مداربسته اطراف محلی پرداختند که سپیده مدعی 
بــود او را ربوده اند. بازبینی دوربین ها ادعای دختر 
جوان را تأیید کرد و بدین ترتیب به دستور بازپرس 
 جنایی، مادر ســپیده، دو مــرد و زن جوانی که در 
آدم ربایی نقش داشــتند و مسئول کمپ بازداشت 
شدند.مادر ســپیده در تحقیقات اولیه به جرم خود 
اعتراف کرد و گفت: با مرگ همســرم، تقریباً همه 
ارثیه به سپیده می رسید و این موضوع برای من قابل 
قبول نبود. من سال ها زحمت کشیده بودم تا شوهرم 
این اموال را جمــع آوری کند، آن وقت تمام آن به 
دخترم می رســید. برای همین به مسئول کمپ پول 
دادم و با اجیر کردن سه نفر، دخترم را به کمپ منتقل 
کردند. می خواستم او مدتی در کمپ باشد تا با سند 
ســازی، تمام اسناد را به نام خودم بزنم و بعد هم از 

کشور خارج شوم و به امریکا بروم.
  متهمان به دســتور بازپرس جنایــی در اختیار 
کارآگاهان اداره آگاهی پایتخت قرار داده شــده و 

تحقیقات در این خصوص ادامه دارد.

توطئه مادر برای تصاحب ارثیه دختر

امام زمان )عج(  سرویس حوادث// ســربازان گمنام 
هرمزگان موفق به کشف محموله ای ۹6۰ کیلویی مواد 

مخدر در بندرلنگه شدند. 
سربازان گمنام امام زمان)عج( در اداره کل اطلاعات 

هرمــزگان در عملیاتی محمولــه ۹60کیلوگرمی 
موادمخدر تریاک را در روســتای برکه سفلین از 

توابع بندرلنگه کشف کردند.
به گزارش فارس، قاچاقچیان این میزان موادمخدر 

را در کوه های اطراف این روستا به طرز ماهرانه ای 
مخفی کرده بودند که با هوشــیاری و اقدام به موقع 
سربازان گمنام امام زمان)عج(، در جابجایی آن ناکام 

ماندند.

 سرویس حوادث// صاحب خانه تبهکاری که از اختلاف یک 
زوج جوان سوءاستفاده کرده و تمام لوازم خانگی آنان را در 
غیابشان غارت کرده بود ، به دادسرای یافت آباد احضار شد.

    مدتی پیش مرد جوانی در حالیکه آشــفته و سراســیمه بنظر 
می رسید، با مراجعه به یکی از شعبه های بازپرسی دادسرای یافت 
آباد شکایت عجیبی را مطرح کرد و گفت: حدود 2 سال پیش با 
همسرم پیوند زناشویی بســتیم و باهم زندگی در زیر یک سقف 

را شروع کردیم. هنوز مدت زیادی از زندگی مشترکمان نگذشته 
بود که دچار اختلاف شدید شدیم. درگیری و دعواهای ما تمامی 
نداشــت؛ کار به جای کشید که همســرم خانه را ترک و به منزل 

پدرش رفت.
این مرد ادامه داد: از آنجایی که من هم تنها شده بودم تصمیم گرفتم 
بــرای مدتی به خانه پدرم بروم. خلاصه آپارتمان اجاره ای را که 
در آن سکونت داشتیم قفل کردم و به خانه پدری ام رفتم. باگذشت 
چندماه همسرم با من تماس گرفت و گفت که صاحب خانه با وی 
تماس گرفته و ادعا می کند حکم تخیله خانه مان را از مقام قضایی 
دریافت کرده است و از همسرم شماره حسابی می گیرد تا ودیعه 
مسکنی که نزد او داشتیم را به حساب  بانکی همسرم واریز کند. 
خلاصه از 100 میلیون تومان ودیعه مسکنی که نزد صاحب خانه 
داشتیم، وی ۳0 میلیون تومان آنرا به حساب خانم واریز می کند. 
فردای انروز وقتی همسرم برای جمع آوری اثاثیه )جهیزیه اش( به 
آپارتمان موردنظر می رود ناگهان در کمال ناباوری هنگام ورود با 
خانه خالی از وســایل و ۳ مرد که در حال نقاشی آپارتمان بودند 
روبرو می شود. همان لحظه همسرم با من تماس گرفت و تصورش 
این بود که من وسایل خانه را جمع آوری کرده ام اما این درحالی 
بود زمانیکه همسرم خانه را ترک کرد من هرگز به آنجا نرفتم .وقتی 
ماجرای ناپدیدشدن وسایل خانمان را از همسرم شنیدم شوکه شدم 

و بلافاصلــه با صاحب خانه تماس گرفتم اما این مرد طفره رفت 
 و ادعا کرد من و همســرم وســایل را بار زده ایم و به وی تهمت 
 مــی زنیم. آقــای قاضی این درحالی اســت که مــن خودم از

 همسایه ها تحقیق کردم  و پی بردم صاحب خانه چند روز پیش 
در غیاب من و همسرم با کمک ۳ کارگر تمامی لوازم خانگیمان را 
که ارزش آن بیش از 2 میلیارد تومان است بار یک کامیون زده و 
به جای دیگری منتقل کرده است. اکنون از این مرد تبهکار به خاطر 

سرقت اموالمان شکایت و تقاضای رسیدگی دارم .
   بدنبال ثبت شکایت مالباخته، مرد صاحب خانه به دادسرا احضار 
و مورد بازجویی قرار گرفت اما این مرد منکر هرگونه سرقتی شد 
و ادعا کرد که زوج جوان بــه او تهمت می زنند. بدین ترتیب به 
دستور بازپرس پرونده، تیمی از کارآگاهان پلیس ماموریت یافتند 
تــا تحقیقاتی را در خصوص زوایای پنهان این پرونده آغاز کنند.
ماموران پلیس در جریان بررســی های میدانی از همسایه ها پی 
بردند که صاحب خانه در نبــود زوج جوان با کمک چند کارگر 
تمام لوازم خانگی آنان را بار کامیون زده و به جای دیگری منتقل 
کرده است . بنابراین صاحب خانه شیاد بار دیگر از سوی پازپرس 
پرونده به دادســرا احضار و این بار وقتی در برابر ادله و شــواهد 
پلیسی قرار گرفت در بازجویی ها دچارتناقض گویی شد و جهت 

انجام تحقیقات بیشتر در اختیار کارآگاهان پلیس قرار گرفت.

کشف محموله موادمخدر در بندرلنگه توسط سربازان گمنام 

سرقت 2 میلیاردی صاحب خانه از یک زوج جوان

3 مدیر وقت محیط زیست در سانحه اتوبوس خبرنگاران مقصر شناخته شدند 

کشف جنسیس25 میلیاردی قاچاق با پلاک جعلی در هرمزگان 

آگهی مزایده
 شعبه دوم اجرای احکام حقوقی دادگستري بندرعباس به موجب پرونده اجرائي  0000۵۳9 که طی آن حکم به تقسیم ترکه مرحوم کریم محمودی و فروش ماترک و تقسیم 
ماحصل فروش بین وارث صادر گردیده است که در راستای اجرای مفاد اجراییه * نظریه کارشناسی : مورد بازدید عبارت است :ملک مذکور یک باب خانه ویلایی فاقد 
سند مالکیت واقع در استان هرمزگان ، شهرستان بندرعباس ، بلوار امام حسین )ع( ، خیابان کلانتری 17 ، بلوار شهید مدافع حرم خلیل تختی نژاد ، ورودی اول ، منزل مرحوم 
کریم محمودی سرچقائی عرصه حسب کروکی ارائه شده و وضع موجود 147/۸9 مترمربع ، اعیانی شامل دو باب واحد مسکونی به مساحت های 60 مترمربع با اسکلت 
دیوار باربر، سقف چوب ، کف سرامیک و 40 مترمربع با اسکلت دیوار باربر ، سقف تیرچه بلوک ، کف سرامیک و متعلقات شامل آب وبرق ، کابینت گالوانیزه و دیوارکشی 
ومحوطه سازی می باشد . باتوجه به بررسی های انجام شده عرصه فاقد سند مالکیت و از قدیم الایام تحت تصرف بوده و اعیانی ها توسط متوفی بر روی عرصه فوق احداث 

شده است لذا ارزش حقوق تصرفاتی وارث به روی عرصه فوق و همچنین بهاء اعیانی های فوق با مشخصات ذکر شده در بند یک به انضمام ارزش اشتراکات آب وبرق و غیره ارزش واحد مسکونی 
جمعاً 4/000/000/000 ریال ) حروف چهار میلیارد ریال ( برآورد واعلام میگردد .لازم به ذکر است ارزیابی براساس وضع موجود و همچنین حقوق تصرفاتی وارث بر روی عرصه بدون سند ملاک 

عمل کارشناسی قرار گرفته است و عرصه فاقد سند مالکیت و نام متوفی یا وارث می باشد .
1- فروش نقدي است . و حداکثر مهلت پرداخت بهاء یک ماه مي باشد . 2- کلیه هزینه هاي مربوط به معامله از هر قبیل و از هر جهت به عهده خریدار است. ۳- پیشنهاد دهندگان باید قبل از انجام 
مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگی اجرای احکام مبلغ 10% مبلغ ارزیابي شده را بصورت سپرده نقدي بحساب شماره شبا بانک مرکزی نزد بانک ملی شعبه دادگستري تودیع و قبض سپرده را به 
این اجرا تحویل نمایند .4 - اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهاد مختار است . ۵- مزایده در ساعت 1۳ ظهر مورخ 1400/09/۳0 در محل دفتر شعبه دوم اجرای احکام حقوقی بندرعباس واقع در رسالت 
جنوبی - کوچه فتح المبین - مجتمع قضایی شهید بهشتی بصورت حضوری بعمل می آید و برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید . 6- در صورتیکه برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با 
انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفا می شود و سپرده تا تعیین کسر 

قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضیان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع بیشتر میتوانند به اجرای احکام حقوقی شعبه دوم دادگستری بندرعباس مراجعه نمایند .
 اجرای احکام شعبه دوم دادگاه بندرعباس

مدعی العموم

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران
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دبیر شورایعالی مناطق آزاد:
پشت درهای بسته نمی شود مدیریت کرد

  سرویس شهرســتان// مشاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق 
آزاد با اشــاره به اولین جلســه شــورایعالی مناطق آزاد با حضور رئیس 
جمهور، گفــت: رئیس جمهور برای اجرای کامل مــاده ۶۵ قانون احکام 
 دائمی برنامه های توســعه کشور در مناطق آزاد دســتور داده است و کلیه 
دستگاه های اجرایی ملزم به اجرای این قانون هستند. سعید محمد در جلسه 
 شورای معاونین و مدیران سازمان منطقه آزاد کیش گفت: بر اساس این قانون، 
 تصمیم گیری ها در مناطق آزاد برعهده مدیرعامل این مناطق است.وی افزود: کلیه 
دســتگاه های اجرایی ملزم به اجرای این قانون و رفع تداخل های موجود 
هســتند. محمد، اجرای شش طرح مهم شامل کیش پایگاه شهر هوشمند، 
تاسیس بانک آف شور، تاسیس بورس بین المللی، اجرای برنامه های توسعه 
مناطــق آزاد )تجارت، تولید و خدمات( کیش پایگاه فرهنگی و اجتماعی 
کشور و توسعه فناوری های نوین و رمز ارزها را مورد تاکید قرار داد و گفت: 
در نشست های بعدی مصادیق اجرای این طرح ها بررسی می شود و مسئولان 
این حوزه با جدیت برنامه ریزی کنند تا شاخص ها شکل گیرد و در کوتاه ترین 
زمان ممکن اجرایی شــود.دبیر شورایعالی مناطق آزاد از تلاش محمدرضا 
نوایی لواسانی برای حضور میان مردم و اقدامات اخیر قدردانی کرد و گفت: 
پشت درهای بسته نمی شود مدیریت کرد و با پیروی از سیره امام راحل باید 
با مردم بود و برای مردم کار کرد.محمدرضا نوایی لواسانی سرپرست سازمان 
منطقه آزاد کیش نیز در این جلسه با اشاره به برگزاری هشتمین نمایشگاه 
بین المللی بورس، بانک، بیمه و خصوصی ســازی و سیزدهمین نمایشگاه 
فرصت های سرمایه گذاری کشور گفت: این نمایشگاه ها از اهداف ابتدایی 
خود دور شــدند و امسال قرار اســت نقاط قوت و ضعف این نمایشگاه ها 
بررسی تا اهداف اولیه محقق شود.وی با اشاره به مشکلات کارآفرینان در 
کیش گفت: بروکراسی اداری، اعمال سلیقه و زمان طولانی صدور مجوز ها، 
توسعه کیش و سرمایه گذاری را پیچیده کرده است.نوایی لواسانی، اصلاح 
فرآیندهای سازمان منطقه آزاد کیش را در اولویت برنامه خود عنوان کرد و 
گفت: رفع موانعی که فعالان اقتصادی را دچار مشکل می کند و موجب فساد 
می شود در حال پیگیری است.وی خاطرنشان کرد: شفافیت در اطلاع رسانی 
و اجرای طرح های مختلف موجب رفع احساس بی عدالتی و رونق کسب 
و کار می شود.به گزارش ایسنا، سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش در این 
جلسه سه سرپرست جدید معاونت فرهنگی و اجتماعی، عمرانی و زیر بنایی، 

توسعه مدیریت و سرمایه گذاری را منصوب کرد.

برداشت محصولات سبزی و صیفی در بخش توکهور 
  سرویس شهرستان// برداشــت دو محصول فلفل قلمی و لوبیا خارج 
از فصل در بخش توکهور و هشتبندی آغاز شد.سرپرست جهاد کشاورزی 
توکهور وهشتبندی گفت: 7۰۰ هکتارسطح زیر کشت فلفل قلمی و لوبیا است 
که حدود ۲۰ تن از هر هکتار برداشت می شود.اسماءمحمدی افزود: پیش بینی 
می شود تا پایان فصل ۱4 هزارو ۵۰۰ تن محصول برداشت شود که علاوه بر 
مصرف بازار استان به استان های فارس، اصفهان، تهران و آذربایجان شرقی 
ارسال می شود.وی گفت:برداشت فلفل و لوبیا از اواخر آبانماه آغاز و تا پایان 
اردیبهشت ماه سال آینده ادامه دارد.به گزارش خبرگزاری صداوسیما مرکز 
خلیج فارس،منطقه توکهور وهشــتبندی با ۱۱ هزار هکتار سطح زیر کشت 

محصولات سبزی و صیفی قطب کشاورزی خارج از فصل هرمزگان است.

خبری

شهرستان

سرویس شهرستان// مدیرعامل بنیاد احسان کشور گفت: در جلسه ای با استاندار 
هرمزگان مقرر شد ۲۲ دستگاه کانکس مناسب مدرسه تهیه و در اختیار مدارس 

قرار بگیرد. 
    سعید سلیمانی در خصوص بازدیدش از مناطق زلزله زده فین، افزود: با توجه به 
زلزله های دو هفته پیش در بندرعباس و تخریب شماری از خانه های مردم و همچنین 
با توجه به برگزاری مدارس به صورت حضوری، در جلسه ای با استاندار هرمزگان 
مقرر شد ۲۲ دستگاه کانکس مناسب مدرسه تهیه و در اختیار مدارس قرار بگیرد.

وی که در بازگشت به بندرعباس از محله های کوی ملت و چاهستانی ها نیز به عنوان 
مناطق بافت فرسوده بندرعباس، اظهار کرد: از پارسال پیگیر مناطق محروم و حاشیه 
شهرها در استان هرمزگان بودیم و در این سفر مقرر شد طرح پیشرفت منطقه ای را 
در این مناطق پیگیری کنیم.به گزارش ایسنا، سلیمانی بیان کرد: در این طرح با هدف 
اشتغال زایی در تفاهم نامه ای بین ستاد اجرایی فرمان امام )ره( و گروه های جهادی و با 
تخصیص منابع در حوزه های مختلف، به توانمند سازی منطقه کمک می کنیم تا مردم 

از طریق بسته های مختلف اشتغال زایی، از محرومیت خارج شوند.

اعطای ۲۲ دستگاه کانکس به مدارس 
مناطق زلزله زده هرمزگان

روابط عمومی اداره کل  در جاهایی که پوشیده از برگ ها و علف خشک است آتش روشن نکنیم
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

سرویس شهرســتان//  مدیرکل مدیریت 
گفت:  هرمــزگان  اســتانداری   بحــران 
زمین شناسان برای بررسی و مطالعه گسل 
فین شهرستان  زلزله زده بخش  منطقه  در 

بندرعباس حضور دارند. 
   مهرداد حســن زاده اظهار داشــت: پس از 
پایان بررســی های و جمع بندی گسل توسط 
کارشناسان زمین شناسی حاضر در منطقه نتایج 
در اختیار رســانه ها قرار می گیرد.وی یادآور 
شد: البته فیلمی که به عنوان خروج گاز از دل 
زمین و یا آتش فشان در منطقه زلزله هرمزگان 
منتشر می شــد متعلق به این استان نیست.وی 
همچنین گفت: در زمان وقوع زمین لرزه پنج 
ریشتری در روستای ذرتو حضور داشتیم که از 
بالای کوه حالت دوده و خاک به هوا برخاست 

و در نهایت شــبیه لکه ابر شد، البته ماهیت آن 
مشخص نشد.مردم مناطق زلزله زده هرمزگان 
به محل خروج گازهای درونی زمین نزدیک 
نشــوند. مدرس گروه زمین شناسی دانشگاه 
هرمزگان گفــت: گازهای خروجی در مناطق 
زلزله زده این استان به احتمال زیاد گوگردی 
باشــدو جای نگرانی ندارد اما مــردم به آنها 
نزدیک نشوند چرا که تنفس آنها را با مشکل 

روبه  رو می کند.
  به گزارش ایرنا، فیلمی از خروج گاز از زمین 
در اینترنت پخش شده که گفته می شود متعلق 
به منطقه زلزله زده هرمزگان اســت، روز دوم 
وقوع زمین لرزه شاهد خروج گاز از زمین در 
بالای کوه در روستای ذرتو بود.پیمان رضایی 
افزود: زمین لرزه های مهــم می توانند با آزاد 

شــدن گاز در قبل و بعد از وقوع زلزله همراه 
باشــند، زلزله اصلی که در محدوده بخش فین 
شهرســتان بندرعباس رخ داده منجر به ایجاد 
شکســتگی های مختلفی شده که در نتیجه آن 
مســیری برای خروج گازهــای درون زمین 
ایجاد شــده و این گازهــا از طریق آن ها به 
بیرون متصاعد می شوند.وی ادامه داد: در واقع 
گازهای درونی زمین از طریق شکستگی های 
که بعد از زمین لرزه ایجاد می شــوند به سطح 
زمین می رسند، به عبارتی زمانی که شکستگی 
ایجاد می شــود این گازهــا راحت تر خارج 
می شــوند،رئیس مســوول کارگروه تعاملات 
 ملی انجمن رسوب شناسی ایران انجمن ملی 
رسوب شناســی ایران اضافه کرد: ترکیب گاز 
خروجی در این منطقه به احتمال ۹۹ و ۹ دهم 

درصد بوی گوگرد بدهد چرا که در محدوده فین 
آب گرم وجود دارد که بوی گوگرد می دهد، این 
گازها درون زمین بوده انــد و تا زمانی که در 
 درون زمیــن بودند تحت فشــار در آب های 
زیر زمینی بوده اند که در قالب چشمه های آب 

گرم گنو و فین خود را ظاهر می کردند.
  عضو انجمن زمین شناسی نفت ایران انجمن 
زمین شناســی نفت ایران اشــاره کرد: اکنون 
شکستگی های فراوانی به موازات و عمود بر 
گسل اصلی ایجاد شــده و زمینه برای خروج 
گازهای درونی فراهم شــده است و چیزی به 
نام خطر آتش فشان در آن منطقه وجود ندارد.

به گزارش ایرنا، وی افزود: ویژگی های زمین 
شناســی در هرمزگان تا رشته کوه زاگرس به 
گونه ای است که چیزی به نام آتش فشان در آن 

وجود ندارد و از طرفی در رشــته کوه زاگرس 
که به لحاظ زمین شناســی از گســل میناب 
 آغاز و تا کرمانشــاه و بعد از آن چیزی به نام 
آتش فشان نیست و این گازها هیچکدام منشاء 
آتش فشانی نداشته و احتمال دارد مقداری ماده 
آلی داشته باشند.زمین لرزه ۶.4 ریشتری حدود 
ساعت ۱۵ و ۳7 دقیقه روز یکشنبه ۲۳ آبان ماه 

۱4۰۰ بخش فین هرمزگان را به لرزه درآورد، 
این لرزه پس لرزه های متعددی به دنبال داشت.
شدت این زمین لرزه به حدی بود که در سایر 
اســتان های همجوار از جمله فارس و کرمان 
نیز احساس شد.برخی منازل بخش فین بر اثر 
این زمین لرزه بین ۲۰ تا ۱۰۰ درصد تخریب 

شدند.

مدیرکل بحران هرمزگان  خبر داد

حضور زمین شناسان در منطقه زلزله زده فین

سعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان// مسئول آموزش 
واحد آتش نشــانی  شهر سرگز احمدی گفت: مانور زلزله 
و ایمنی در مدارس شهر سرگز احمدی از توابع شهرستان 
حاجی آباد توسط خانه هلال احمر،آتش نشانی ،اورژانس و 

حوزه بسیج امام سجاد )ع( بخش احمدی برگزار شد.
   به گزارش خبرنگار دریا، مصطفی ملائی اضافه کرد: هدف از 
اجرای این مانور، افزایش سطح آگاهی دانش  آموزان در مورد 
زلزله و ایجاد آمادگی برای انجام واکنش  های صحیح و سریع 
در برابر آن، آشنایی دانش  آموزان با حوادث طبیعی و چگونگی 
مقابله با آن برای ایجاد آرامــش روانی و برانگیختن حس 
کنجکاوی دانش  آموزان نســبت به پدیده  های طبیعی است.
وی خاطرنشان کرد: ایجاد فرهنگ ایمنی و مقاوم سازی و نیز 
کاهش تلفات و خسارات ناشی از زلزله، از جمله دیگر اهداف 
 اجرایی این مانور در مدارس شهر سرگز احمدی با توجه به 
زلزله های اخیر در استان بوده است.ملائی تاکید کرد: سرعت 

 عمــل و افزایش مهــارت های دانش آمــوزان و همچنین 
پناه گیری و خروج اضطراری ایمن ۲ رکن مهم و اساسی در 
هنگام وقوع زلزله به ویژه در مدارس است که تمرین و تکرار 
آن برای ســلامت و ایمنی دانش آموزان از اهمیت ویژه ای 
برخوردار است.وی تصریح کرد: در این مانور، دانش  آموزان 
با شنیدن زنگ )آژیر( زلزله به مدت یک دقیقه به منزله زلزله 
فرضی عکس  العمل صحیح و سریع را طبق سناریوی تعریف 
شده اجرا  و پس از آن به فضای باز و حیاط مدرسه رفتند.

ملائی در پایان ضمن تشــکر از شهردار شهر سرگز احمدی 
گفت: این مانور در شهر سرگز احمدی با همکاری شهرداری 
به ویژه کرمشاه پور شهردار، خانه هلال احمر، واحد اورژانس 
مســتقر در بخش، مدیران و معلمین مدارس و آتش نشانی  
برگزار شد تا دانش آموزان این منطقه آموزش های لازم در 
شــرایط بحران با توجه به زلزله خیز بودن استان هرمزگان 

بتوانند بهترین اقدامات را انجام دهند.

آگهی مزایده ) نوبت دوم (
 شعبه دوم اجرای احکام حقوقی دادگستري بندرعباس به موجب پرونده اجرائي  0000444 که طی آن حکم به تقسیم ترکه مرحوم  عباس 
مرادی به شرح فوق فی مابین وارث به نسبت سهم هر یک  صادر شده است ، لذا ملک متعلق به مرحوم پس از کارشناسی به شرح ذیل 
به مزایده گذاشته می شود .موضوع مزایده :  ششدانگ پلاک ثبتی پلاک 1۳۸42 فرعی از 1 اصلی بخش 02 ناحیه 00 به شرح ذیل اعلام 
می گردد . مشخصات ملک یک قطعه آپارتمان نوع ملک طلق با کاربری به پلاک ثبتی 1۳۸42 فرعی از 1 اصلی ، مفروز و مجزا شده 
از 6۸74 فرعی از اصلی مذکور ، قطعه ۳ در طبقه 1 و واقع در بخش 02 ناحیه 00 حوزه ثبت ملک ناحیه دو بندرعباس استان هرمزگان 
 به مســاحت ۸0/7۳ مترمربع متن ملک آپارتمان قطعه ســوم تفکیکی مفروز مجزی شده از شماره 6۸74 فرعی از1 اصلی ، به مساحت 

) ۸0/7۳( هشتاد مترو هفتاد و سه دسیمتر مربع ، واقع در طبقه اول به آدرس گلشهر جنوبی کوچه فتح المبین روبروی دادگستری ساختمان مرادی طبقه اول واحد دو .
 نظریه  ونتیجه کارشناسی : مشخصات ثبتی سند : سند به صورت شش دانگ به متراژ ۸0/7۳ متر مربع در طبقه اول 1۳۸42 فرعی از1 اصلی واقع در بخش دو بندرعباس 
، طبق کپی سند ارائه شده به نام آقای عباس مرادی فرزند خداداد شماره شناسنامه 2 .  مشخصات ملک : آپارتمان دو خواب ، دارای کمد دیواری ، یک اسپیلیت ، کابینت 
ام دی اف ، انشعاب برق و آب ، پارکینگ اختصاصی . ارزیابی ملک : با توجه به امکانات و مشخصات فوق بدون درنظر گرفتن هر گونه بدهی بانکی وشخصی ... 
مالیات مجموعاً 10/600/000/000 ریال ) ده میلیارد وششصد میلیون ریال ( میباشد . 2- کلیه هزینه های مربوط به معامله ازهرقبیل وازهرجهت به عهده خریداراست. 
۳- پیشــنهاد دهندگان باید قبل از انجام مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگی اجرای احکام مبلغ 10 % مبلغ ارزیابی شــده را بصورت سپرده نقدی بحساب شماره 

217129۵40900۸ نزد بانک ملی شعبه دادگستری تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند. 
4- اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهاد مختار است . ۵- مزایده در ساعت 1۳ ظهر مورخ 1400/09/22 در محل دفتر شعبه دوم اجرای احکام حقوقی بندرعباس واقع در 

رسالت جنوبی - کوچه فتح المبین - مجتمع قضایی شهید بهشتی بصورت حضوری بعمل می آید و برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید .
6- در صورتیکه برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید 
مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفا می شود و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضیان شرکت در مزایده برای 

کسب اطلاع بیشتر میتوانند به اجرای احکام حقوقی شعبه دوم دادگستری بندرعباس مراجعه نمایند .
روح الامینی - دادورز اجرای احکام شعبه دوم دادگاه حقوقی دادگستری بندرعباس

آگهی حصروراثت
احتراماً مفروض می دارد خواهان مجید روان فرزند اسماعیل با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده واشعار داشتند شادروان سکینه 

صفری فرزند حسین به 1۳91/۸/۵ به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از : 
1- لیلا روان فرزند اسماعیل متولد 1۳۵1/7/1 به ش.ش 2676 فرزند مرحوم.2- فاطمه روان فرزند اسماعیل متولد 1۳4۸/11/1 به 

ش.ش 2299 فرزند مرحوم.۳- عبدالرضا روان فرزند اسماعیل متولد 1۳46/6/11 به ش.ش 22۳9 فرزند مرحوم.
4- مجید روان فرزند اسماعیل متولد 1۳44/4/1 به ش.ش 22۳۸ فرزند مرحوم.۵- حسین روان فرزند اسماعیل متولد 1۳42/2/24 

به ش.ش ۵ فرزند مرحوم.6- محمد روان فرزند اسماعیل متولد 1۳40/۸/17 به ش.ش 26موالید فرزند مرحوم.
ودیگر وارثی ندارد . لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید .

                   شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان  

آگهی حصروراثت
احتراماً مفروض می دارد خواهان مجید روان فرزند اســماعیل با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده واشعار داشتند شادروان 

حسین کریمی فرزند غلام به تاریخ سال 1۳66به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از : 
1- سکینه صفری فرزند حسین متولد 1۳1۵/6/11 به ش.ش 191 فرزند مرحوم.

ودیگر وارثی ندارد . لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید .
                              شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان  

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای محسن افشار برابر درخواست وارده شماره 2/10۸7۳ مورخ 1400/7/27 و به استناد دو برگ استشهادیه محلی مدعی است که ششدانگ آپارتمان 
دارای پلاک ۵720 فرعی از 1 اصلی واقع در بندرعباس بخش دو بندرعباس ثبت وسند مالکیت به شماره سریال ۸14641 ب 9۸ بنامش صادر گردیده است و سند 

فوق بعلت اسباب کشی مفقود گردیده است . 
لذا به استناد ماده 120 آئین نامه قانون ثبت و تبصره های ذیل آن بدین وسیله اعلام می گردد : هرکس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و یا وجود اصل 
سند مالکیت در نزد خود میباشد . میبایست از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض کتبی خود را ضمن ارائه اسناد مالکیت به این اداره تسلیم و رسید 
دریافت نماید. بدیهی است پس از انقضای مهلت قانونی مذکور و عدم وصول اعتراض و یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نگردد . این 

اداره نسبت به صدور سند مالکیت المثنی بنام مالک اقدام مینماید .
 1400/4۵۸ م/الف-تاریخ انتشار : 1400/09/10

اسمعیل ربیعی نژاد - رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه دو بندرعباس

طرح : بیتا  هوشنگی

اجرای مانور زلزله و ایمنی در مدارس بخش احمدی

سرویس شهرستان// سرپرست سازمان 
منطقه آزاد قشم بر سرعت بخشیدن به 
روند فعالیت عمرانی، تعیین تکلیف، رفع 
مشــکلات و فعال شدن هرچه سریعتر 
پروژه های نیمه تمام عمرانی و گردشگری 

تاکید کرد. 
   افشــار فتح الهــی در بازدید از اجرای 
طرح نگهداشــت خدمات،  فضای ســبز 
کارگران خدمات  زیباسازی شــهری،  و 
شهری را صف اول جبهه خدمات رسانی 
شایســته دانســت و اظهار کرد: نظافت 
و پاکیزگــی محیط عمومی شــهر نتیجه 
زحمات فراوان و طاقت فرسای همکاران 
خدمات شــهری و فضای سبز است.وی 
ادامه داد: طرح نگهداشت خدمات،  فضای 
 ســبز و  زیباسازی شــهری، ضمن جلب 
رضایت مندی بســیار خوب شهروندان، 
چهره شــهر را به حالت های اســتاندارد 
است.سرپرســت  کرده  نزدیک  شــهری 
ســازمان منطقه آزاد قشم ضمن گفتگو با 
نیروهای خدمات شــهری و فضای سبز، 
به منظور بهبود و ارتقای کیفی خدمات و 
کمک به اقشار کم درآمد خصوصا پاکبانان 
خدمات شهری دســتور ویژه صادر کرد.
براساس این گزارش، در طرح نگهداشت 
خدمات، فضای ســبز و زیباسازی شهر 
قشم، هر روز نیروهای خدمات شهری و 
فضای ســبز، با تجهیزات و ماشین آلات 
مکانیزه با نظــارت مدیــران، ناظران و 

 عوامل پیمانکاران مربوطه، اقدام به نظافت، 
 شست و شو، جمع آوری ضایعات، پاک سازی 
زمیــن های بایر، حــذف زوائد فیزیکی، 
 شستشــو و رنگ آمیزی مخازن زباله و 
ســطل های پارکی، جداول و تابلوهای 
 ترافیکــی، مرمت پیاده روهــا و جداول،
 لکه گیری آسفالت و انجام عملیات کاشت 
و داشت فضای ســبز شهری می کنند.در 
این بازدید، فتح اللهی در طرح پاکسازی 
محلــه ای که با حضور ۶۰ تن از کارکنان 
خدمات شــهری در محلــه نخل زرین 
قشــم انجام شد، روند و چگونگی اجرای 
این طــرح های روزانــه را ارزیابی کرد.
فتح الهی به بررســی وضعیت و مشکلات 
یکی از مجتمع های نیمه کاره در محدوده 
نخل زرین پرداخته و دســتورات ویژه ای 
جهت تعیین تکلیف و ساماندهی وضعیت 
ســاختمان های نیمه کاره در سطح شهر 
قشــم حهت بهبود وضعیت سیما و منظر 
شهری صادر کرد.بررسی وضعیت حضور 
در محدوده پروژه نیمه تمام پارک ورزشی 
پردیس خلیج فارس و کمپ پارک آفتاب 
۲ واقع در ساحل جنوبی شهر قشم بخش 
دیگری از بازدیدهای سرپرست منطقه آزاد 
قشم بود.به گزارش ایسنا، فتح الهی همچنین 
دســتورات ویژه ای جهت ســاماندهی 
تاسیسات  مراقبت  نگهداشــت،  وضعیت 
بهداشتی و خدماتی  کمپ پارک ها برای 
ارائه خدمات بهتر به گردشگران صادر کرد.

  مشکلات پروژه های عمرانی 
نیمه کاره قشم رفع می شود

سرویس شهرستان// معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری 
بندرعباس گفت: بــا هماهنگی های صورت گرفته وآمادگی 
همه دستگاههای مرتبط به زودی شاهد راه اندازی بازارچه 

ملوانی هرمز خواهیم بود.
  حسین باباخانی در حاشیه بازدید از محل پیشنهادی بازارچه 
ملوانی وجلسه شورای ساماندهی مبادلات مرزی در بخشداری 
هرمز با حضور میری معاون بازرگانی خارجی سازمان صمت، 
سعیدی مدیرکل گمرک شهید باهنر، نمایندگان دریابانی، انتظامی، 

پلیس امنیت اقتصادی، ناحیه مقاومت بسیج، اداره بندر، تعزیرات 
حکومتــی و تعاونی لنجداران برگزار شــد.معاون برنامه ریزی 
وتوسعه فرمانداری با اشــاره به فرمایشات مقام معظم رهبری 
)مدظله العالی( در راســتای تقویت معیشت اهالی جزیره هرمز 
گفت: یکی از راههای توسعه صنعت گردشگری هرمز راه اندازی 
بازارچه ملوانی می باشــد که علاوه بر اشتغالزایی باعث تقویت 
معیشــت اهالی جزیره هرمز می شود.وی افزود: به استناد آیین 
نامه ورود کالا توسط ملوانان شناورهای دریایی سنتی با ظرفیت 

کمتر از )۵۰۰( تن )لنج تجاری( ملوانان این شناورها می توانند 
نســبت به واردات ۹7 قلم از انــواع کالاهای ملوانی با معافیت 
حقــوق گمرکی مطابق قانون وآئین نامه مربوطه اقدام کنند که با 
هماهنگی های صورت گرفته شناورهای جزیره هرمز می توانند 
در این زمینه فعالیت کنند.جانشــین رئیس شورای ساماندهی 
مبادلات مرزی شهرســتان تاکید کرد: تامین کالاهای اساسی، 
تنظیم بازار، دســترس بودن کالاهای مورد نیاز مردم، اســتفاده 
از تخفیفات حقوق ورودی گمرکی برای ملوانان و ســوق دادن 
ملوانان به سمت تجارت خرد رسمی، توسعه صنعت گردشگری، 
اشــتغالزایی جوانان وصادرات محصولات تولیدی را از مزایای 
 راه اندازی این بازارچه دانست.به گزارش مهر، باباخانی افزود: با 
هماهنگی های صورت گرفته وآمادگی همه دستگاههای ذیمدخل 

به زودی شاهد راه اندازی بازارچه ملوانی هرمز خواهیم بود.

معاون برنامه ریزی وتوسعه فرمانداری بندرعباس عنوان کرد

راه اندازی بازارچه ملوانی جزیره هرمز در آینده نزدیک

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان
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فروردین :
ایده های بزرگی را که مدت هاســت در ذهن تان 
داشــته اید، بیرون آورده و آنها را عملی می سازید 
و این باعث می شود که ذهن مغشوش شما، کمی  
آرام شود. حالا دیگر به جای نگرانی درباره جزییات امور، به 
دنبال یادگیری  بروید و ســعی کنیــد که هر روز چیز جدیدی 
یاد بگیرید و پیشــرفت کنید. به یاد داشته باشید که با بررسی 
بی طرفانه اســت که همه چیز به دست می آید و سعی کنید که 

راهی را پیدا کنید که در سطوح بنیادی نیز پیشرفت کنید.
   اردیبهشت :

عطارد منطقی، ارتباط نزدیک را در طی هفته های 
آینده به شما نوید می دهد. اگر چه الان شما بسیار 
مشتاق هستید که لایه های زیرین سطوح ظاهری 
را حفر کنید تا بتوانید پی به عمیق ترین احساسات خود ببرید، 
اما ممکن است که حقیقت باز هم بوسیله احساسات شما پنهان 
شــده باشــد. هر چیزی را در دل تان نگه ندارید. یک دوست 
مورد اعتماد پیدا کنید،  موقعیت را بســنجید و بعد احساسات 
خود را با او در میان بگذارید. اما قبل از آن مطمئن شــوید که 

او یک دوست واقعی برای شماست.
      خرداد :

عطارد، این سیاره نشان می دهد که شما نیاز دارید 
که درباره روابط تان با کسی صحبت کنید، اگر چه 
ممکن است شریک شما )همسر، دوست و...( مایل 
باشد که این حرف ها را بشنود، اما ممکن است شما 
به آن چیزی که مد نظرتان اســت نرسید و این صحبت ها برای 
شما ثمربخش نباشــد، اما حداقل می توانید یکدیگر را بیشتر 

بشناسید و در این بین به هم نزدیک تر شوید.
   تیر :

زمانیکه شما درباره احساسات تان صحبت می کنید 
اغرق آمیز نیستند، سیاره حاکم شما عطارد شما را 
به طور زیرکانه ای متقاعــد می کند که بیش از آن 
چیزی که معمول است سخن بگویید. ممکن است شما در طی 
هفته های آتی، طرح ها و برنامه های واقعا عالی داشته باشید،  اما 
به وسیله یک استراتژی مناسب است که می توانید آنها را عملی 
کنید. اکنــون فقط کارهای روزانه تان را مدیریت کنید که همان 
کافی خواهد بود. بهتر است دیدگاه تان را به زندگی عوض کنید 

تا شانس بیشتری برای احساس رضایت داشته باشید. 
   مرداد :

اخبار خوبی درباره شــما شنیده می شود که همان 
بازگشتن شما به زندگی عادی است. اگر چه هنوز 
هم لازم اســت که به سختی کار کنید، اما مطمئن 
باشــید که از سخت ترین قسمت آن گذشته اید. از کارهایی که 
مجبور به انجام دادن آن هســتید غرولند و شــکایت نکنید که 
این کار وضع شما را بدتر خواهد کرد. شما زمانی می توانید از 
زندگی تــان حداکثر لذت را ببرید که تمام تعهدات تان را انجام 
داده باشــید.موفقیت بیشتر را تلاش بیشتر برای شما به ارمغان 

خواهد آورد.
 شهریور :

ممکن است شــما ایده های بزرگی درباره محیط 
اطراف خانه تان داشــته باشــید، اما مراحل مهم 
دیگری هم هســتند که باید آنها را قبل از شروع 
کارتان پشت سر گذاشته باشــید. امروز راه حل های آسان تر 
برای شما وجود ندارد، پس انتظار نداشته باشید که قبل از انجام 

مراحل مقدماتی کار بتوانید پروژه خود را آغاز کنید .
   مهر :

عطارد شــما را ترغیب می کند کــه تفریح را بعد 
از پایــداری و ثبات انتخاب کنیــد. مطمئنا این 
عاقلانه ترین کاری نیست که شما بخواهید انجام 
 دهید، این بهای زیادی برای پرداختن اســت، اگر قبل از اینکه 
تعهدات تــان را انجام دهید بــا دوســتان تان از زیر کار در 
بروید. ممکن است شــما سزاوار یک روز استراحت باشید اما 
کمک نکردن دیگران به شــما می تواند این روز را به یک روز 

ناخوشایند تبدیل کند.
   آبان :

عطارد امروز به شــما احســاس اعتماد به نفس 
می دهد. ممکن اســت شــما یک درگیری مهم با 
احساســات ناراحت کننده خود داشته باشید، اما 
بهتر است که آنها را همین الان جارو کرده و زیر قالیچه پنهان 
کنید. شــما می توانید دیگران را بــا نظرات روحیه بخش خود 
دلگرم و مشــتاق کنید. اما اجازه ندهید که گفتن کلمات زیادی 

شما را از گفتن حقیقت باز دارد.
      آذر :

عطارد شــجاعت شــما را افزایش می دهد. شما 
می توانید در مهمانی هایی که در آخر هفته شرکت 
خواهید کرد، شمع مجلس باشید. به خاطر همین 
است که شما می توانید ساده تر از همیشه روی مثبت زندگی را 
ببینید حتی اگر در یک موقعیت سخت و پیچیده باشید. در تمام 
طول امروز به اســتعداد های خود اطمینان کرده و به خودتان 

هم خوش بگذرانید.
  دی :

با وجود همه ناملایمات روحی که دارید، در این 
تعطیلات آرام بگیرید و راحت زندگی کنید و ذهن 
آشفته خود را سازماندهی کنید. خیال پردازی های 
شــما درباره زندگی اکنون بسیار زیاد است، اما هنوز آنقدر ها 
 هم ترســناک و وحشتناک نشده و جای امیدواری وجود دارد. 
چشم انداز رویاهایتان را از دست ندهید، آنها می توانند در طول 
این روزها که یک تغییر اساســی در پیش رو دارید شما را از 

نظر روحی تغذیه و تامین کنند.
 بهمن :

دوستانی ثابت دارید که نشان می دهد چقدر روابط 
با دیگران و وجود آنها برای شما اهمیت دارد. اما 
بعضی اوقات هم دوست دارید که تنها باشید. گم 
شدن در گروه همســن و سال هایتان ممکن است بسیار جالب 
باشد، این گمنامی  می تواند از انزوا و گوشه نشینی که شما دارید 
بهتر باشــد. وقتی که در انزوا به نگرانی هایتان فکرمی کنید،  از 

حضور و معاشرت با دیگران باز می مانید.
      اسفند : 

ابتدا شــما به کارهایی که باید در خانه انجام دهید 
فکر می کنید. اما افکار شــما در معرض اتهام قرار 
می گیرد و شــما مجبورید به آنها بهاء بدهید. قبل 
از اینکه بتوانید شــرایط و موقعیت هــا را تغییر دهید، راه حل 
جدیدی دریافت خواهید کرد که شــما را برای قدم بعدی تان 
آماده می گرداند. آرام حرکت کردن عاقلانه اســت، برای اینکه 

این روزها کمکتان می کند به هدفتان برسید.

سرویس ســلامت // کارشــناس حشرات 
سازمان حفاظت محیط زیست در مورد پشه 

آئدس و نحوه زاد و ولد آن توضیحاتی داد.
  علیرضا نادری کارشناس حشرات دفتر موزه ملی 
تاریخ طبیعی و ذخایر ژنتیکی ســازمان حفاظت 
محیط زیست، در مورد پشه آئدس گفت: این پشه 
در تمام مناطق گرمســیری جهان وجود دارد، که 
می تواند ناقل بیماری ها، باکتری ها و ویروس های 
گرمسیری به انسان باشد، این پشه سال هاست در 
جنوب ایران وجود دارد، اما عوامل بیماری زا را 
دارا نیســتند و ما نگرانی از این بابت در کشــور 
نداریم.نادری افزود: نیش این پشــه مانند سایر 
پشه ها است تا وقتی که باکتری و ویروس را حمل 
نکند، خطرناک نیســت البته این پشه ها می توانند 
در مناطق مرطوب با آب کم هم تکثیر شــوند و 
نیازمند کنترل و پایش برای کاهش جمعیت آنها 

وجود دارد.
  همچنین ایمان معماریان مشــاور دامپزشــکی 

ســازمان جهانی نجات حیوانات نادر در مورد 
پشه های آئدس گفت: گونه های مختلف پشه های 
 ،Culicidae آئدس بندپایانی هستند از خانواده
که پشه های مختلفی را در خود جای داده است، 
پشه های آئدس گونه های مختلفی دارد که نسبت 
به دمــا مقاومت های مختلفی نشــان می دهند، 
جنس ماده این پشــه برای تخم گذاری اقدام به 
خون خواری از پستانداران مختلف می کند که در 
مراحل خون خواری این پشه می تواند بیماری های 
مختلفی را منتقل کند.این دامپزشــک گفت: در 
کشــور های مختلف دنیا مانند آفریقا، آمریکای 
مرکزی و جنوبی، هندوستان، پاکستان و هم چنین 
جنوب ایران گزارش های پراکنده ای از رویت پشه 
آئدس ارسال شده است. تخم پشه ها تا ۱ سال در 
محیط های خشک یا حتی سرد زنده می ماند که این 
بدین معناست پشه های آئدس فقط مختص مناطق 
گرمسیری مانند جنوب ایران نیستند و ممکن است 
درشهر هایی مانند تهران هم تکثیر شوند.معماریان 

در مورد محل زندگی و بیماری های قابل انتقال 
توسط این پشه ها گفت:پشه آئدس تولید مثل و 
تخم گذاری خود را در مکان های مرطوب مانند 
آب های راکد یا دستشویی منازل انجام می دهد، 
پشه های آئدس می توانند بیماری های ویروسی 
مانند تب استخوان شــکن دنگ، چیکونگونیا، 
مایارو زیکا و یلوفیبر رو منتقل کنند که به آن ها 
تب های تروپیکال گفته می شود، که در صورت 
گزیده شدن توسط این پشــه ها cbc آزمایش 
خون آن هــا افزایش پیدا می کند.معماریان گفت: 
پشه های آئدس معمولا بر روی مچ پا و آرنج را 
نیش می زنند که قرمز تر و پر خارش تر نسبت به 
سایر پشه ها است، افراد در صورت ابتلا به دنگ 
 دچار عوارضی مانند درد شــکم، حالت تهوع، 
تــب بالا و فشــار خون بالا می شــوند که باید 
اســتراحت کنند که بهتر اســت از استامینوفن 
استفاده کنند و از مصرف دارو هایی مانند آسپرین 

خودداری کنند.

وی 
مورد  در 

مبارزه  راه های 
با این پشه ها گفت: راه های 

مختلفی برای جلوگیری از تکثیر پشــه  آئدس 
وجود دارد مانند کم کردن آب های راکد، مبارزه 

بیولوژیک 
و  آن هــا  بــا 
اســتفاده از Deet بــا 
غلظت ۲۰ تا ۳۰ % در محلول ها و پماد ها 

که می تواند از گزیدگی جلوگیری کند.

آیا نیش پشه آئدس خطرناک است؟

سرویس سلامت // خواندن این مطلب 
برای افرادی که دچار بی خوابی هستند 
و برای خواب راحت شبانه دچار مشکل 

هستند، توصیه می شود.
   میزان خوابی که ما برای سلامتی نیاز داریم 
ممکن اســت با توجه به سن و عوامل دیگر 

متفاوت باشد، اما مهمترین چیز این است که 
خوابی با کیفیت داشته باشیم.

 توصیه های بسیاری از متخصصان برای داشتن 
یک خواب خوب در شب وجود دارد و بیشتر 
آن حول محور کیفیت خواب می چرخد.مواد 
غذا یی وجود دارد که می تواند به کسانی که از 

بی خوابی رنج می برند یا چندین بار در طول 
شب بیدار می شوند و سایر مشکلات خواب 

کمک کند.
  به گفتــه بنیاد خواب انگلیــس، از جمله 
غذا هایی که با خواب بهتر مرتبط هستند، برنج 
است.این بنیاد اشاره می کند که مطالعه ای روی 
بزرگسالان در ژاپن نشان می دهد کسانی که 
به طور منظم برنج می خورند نسبت به کسانی 
که نان یا پاستا بیشــتری می خورند، خواب 
بهتری دارند.این گزارش توضیح می دهد: این 
مطالعه فقط یک ارتباط را شناســایی کرده و 
نمی تواند علت آن را ثابت کند اما از تحقیقات 
قبلی پیروی می کند که نشان می داد خوردن 
غذا های با شاخص گلیسمی بالا حدود چهار 
ساعت قبل از خواب به بهبود کیفیت خواب 

کمک می کند.
  تحقیقات بیشتری برای تعیین اثرات مرتبط 

با خواب و کربوهیدرات های مختلف ضروری 
است.

- اگر در طول روز دائما خسته باشید، ممکن 
اســت به اندازه کافی نخوابید. برخی افراد به 
طور طبیعی ســبک تر می خوابنــد یا زمان 
بیشــتری برای به خواب رفتن نیاز دارند، در 
حالی که برخی از شرایط زندگی ممکن است 
احتمال قطع خــواب را افزایش دهند، مانند 

اتفاقات استرس زا در طول روز.
- اگر برای مدت کوتاهی کمتر از سه ماه از بی 
خوابی رنج می برید، به این عارضه بی خوابی 
کوتاه مدت می گویند. بی خوابی که سه ماه یا 
بیشتر طول بکشد، بی خوابی طولانی مدت 

نامیده می شود.
- افراد مبتلا به بی خوابی به سختی می توانند 
در زمان مناسب به خواب بروند و می توانند 
چندین بار در طول شب از خواب بیدار شوند.

- بعد از کم خوابی در شــب، برخی از افراد 
ممکن اســت وسوسه شــوند که چرت های 
طولانی داشته باشند. با این حال، بهتر است 
از این کار اجتناب کرده و سعی کنید به زمان 
خواب منظم خود پایبند باشــید. به این دلیل 
 که چرت زدن در طــول روز می تواند ریتم 

شبانه روزی را مختل کند.
- ریتم های شــبانه روزی تغییرات فیزیکی، 
ذهنی و رفتاری هســتند که بــه دنبال یک 
چرخه ۲4 ســاعته می آیند. این فرآیند های 
طبیعی عمدتاً به نور و تاریکی وابســته است 
و بیشــتر موجودات زنده را تحت تأثیر قرار 

می دهند.
*  توصیه هایی برای خواب راحت

- برای حفظ ساعات خواب منظم، ایجاد یک 
محیط تاریک، آرام و خنک و ورزش کردن 

را توصیه می شود.

- اگر کمبود خواب بر زندگی روزمره شــما 
تأثیر می گذارد یا باعث ناراحتی شما می شود، 

می توانید با پزشک خود صحبت کنید.
  هر فرد متناســب با سنش به زمان مختلف 
خواب نیاز دارد. بزرگسالان به طور متوسط 
به 7 تا ۹ ســاعت به خواب نیــاز دارند، در 
حالی که کودکان به ۹ تا ۱۳ ساعت و کودکان 
خردسال و نوزادان به ۱۲ تا ۱7 ساعت خواب 

در روز نیاز دارند.
  کافئین و الکل می توانند شما را از به خواب 
رفتن بازدارد و خواب راحت را از شما سلب 
کند؛ بنابراین توصیه می شود با نزدیک شدن 
به زمان خواب افراد از مصرف کافئین پرهیز 

کنند.
  کافئین در روند خواب اختلال ایجاد می کند 
و از خواب عمیق جلوگیری می کند. کافئین نه 
تنها در قهوه یافت می شود، بلکه در بسیاری 
از محصولات دیگر از جمله چای، برخی از 
نوشابه ها، شکلات، نوشیدنی های انرژی زا و 

برخی مسکن های نیز یافت می شود.

گام های طلایی برای داشتن خوابی راحت 

  
سرویس ســلامت // شیوع گونه جدید ویروس 
کرونا موســوم به امُیکــرون نگرانی جدیدی 

درجهان ایجاد کرده است. 
  گزارش هایی که تا کنون درباره این ســویه جدید 
 منتشــر شــده اند حاکی از آن اســت کــه با گونه

 قوی تری از کووید۱۹ رو به رو هستیم. دکتر فرهاد 
سیف - متخصص و استادیار ایمنی شناسی -مطالعات 
خود در خصوص این سویه جدید را در قالب یادداشتی 
ارایه کرده است.بر اساس مطالعات دکتر سیف واریانت 
B ۱.۱.۵۲۹ کــه ابتدا واریانــتNu  نام گرفت و 
پیش تر در تقســیم بندی سازمان جهانی بهداشت در 
 Variants( دســته واریانت های تحت بررســی
under monitoring( قرار گرفته بود، برای 
نخستین بار در ۲4 نوامبر در آفریقای جنوبی گزارش 
 variants(شد و جزء واریانت های نگران کننده
of concern(  قرار گرفت. این واریانت که اکنون 
با عنوان امُیکرون )Omicron( خوانده می شــود، 
اوایل در ۱۰ مورد در ســه کشور در دنیا شناسایی 
شــد اما چند روز گذشته ۱۳ مورد مثبت در هلند و 
دو مورد در دانمارک و اســترالیا نیز گزارش شد.این 
واریانت ۳۲ موتاسیون )جهش( در جایگاه اسپایک 
داشته است که از نظر ایمنی زایی بسیار حائز اهمیت 
است. واریانت ها اکثرا بر اثر تکثیر ویروس و فرصت 
بیشتر انجام موتاسیون در افراد مبتلا به نقص ایمنی به 
وجود می آیند بنابراین توجه به این بیماران و دریافت 
به موقع واکسن و بوستر در آنها حائز اهمیت است. دو 
 K4۱7 حائز اهمیت است Nu موتاسیون در واریانت
N و A E4۸4 که این موتاسیون ها شبیه واریانت بتا 
هستند و در ایجاد مقاومت در برابر واکسن بسیار مهم  
هســتند. این واریانت از دو جنبه حائز اهمیت است: 
افزایــش عفونت زایی و افزایش فــرار از ایمنی که 
حتی می تواند باعث به وجود آمدن موجی شــدیدتر 
از موج دلتا شــود. تاکید سازمان جهانی بهداشت نیز 
تداوم رعایت پروتکل ها به ویژه در دریافت کنندگان 
واکسن است.جسی بلوم- ویروس شناس - در »مرکز 
تحقیقات سرطان فرد هاچینسون« که آزمایش های 
اسکن جهشی را برای واریانت B.۱.۱.۵۲۹ ویروس 
کرونا انجام داده اســت، می گوید: ســه جهش این 
واریانت )امُیکرون( می تواند ویروس کرونا را به هدفی 
گریزان تر برای آنتی بادی های تولید شــده ناشی از 
تزریق واکسن یا عفونت قبلی تبدیل کند. بلوم اضافه 
می کند: البته خیلی زود است که بگوییم این وضعیت 
دقیقا برای افرادی که قبلا به کرونا مبتلا شــده اند یا 
حتی واکسینه شده اند به چه معناست و به آزمایش های 
بیشتری برای دسترسی به داده های بیشتر نیاز داریم 
اما به طورکلی کاهش در خنثی سازی آنتی بادی هرگز 
چیز خوبی نیســت.او می گوید: انتظارم این است که 

جهش های این واریانت به طور کامل از خنثی سازی 
آنتی بادی های واکسن ها یا عفونت قبلی فرار نکنند و 
آن  را از بین نبرند. صرف نظر از اینکه این واریانت در 
نهایت گســترش پیدا می کند یا خیر به مردم پیشنهاد 
می کنم هر کاری که می توانند برای به حداقل رساندن 
احتمال ابتلا به کرونا انجــام دهند. با توجه به تعداد 
زیاد موتاســیون های این واریانت به ویژه در جایگاه 
اسپایک و نوکلئوکپســید می توان این واریانت را با 
روش PCR تشــخیص داد و کیت های آن بر مبنای 

پرایمرهای اختصاصی قابل دسترسی خواهد بود.
جهش های منحصر به فرد صورت گرفته 

در پنج سویه کرونا
ایــن نکتــه به  ویــژه برای 

تجهیزات  که  کشورهایی 
نســل  یابی  توالــی 

جدیــد کمتــر در 
دســترس است، 
جهــت ردیابی 
بسیار  واریانت 
می باشد.  مفید 
موتاسیون های 
ناحیه RBD و 
NTD ویروس 

باعث  می تواند 
مقاومــت به آنتی 

نوترالیزان  بادی های 
همچنین  کننده  )خنثی 

منوکلونال  بادی های  آنتی 
)تک دودمانی( درمانی شــود. 

در    Cluster موتاســیون های 
 S۲/S۱ ناحیه بــرش فورین در جایــگاه

می تواند باعث افزایش ورود ویروس به سلول ها شود 
و در نتیجه قدرت انتقــال ویروس افزایش پیدا کند. 
 nsp۶ حذف ژن پروتئین غیرساختاری ۶ ویروس یا
می تواند منجر به افزایش گریز ویروس از ایمنی ذاتی 

شود.
  این حذف، می تواند دارای اثرات آنتاگونیســتی بر 
عملکرد اینترفرون داشته باشــد و در نتیجه قدرت 
انتقــال ویروس افزایش پیدا کند. موتاســیون ها در 
جایگاه نوکلئوکپسید می تواند منجر به افزایش عفونت 
زایی ویروس شــود. نسبت به ســایر واریانت های 
نگران کننده توانایی زیادی در ایجاد عفونت مجدد یا 
reinfection دارد. بیونتک اعلام کرد ۶ هفته ای 
می توانیم واکسن موثر علیه واریانت جدید ویروس 
کرونا را بسازیم. این شرکت اعلام کرد که انتظار دارد 

طی دو هفته آینده به داده های بیشتری درباره واریانت 
جدید و نگران کننده ویروس کرونا دسترسی پیدا کند تا 
بفهمد آیا نیاز به بهبود واکسن کرونای فایزر-بیونتک 
علیه این واریانــت وجود دارد یا خیر.بیونتک اعلام 
کرده که داده های حاصل از تست های آزمایشگاهی 
روی این واریانت جدید طی حدود دو هفته آینده در 
دسترس قرار می گیرند. این داده ها مشخص خواهند 

کــرد کــه آیــا 

واریانت 
B.۱.۱.۵۲۹) امُیکــرون( می تواند از پاســخ ایمنی 
ناشی از تزریق واکســن های کرونا فرار کند یا خیر. 
اگر جواب مثبت باشد، فایزر و بیونتک قادر هستند 
طی شش هفته واکسن کرونای خود را دوباره طراحی 
کنند و محموله های اولیه واکســن جدید را طی ۱۰۰ 
روز روانه بازار مصرف کنند. با وجود اینکه واریانت 
جدید امُیکرون موتاســیون های زیــادی دارد و این 
احتمال می رود که در برابر آنتی بادی های نوترالیزان 
و منوکلونال مقاومت داشــته باشد و همچنین از نظر 
بالینی نسبت به سایر واریانت ها دارای میزان بالاتری 
از عفونت مجدد اســت اما امکان شناســایی آن با 
روش PCR می تواند در کنترل موج ناشــی از این 

واریانت مهــم تلقی شود.موتاســیون های صورت 
گرفته در واریانت امُیکرون در جایگاههای RBD و 
NTD باعث تغییر تاکتیک ویروس شده است که در 
مواقعی به ضرر خود ویروس تمام خواهد شــد زیرا 
برای اتصال بیشتر به رسپتور ACE۲  این جهش ها 
صورت گرفته و قســمت حساس ویروس RBD را 
بیشتر برای سیستم ایمنی نمایان کرده است و افنیتی 

اتصال را بالا می برد.
  این افزایش بیان  RBD شاید به علت 
تغییرات گلیکوزیاسیون سطح 
این  از  بعــد  ویروس 
صورت  جهش 
گرفته باشد 
که  چرا 
قبلا 

ایــن 

گلیکوزیزاســیون 
استتار  را   RBD قسمت 
کرده بود و این استتار مانع از مهار 
کامل ویروس می شد. در نظر داشته باشید برای 
شیوع و غالب شــدن این ویروس به عنوان واریانت 
غالب، امُیکرون به غیر از سیستم ایمنی میزبان بایستی 
بــا رقیب خود واریانت های دلتا و دلتا پلاس بجنگد 
و این به ســادگی رقابت واریانت دلتا با واریانت آلفا 
و بتا نخواهد بود و بعید به نظر می رســد به راحتی بر 
روی واریانت دلتا سوار و واریانت غالب شود.به نظر 
می رسد این موتاسیون های زیاد ویروس، واکسن ها 
را از دیدگاه ایمنی همورال و همچنین آنتی بادی های 
مونوکلنال )جهت درمان( را تحــت تاثیر قرار دهد 
بنابراین واکســن هایی که هــر دو ایمنی هومورال و 
ســلولار را فعال می کنند، در این خصوص موفق تر 
عمل خواهند کرد اما واقعیت این اســت که اگر این 

ویروس به جای ویروس اولیه ووهان بود با آن سیستم 
ایمنی دو سال پیش هم اکنون میزان مرگ و میر ۱۰ 

برابر امروز بود.
  بنابرایــن امروز این نگرانی جایگاهی ندارد  و خدا 
را شــکر با واکسیناسیون و ایمنی طبیعی این مشکل 
حل شده اســت.  واکسیناسیون کلی برای تمام افراد 
واجد شرایط سریعا تکمیل شود. تاکید می شود دوز 
یادآور به ســرعت بعد از ۳-4 مــاه برای افرادی که 
واکســن های در پلت فرم سینوفارم برای دوز یک و 
دو دریافت کرده اند تزریق شــود چرا که این امکان 
وجود دارد که امُیکــرون آخرین واریانت کووید۱۹ 
نباشد و به دوزهای یادآور جدید برای سال های بعد 
نیاز داشته باشیم. نظر به اینکه سیستم ایمنی نبایستی 
با پروتئین های غیر مهم به غیر از پروتئین های غالب 
ایمنی آن هــم در صورت لزوم درگیر شــود دیگر 
برای دوز یادآور از واکســن های غیر فعال ویروسی 
یا وکتور بیس استفاده نشود.مرزهای ورودی کشور 
باید بدون هیچ استثنا تحت کنترل و قرنطینه قرار گیرد 
و افراد ورودی از کشورهای مشکوک تا دو هفته در 
مکان های ایزوله نگه داری شوند. مردم فاصله اجتماعی 
و ماسک زدن را رعایت کنند. در مورد واکسیناسیون 
افراد ۱۲ سال به پایین اقدام منطقی صورت گیرد. با 
این موارد هیچ مشکلی نخواهد بود و سیستم ایمنی و 
رعایت پروتکل ها باز ما را پیروز خواهد کرد. نگران 
نباشید. با تمامی تفاسیر، هنوز شواهد کافی مبنی بر 
افزایش ســرایت پذیری امُیکرون وجود ندارد.هنوز 
شواهدی کافی مبنی بر افزایش شدت بیماری ناشی از 
امُیکرون وجود ندارد. گزارش های اولیه در آفریقای 
جنوبی در جوانان حاکی از آن است که بیماری خفیف 
اســت ولی چند هفته طول خواهد کشید که به طور 
کامل شدت علائم مشخص شود.شواهد اولیه حاکی 
از آن است که احتمال عفونت مجدد ناشی از امُیکرون 
بیشتر است. شواهد اولیه حاکی از آن است که هنوز 
کورتیکواســتروئیدها و بلوکرهای IL-۶ در موارد 

شدید کووید موثر هستند. 
   بررســی کارآیی واکســن ها بر امُیکرون باید در 
اولویت قرار گیرد و تا چند هفته مشــخص می شود.  
توصیه هــای WHO  برای بخش هــای تحقیقاتی: 
گسترش توالی یابی ژنومی ویروس، بررسی قدرت 
انتقــال و عفونت زایــی واریانت، بررســی کارایی 
واکسن ها، بررسی روش های بهداشت عمومی برای 
آنالیز ریسک و مدیریت بیماران. توصیه برای عموم 
مردم: حفــظ فاصله حداقل یک متــری اجتماعی، 
اســتفاده از ماسک های استاندارد، باز کردن پنجره ها 
برای تهویه بهتــر به خصــوص در اماکن عمومی، 
جلوگیری از ازدحام و تجمعات، رعایت بهداشــت 

دست ها، دریافت واکسن یا دوز یادآور.

سرویس سلامت // متخصص تغذیه روس معتقد است 
مصرف هر روز ماکارونی می تواند باعث ســندرم روده 
تحریــک پذیر، بیماری  های خود ایمنی و مشــکلات 

پوستی شود.
   آناستازیا گاوریکووا متخصص تغذیه روس می گوید تنوع 
مواد مغذی قاعده اصلی هنگام تنظیم رژیم غذایی است که به 

جلوگیری از عواقب خطرناک برای بدن کمک می کند.اگر هر 
روز ماکارونی بخورید، مواد مغذی را که برای مثال در غلات 
از جمله گندم سیاه، برنج قهوه ای و کینوا وجود دارد، دریافت 
نمی کنید اما اگر خوردن هر روزی ماکارونی را دوست دارید، 
می توانید بررسی کنید که مشــکلی در دستگاه گوارش یا 
بیماری های خود ایمنی دارید؟ پوســت شما چگونه به نظر 

می رســد؟ آیا اضافه وزن دارید یا نه؟ اگر مشکلی ندارید، 
می توانید از ماکارونی تهیه شده از گندم معمولی در حد اعتدال 

استفاده کنید.
   این متخصص تغذیه اضافه می کند که بهتر است ماکارونی 
بدون گلوتن تهیه شــده از فونچوز، شیراتاکی، نخود فرنگی، 

نخود و ذرت باید وارد رژیم غذایی شود.

  پیــش از این، آناســتازیا گاوریکــووا متخصص تغذیه، 
محصولاتی را نام برد که باعث بالا رفتن روحیه و سرحالی 
در زمستان می شــوند. به گفته او محصولات لبنیاتی از نوع 
پنیر، ماست، ماست کیسه  ای است. این متخصص برای کسانی 
که به دلایلی از مصرف آن ها اجتناب می کنند توصیه کرد که 

کنجد و ماهی کوچک را در رژیم غذایی خود قرار دهند.

عوارض زیاده 
روی در مصرف 
ماکارونی 

اُمیکرون چیست و در برابر آن چه باید کرد؟ 
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گروه گــزارش //  کرونا که آمد، مدتی بحث بر 
ســر این بود که معتادان کرونا نمی گیرند و اما 
می توانند ناقل باشــند و دیدیم روزبه روز بر 
 تعدادشــان در محلات افزوده شــد و دیگر از 
جمع آوری شــان چندان خبری نبود و بارها 
با مســئولان مختلف که صحبت می کردیم، 
متاسفانه پاسخ می دادند این معتادان را جمع 

کنیم و کجا ببریم؟  
    به گــزارش خبرنــگار دریا ؛ بایــد گفت جای 
 تاسف دارد که مسئولان معتادان رها شده در محلات 
 و پــارک هــا را بــه حال خــود رها کــرده و از 
جمع آوری شــان عاجــز مانده انــد. البته در چند 
 مــاه قبل بارها مســئولان وعده دادند کــه معتادان 
جمع آوری شده و حتی به شهرهای شان بازگردانده 
می شوند که تغییر ملموسی در شهر در این بخش دیده 
نشد و نیاز است در این حوزه اقدامات ملموس برای 
شهروندان داشته باشــیم. ساکنان محلات مختلف و 
شهروندان از وضعیت حضور معتادان بدون هیچگونه 
ممانعتــی در مناطق مختلف گلایــه مندند و برخی 
 مدیران دستگاه های اجرایی هم از معتادانی در اطراف 
 ادارات شــان پرســه می زنند وباعث آزار و اذیت 
کارکنان شان بخصوص بانوان می شوند، گلایه مندند. 
کرونا که آمد، شهرمان بهشت معتادان و موادفروشان شد 
و از جمع آوری و پاکسازی شان آنچنان که ملموس 
 باشــد، خبری نشــد و وضعیت کوچه های محلات 
 حاشیه ای روز به روز بدتر شد و به قول یکی از ساکنان 
 محله ای که مــی گفت معتادان و موادفروشــان و 
مشروب فروشان در برخی محلات با همراهی اراذل 
و اوباش گویا حکمرانی می کنند و کسی به آنها حتی 
نمی تواند بگوید بالای چشمت ابروست؛ وگرنه بایستی 
 پاسخگو باشــید. در همین زمینه گزارشی را منتشر 

کرده ایم. با ما همراه باشید.
  نیمه اول و دوم سال پذیرایی از معتادان 

  برخی از شــهروندان بندرعباســی با بیان اینکه در 
ســال های گذشته در نیمه دوم سال که هواخنک تر 
بود، شاهد ورود معتادان به شهر بندرعباس بودیم که 

در سال های اخیر تابستان و زمستان در بندرعباس 
معتادانی را می توانیم مشــاهده کنیــم که هرروز از 
شهرهای مختلف کشــور به استان می آیند و گاهی 
تصور می کنیم که گردشگری معتادان را مسئولان در 
استان راه اندازی کرده اند که از آنها پذیرایی می شود و 
هر سال تعدادشان هم بیشتر می شود. در گذشته گاهی 
شاهد جمع آوری شان بودیم که از زمان شیوع کرونا، 
 این معتادان که به نوعی ناقلین کرونا نیز محســوب 
می شــوند، اما به راحتی و بدون هیچگونه ممانعتی 
 در همه جا می توانیم آنها را ببینیم و مشخص نیست 
جمع آوری نمی شــوند یا میزان جمع آوری معتادان 
کاهش یافته اســت یا اینکه میزان ورود معتادان به 
استان افزایش یافته اســت؟  قبلا معتادان بیشتر در 
 زیر پل خورهــای هدایت فاضلاب بــه دریا دیده 
می شدند وخورخواب شان مطرح بود که در این دو 
سه سال اخیر در پارک ها و کوچه ها و معابر به راحتی 
می نشینند و مواد شان را هم مصرف و تزریق می کنند 
و به عنوان صحنه ای عادی برای شــهروندان و حتی 
مسئولان درآمده اند. هیچکس به اثرات روانی مشاهده 
روزانه این صحنه ها توجه ندارد. آیا مسئولان بررسی 
کرده چه میزان بیماری کرونا و.... توسط همین معتادین 

منتقل شده وبرخی جان شان را از دست داده اند؟
  گلایه مادران

  در زمــان تهیه گزارش از محلات مختلف شــهر 
بندرعبــاس، برخی از مادران ایــن گلایه را مطرح 
کرده اند که بی تفاوت بودن مسئولان مربوطه نسبت 
به پاکسازی معتادان از سطح محلات باعث شده که 
بیشــتر کوچه های برخی از این محلات به پاتوق 
معتادان تبدیل شده است که این شرایط باعث شده که 

کودکان و نوجوانان با انواع و اقسام مواد مخدر سنتی 
و صنعتی آشنا شوند و بطور حتم برخی الگوگیری 
 می کننــد و در دام اعتیاد گرفتار می شــوند. آنها 
می گویند بارها از مسئولان خواسته ایم که معتادان 
 و مواد فروشــان و مشروب فروشــان را از محلات 
جمع آوری کنند که متاسفانه اقدامی نشده است. آیا 
در سایر شهرهای کشور هم معتادان آزادانه کوچه ها 
را تبدیل به پاتوق شان می کنند و برخی شان چاقو 
و خنجــر و... دارند که اگــر به آنها کلامی بگویی و 
 بخواهیم از اینجا بروند، حمله ور می شوند؟ برخی هم 
 ســرنگ های خون آلودشــان را در کوچه ها رها 

می کنند و یا به سمت رهگذران نشانه می روند. این 
وضعیت حتی برای رفتگران شهرداری خطرناک است 
که اگر این ســرنگ های آلوده وارد بدنشان شود، به 
انواع بیماری از جمله ایدز، هپاتیت و... مبتلا می شوند. 
چرا مســئولان این وضعیت را ساماندهی و محلات 
را پاکسازی نمی کنند؟ آیا مسئولان اجازه می دهند 
فرزندان خودشان هر روز این صحنه ها را مشاهده 
کنند و دختر و پسرشان تزریق و استعمال مواد توسط 

معتادان را ببینند؟ 
  نوجوان مشروب خوار 

  در یکــی از محلات بندرعباس، خانمی از نوجوان 
دانش آموزی گفت که مدتی قبل با دوستانش مشروب 
خورده بود. وی می گوید وقتی که در محلات مواد و 
مشروب به راحتی در دسترس قرار دارد، سن اعتیاد 
و مصرف مشروب تا دانش آموز هم پایین می آید. 
خیلی شرایط بدی را در محلات می بینیم. گاهی حتی 
مادرانی را می بینیم که با نوزادشــان و یا کودک سه 
چهارساله شان در پاتوق های محلات حضور دارند 
و مواد مصرف می کنند . بهزیستی و مرکز بهداشت هم 

مجوزهایی را صــادر کرده اند که در محلات برخی 
خانه هاباشند که گاهی معتادان آنجا بروند و خدماتی 
دریافت کنند که البته بیشــتر اوقات هم که این مراکز 
تعطیل اســت و معتادان در اطراف شان در کوچه ها 
پاتوق می کنند و حتی رفت و آمد برای ساکنان هم 

سخت است. 
  آسایش نداریم

   برخی از ســاکنان سربالایی کمربندی بندرعباس 
 کوچه تعــاون 4و ۶ مــی گوینــد در کوچه ها و 
مخروبه ها دهها معتاد در طول شبانه روز می نشینند و 
مواد مصرف می کنند و از آن طرف برخی از آنها هم 
برای سرقت وارد خانه های مان می شود. کنتورهای 
آب مان را بارها به ســرقت برده اند. داخل خانه که 
هســتیم، گاهی درب را از پشت می بندند و وسایل 
داخل حیاط را می برنــد و گاهی درب اتاق مان را 
فشار می دهند و می خواهند وارد خانه شوند که بیشتر 
اوقات زن تنها ویا با فرزند کوچکش در خانه است 
و مادری اگر باردار باشد و می ترسد وموجب سقط 
جنین می شود. آن ها از اراذل و اوباشی هم می گویند 
که با همراه داشتن سلاح سرد در محله پرسه می زنند 
کــه زورگیری و کیف قاپی می کنند و حتی رعب و 
وحشت ایجاد کرده اند تا کسی حتی گزارشی از آنها 
به نیروی انتظامی و... ندهــد. در واقع از یک طرف 
بیشــتر کوچه ها و محلات حاشیه ای و بافت های 
فرسوده در تصرف معتادان و مواد و مشروب فروشان 
و از طرفی دیگر در چنبره اراذل و اوباش قرار دارند. 
از مسئولان می خواهیم چاره ای را برای این محله و 

محلات مشابه بیندیشند.
  سکه بودن کاسبی موادفروشان 

  یکــی از اهالی محله دوهزار بندرعباس می گوید : 
متاسفانه با فروشندگان و مصرف کنندگان موادمخدر 
 در این محله برخوردی نمی شــود. حتی شــرایط 
به گونه ای اســت کــه از کــودکان و نوجوانان نیز 
سوء استفاده شــده و آنها مواد همراهشان است و با 
 نام شــکلات به مشتریان شــان که معتادان هستند 
می فروشــند. بطور حتم برخی از ایــن کودکان و 
نوجوانان در آینده خودشان هم آلوده می شوند. بخاطر 
همین شرایط نامناسب حتی قیمت املاک در این محله 
قیمت واقعی نیست و نمی توانیم خانه مان را بفروشیم 
و برویم. البته مسئولان بایستی محلات را پاکسازی 
کنند تا ســاکنان به فکر فــرار  و رفتن از محلات 
 نباشند. از زمان شیوع کرونا هم که فعالیت معتادان و 
مواد فروشــان افزایش یافته است. زنجیره معتادان و 
مواد فروشان را باید در محلات قطع کرد. اگر معتادان 
از سطح محلات بطور کامل جمع آوری شوند، آن گاه 
موادفروشان شغل شان سکه نیست و مشتری ندارند. 

 اگر موادفروشــان را جمع آوری کنند، آنگاه معتادان
 نمی توانند برای خرید مواد وارد محلات شوند. الان 
بگونه ای شــده که برخی کاسبکاران در حوزه های 
مختلف هم در کنار آن کاسبی شان، مواد و مشروب 

و... را به راحتی به مشتریان شان می فروشند. 

  آسایش معتادان در کرونا 
شهروندی دیگر می گوید: از زمان شیوع کرونا بنظر 
می رســد به معتادان کســی کاری هم ندارد، شاید 
مسئولان مربوطه می ترسند که از معتادان کرونا بگیرند 
 وبه همین دلیل آنها نیز از این فرصت ســوء استفاده 
می کنند وبه همین دلیل حتی در پارک ها، معابر و... هم 
معتادان آزادانه می نشینند و مواد مصرف می کنند. در 

خیابان آیت ا... غفاری روبروی کانون پرورش فکری 
کودکان و نوجوانان اســتان هرمزگان که اداره آگاهی 
نیروی انتظامی هم در آن است، کنار خور گورسوزان، 
فضای ســبز و پارک کوچکی است که وسایل بازی 
کــودکان را جمع کرده اند، اما معتادان به راحتی آنجا 
 می نشــینند و مواد مصرف می کننــد. البته برخی 
پارک های دیگر هم اینگونه است. یعنی در واقع الان 
در کوچــه های محلات و پارک هــا و... می توانیم 
معتادان را ببینیم که چرت می زنند یا روی تکه کارتن و 
یا ایستگاه های مکانیزه اتوبوس  و پل های هوایی در 
سطح شهر می خوابند. ایستگاه های مکانیزه اتوبوس 
که گویا برای مسافران اتوبوس ساخته نشده است و 
برای خواب معتادان است. الان که کروناست و انتظار 
داشتیم بدلیل انتقال آلودگی توسط این افراد، معتادان در 
هیچ جای شهر دیده نشوند، اما متاسفانه نسبت به قبل 
از کرونا میزان حضور معتادان در سطح شهر و محلات 
بیشتر شده است. آیا مسئولان واقعا قادر به جمع آوری 
این معتادان نیســتند و یا نمی خواهند جمع کنند ویا 
 اینکه از ترس ابتلای خودشــان به معتادان نزدیک 
نمی شوند؟ از استاندار هرمزگان و فرماندار بندرعباس 
و فرمانده نیروی انتظامی، شهردار و دستگاه قضایی 
استان و همچنین شورای شهر بندرعباس می خواهیم 
چاره و تدبیر اساسی برای پاکسازی محلات، پارک ها، 
معابر و... از معتادان، مواد و مشروب فروشان و اراذل 
و اوباش بیندیشند. یادم هست امام جمعه بندرعباس 
چندین خطبه نمازجمعه را به آسیب های اجتماعی و 
مشروب و... اختصاص دادند ونیاز است دستگاه های 
متولی به دغدغه نماینده ولی فقیه در اســتان در این 

حوزه توجه بیشتری داشته باشند.

   

گروه گزارش // گاهی باید جــان داد و گاهی باید 
کمک کرد تا جانی را نجات داد.

   ایــن روزها از رشــادت ها و فــداکاری های کادر 
درمان زیاد می شــنویم. از زمــان آمدن کرونا، زحمات 
کادر درمان، پرستاران پزشــکان و همه پرسنلی که در 
این حوزه فعالیت می کنند بیشــتر دیده شــد. افرادی که 
از امکانــات موجود و حداقلی به بهترین نحو اســتفاده 
کرده و باعث ادامه زندگی دیگر افراد می شــود. افرادی 
که جــان دوباره می یابند گاهی نوزاد هســتند که توجه 
 به آنها باید بیشــتر باشد. با خبر شدیم که در بیمارستان 
خلیج فارس بندرعبــاس کودک یک ســاله ای که از 
زمــان تولد تاکنون دارای مشــکلات فراوانــی بوده با 
ابتکار عمل کادر درمانی و پرســتاری این بیمارســتان 
و تهیه تخت مناســب برای او توانسته اند عمل جراحی 
 ســنگینی را انجــام دهند. فاطمه ســپاهی کودک یک
ســاله ای که تا کنون ســه عمل جراحی سنگین را در 
بیمارســتان خلیج فارس انجام داده اســت پس از آن 
که نتوانست در بیمارســتان کودکان تخت پی آی سی یو 
 تهیه نمایند با کمک پرســنل بخش آی سی یو بیمارستان 
خلیج فارس تختی برای او تهیه شــد تــا بتواند عمل 
جراحی خــود را انجام دهد. به گفته مادر این کودک، تا 
هفت ماهگی بارداری در سونوگرافی ها مشکلی در نوزاد 
ندیده اند اما در ســونوگرافی ماه هفتم به او گفته می شود 
که بچه اش دارای مشکلاتی است اما به دلیل اینکه جنین 
رشــد کرده است امکان سقط وجود ندارد و باید آن را به 
دنیا بیاورد. فاطمه کوچولو در بیمارستان به روش سزارین 
متولد می شود و از همان ابتدا یک عمل جراحی بر روی 
آن انجام می شــود. در شــش ماهگی والدینش او را به 
تهران می برند تا عمل جراحی دیگری را انجام دهد اما به 
دلیل اینکه هزینه های این عمل بسیار بالا بود در تهران 
نمی تواند عمل را انجام دهند و مجبور می شــوند دست 
خالی به بندرعباس بازگردند. در بازگشــت، این عمل 
 که ســومین عمل جراحی فاطمه است را در بیمارستان 
خلیج فارس توسط دکتر فرزانه و دکتر مزنبی انجام می دهند 

و خوشبختانه این عمل موفقیت آمیز بوده است.علیرغم 
اینکه در بیمارستان خلیج فارس تخت پی آی سی یو وجود 
نداشته است، پرسنل بخش آی سی یو این بیمارستان تختی 
را برای این کودک آماده کرده و دو روز در این بخش از 
او پرستاری می کنند تا وضعیت او به حالت نرمال درآید 
و به بخش منتقل می شود. مادر فاطمه از پرسنل و عوامل 
بیمارستان خلیج فارس بسیار راضی بوده چرا که علی رغم 
نبود امکانات کافی، توانسته اند به بهترین شکل از فرزند 
او مراقبت کنند. مادر فاطمه می گوید: من به عنوان یک 
مادر تمام تلاش خود را انجام می دهم و کارهای دخترم 
را برعهده گرفتم تا او بتواند ســلامتی خود را به دست 

آورده و بزرگ شود. 
   پدر فاطمه که کارگر اســت از پس هزینه های درمانی 
دخترش برنمــی آید و نیــاز دارد که مــورد حمایت 
نهادهــای حمایتــی قرارگیرد. مادر فاطمــه می گوید: 
پس از تولد و با توجه به وضعیتی که فاطمه داشــت به 
بهزیســتی مراجعه کرده ایم تا او را تحت نظر بهزیســتی 

قــرار دهیم و بتوانیم حداقل بخشــی از هزینه های او را 
 تأمین نماییم چرا که با توجه به شغل پدرش، تامین این 
هزینه ها به سختی انجام می شود. او می گوید: در کمیسیون 
بهزیستی پرونده فاطمه مورد تایید قرار گرفته است و به ما 
گفته اند که پایان آذر مراجعه کنیم تا نتیجه نهایی را بگویند 
و امیدواریم بتوانیم فاطمه را تحت پوشــش قرار داده و 
بخشی از هزینه ها را از این طریق تامین نماییم. او با تقدیر 
از پرسنل و کادر درمانی بیمارستان خلیج فارس می گوید: 
 اگر بیمارســتان خلیج فارس نبود ما نمی توانستیم این 
عمل ها را انجــام دهیم چرا که هزینــه این عمل ها به 
صورت آزاد بســیار بالا بود و با توجه به وضعیت مالی 
مــا، این عمل ها انجام نمی شــد و فاطمه را از دســت 
 می دادیم اما خوشــبختانه این سه عمل را در بیمارستان 
خلیج فارس انجام شده اســت و خدا را شکر وضعیت 
فاطمه رضایت بخش اســت. در ادامــه نرگس خرمی 
سرپرســتار بخش اطفال بیمارستان خلیج فارس نیز در 
این باره می گوید: فاطمه ســپاهی در پنجم آذر ماه سال 
 جاری در بیمارســتان خلیج فارس پذیرش و بســتری 
می شــود و با توجه به اینکه دچار بیرون زدگی ضایعه 
نخاعی بود، این عمل حساس و برداشتن ضایعه باید به 
سرعت صورت می گرفت اما به دلیل اینکه در بیمارستان 
کودکان تخت پی آی سی یو خالی وجود نداشت، این کودک 
در بخش آی ســی یو بیمارستان خلیج فارس به مدت دو 
روز بستری می شود و بعد از آن به بخش اطفال بیمارستان 
منتقل شده اســت و در حال حاضر نیز حال عمومی او 
خوب اســت.اینگونه است که می گوییم گاهی از حداقل 
امکانات باید بیشترین بهره را برد. پرسنل بخش آی سی یو 
بیمارستان خلیج فارس علی رغم نبود تخت پی آی سی یو 
در این بیمارستان، شرایط  را به نحوی مهیا کردند تا این 
کودک در این بیمارســتان پــس از عمل جراحی تحت 
مراقبت قرار گیرد و به شــرایط پایدار و نرمال برسد. از 
این کارها در بخش های مختلف این بیمارســتان بارها 
انجام شده اما کمتر گفته و شنیده شده است. کادر درمان 
بارها نشان داده اند که با از خودگذشتگی و انجام کارهای 
نوآورانه سعی کرده اند جانی را نجات دهند و به بیماران 

جان دوباره ببخشند. 

ابتکاراتی که جان می بخشد 
گروه خبر //  شاکر رضا مریدی در دیدار 
با روسای ادارات و روسای گروه ادارات 
امور مالیاتی ۰۱ و ۰۲ که با حضور معاونین 
انتظامــی مالیاتی   و دادیار مســئول 
برگزار گردید ، اظهار داشت :  رسیدگی 
پرونده های مالیاتــی در تمامی منابع 
به صورت همزمان در دســتور کار قرار 

گیرد.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ مریدی همچنین 
بر ابلاغ اوراق مالیاتــی پرونده های مهم، 

ابلاغ اوراق قطعی، نیز تاکید کرد.
مدیر کل امــور مالیاتی هرمزگان همچنین 
از کارکنان این دو اداره خواست شناسایی 
منابــع جدید بــا توجه به دســتورالعمل 

درآمدهای کشــوری و استانی در اولویت 
کاری خود قرار دهند.

   شــایان ذکر اســت در پایان بر بایگانی 
۱۰۰ رســانی  بــروز  مالیاتــی،   اوراق 

پرونده عملکرد ۹۱تــا۹7 و ارائه گزارش 
هفتگی تا پایان مهلت رســیدگی نیز تاکید 

گردید.

حکایت تلخ محلات قطب اقتصاد کشور 

کرونا به نفع معتادان ، به ضرر حاشیه نشینان

مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان تاکید کرد

وصول مالیات واقعی بر اساس اسناد در دستور کار قرارگیرد

گروه خبر //  مهدی نوبانی، شهردار بندرعباس عنوان 
کرد :خدمت رســانی به مردم در هر جایگاه و سمتی  
اهمیت  و ارزش ویژه خودش را  دارد و رشد و توسعه 
شــهرها با ایجاد تحول و دگرگونی در ســایه تعهد 

وخدمت صادقانه و خالصانه میسر می شود.
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی گفت : تلاش و کوشش در 
مجموعه شهرداری باید شبانه روزی باشد و ارائه خدمات 
شهری در مناطق چهارگانه شهر بندرعباس با برنامه ریزی 
مدون در مسیر پیشرفت و حل مشکلات باید مداوم و مستمر  
پیگیری شــود.مهدی احمدی  قلعه قاضــی  دارای مدرک 
کارشناســی حقوق و سوابق اجرایی و مدیریتی مختلفي از 
جمله ۱۸ سال سابقه اجرایی،مدیر تخلفات شهری، رئیس 
ناحیه ،بازرسی مناطق یک و دو شهرداری ، معاون سازمان 
میادین و ســاماندهی مشاغل شــهرداری بندرعباس  را 
در کارنامــه دارد.  در پایان این مراســم از خدمات حبیب 
احمدی قلعه قاضی به عنوان شهردار جدید این منطقه معرفی بهادری شهردار پیشین منطقه دو تقدیر  و طی حکمی مهدی 

شــد،حبیب بهادری با حکم اســتاندار هرمزگان هم اینک 
سرپرســت دفتر مدیریت عملکرد، بازرسی و امور حقوقی 

استانداری هرمزگان است.

مهدی احمدی سرپرست منطقه دوشهرداری بندرعباس شد

نیاز است دستگاه های متولی به دغدغه نماینده ولی فقیه در استان در این حوزه توجه بیشتری داشته باشند

زنجیره معتادان و مواد فروشــان 
را بایــد در محلات قطع کــرد. اگر 
معتــادان از ســطح محــلات بطــور 
کامــل جمــع آوری شــوند، آن گاه 
موادفروشــان شــغل شــان سکه 
نیســت و مشــتری ندارنــد. اگر 
موادفروشــان را جمع آوری کنند، 
آنگاه معتــادان نمی تواننــد برای 

خرید مواد وارد محلات شوند

,,

,,
از اســتاندار هرمزگان و فرماندار 
نیــروی  بندرعبــاس و فرمانــده 
دســتگاه  و  شــهردار  انتظامــی، 
قضایی استان و همچنین شورای 
شهر بندرعباس می خواهیم چاره 
و تدبیر اساســی برای پاکســازی 
محــلات، پــارک هــا، معابــر و... از 
معتادان، مواد و مشروب فروشان 

و اراذل و اوباش بیندیشند

          امین زارعی/ دریا
Amin.zch2011 @                        gmail.com

   

 گروه خبر //  مدیرکل ستاد اجرایی 
فرمان امام)ره( هرمــزگان از اهدای 
به  رایگان  کرونا  تشخیص  کیت   ۱۰۰۰

مناطق زلزله زده استان خبر داد. 
  منوچهر دانشمند، مدیرکل ستاد اجرایی 
فرمان امام )ره( اســتان هرمزگان اظهار 
کرد: عملکرد ســتاد اجرایی برای زلزله 

زدگان عزیز در سطح مطلوب بوده است، 
چرا که در ساعات اولیه زلزله گروه های 
جهادی برای ارائه خدمات امدادی به این 
 مناطــق اعزام شــدند .وی افزود: توزیع 
بســته های موادغذایی 7۲ساعته، توزیع 
پتــو و نصب چــادر اقدام مهــم بعدی 
ســتاد در مناطق زلزله زده بود.مدیرکل 
اســتان  امام)ره(  فرمان  اجرایی  ســتاد 
 هرمزگان عنوان کرد: در شــرایط بحرانی 
برای   زلزلــه زدگان، آشــپزخانه هایی 
توزیع غذای گرم راه اندازی شد تا عزیزان 
زلزلــه زده حداقل دغدغه غذا نداشــته 

باشند.
   دانشــمند ادامه داد: اعــزام تیم های 
درمــان در همان ســاعات اولیه زلزله و 
توزیع بســته های معیشــتی از اقدامات 

بعدی ســتاد اجرایی بود.وی گفت: مهم 
ترین هدف ما تأمین ســلامت جســم 
 و روان زلزلــه زدگان بــود، بدین جهت 
کاروان هــای ســلامت بــا تجهیزات 
مــدت  بــه  را  دارویــی  و   پزشــکی 
یــک هفته با خدمــات و توزیع رایگان 
دارویــی به ایــن مناطق اعــزام کردیم.

دانشمند تصریح کرد: در شرایط زلزله که 
امکانات زیرساختی مخصوصا لوله های 
آب شرب از بین رفته بود، ستاد اجرایی 
فرمان امام)ره( توزیع مخازن آب شــرب 
به هفت روستا را سرلوحه کار قرار داد و 
تهیه تعداد ۲۲کانکس مدارس و اهدای آن 
به مناطق زلزله زده را در دست اقدام قرار 
داد.مدیرکل ستاد اجرایی فرمان امام)ره( 
اســتان هرمزگان اضافه کرد: اعزام تیم 

بنیادبرکت برای برآورد خسارت و تأمین 
منابع جهت تعمیر مدارس یکی دیگر از 
اقدامــات مهم بود. همچنیــن تعداد ۲۰ 
کانکس برای منازل مسکونی تخریب شده 
به صورت اسکان موقت با شرایط خاص 
و با همکاری بنیاد احســان نیز در دست 

تهیه است.
   به گزارش حوزه ، وی در پایان خاطر 
نشان کرد: تحویل ۱۰۰۰ کیت تشخیص 
کرونا به علوم پزشــکی هرمزگان برای 
انجام تســت کرونا در منطقــه زلزله از 
دیگــر اقدامــات مهم بود کــه با یاری 
خداوند متعال محقق شــد؛ ان شــاءالله 
با این اقدامات مطلوب توانســته باشیم 
 بخش کوچکی از مشــکلات مردم عزیز 

زلزله زده را حل و فصل کنیم .

اقدامات ستاد اجرایی فرمان امام)ره( در مناطق زلزله زده هرمزگان ؛     

از اهدای ١٠٠٠ کیت تشخیص کرونا تا رسیدگی به وضع زلزله زدگان


